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در سفر یک  روزه معاون اجرایی رئیس جمهور به قم بررسی شد؛

آخرین وضعیت پروژه های 
عمرانی استان قم

معاون فرهنگی مسجد مقدس جمکران اعلام کرد:

برنامه های مسجد مقدس جمکران در ایام دهه امامت و ولایت

ریاست  نهاد  سرپرست  و  جمهور  رییس  اجرایی  معاون 
به منظور نظارت میدانی، رفع موانع احتمالی  جمهوری، 
و پیگیری و بررسی آخرین وضعیت اجرای مصوبات سفر 

استانی رییس جمهور، به استان قم سفر کرد و مصوبات آن 
سفر را مورد بررسی و پایش قرار داد. براساس این گزارش 
،سید صولت مرتضویی صبح روز سه شنبه در ابتدای سفر 
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کم توجهی به تذکرها و توصیه ها منجربه جلوگیری ازفعالیت می شود؛

هشدارمدیرکل محیط زیست به واحدهای 
آلاینده صنعتی منطقه سلفچگان 
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رییس اداره حقوقی اداره کل حفاظت محیط زیست استان قم  خبرداد:

پاکسازی طبیعت به مدت ۲ سال جریمه محکوم محیط زیستی

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان قم گفت: در صورت کم 
توجهی واحدهای آلاینده صنعتی منطقه سلفچگان به تذکرها 
و توصیه های این اداره کل، از ادامه فعالیت آن واحدها ممانعت 

به عمل خواهد آمد.   سید رضا موسوی مشکینی در جلسه 
بررسی وضعیت آلودگی بخش سلفچگان که با حضور مدیران 
عامل برخی از واحدهای صنعتی این منطقه برگزار شد، گفت: 

 اطراف ریل های متروک قم تبدیل به فضای سبز می شود
تکمیل آزادراه شهید سلیمانی با جدیت دنبال شود

فرودگاه قم باید از بن بست کنونی خارج شود 
واگن مورد نیاز متروی قم تامین می شود 
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 ایمان /  روح اله کرمانی 

تبدیل  گفت:  قم  استان  اجتماعی  تامین  مدیردرمان 
توسعه  و  تخصصی  بیمارستان  به  رضا)ع(  امام  بیمارستان 
امکانات و تجهیزات آن و ارائه خدمات درمانی متنوع ترمهترین 

خواسته بیمه شدگان  تامین اجتماعی دراستان قم می باشد.
پیش  محصل  مهدی  خبرنگارما،دکترسید  گزارش  به 
ازظهرروزسه شنبه در نشست خبری خود به مناسبت هفته 
تامین اجتماعی اظهارداشت :در سال گذشته به قریب 58 
درصد از جمعیت استان قم  که معادل 805 هزار 111 نفر 

می شود خدمات تشخیصی درمانی  ارائه داده ایم.
با اجرای  موفق طرح  وی افزود : در سه ماهه اول امسال 
صدورکامل نسخه الکترونیک میزان صدور نسخه الکترونیک از 
60درصد به بیش 98 درصدرسیده است ودراین مدت بالغ بر 
یک میلیون 37 هزار  507 نسخه پزشکان به صورت الکترونیک 

صادرشده است.
محصل ادامه داد : در همین مدت درصد نسخه پیچی دارو 
بالغ بر 98.9 درصد و درصد نسخه پیچی پاراکلینیک بالغ بر 
98.4درصد بوده است ، ودر حال حاضر کلیه موسسات طرف 
و غیر طرف   ) و غیر دانشگاهی  از دانشگاهی  اعم  قرارداد) 
الکترونیک صادر می  به صورت  را  قرارداد استان نسخ خود 

نمایند.
دیگری  دربخش  قم  استان  اجتماعی  تامین  مدیردرمان 
ازسخنان خود گفت :پیاده سازی استانداردهای اعتباربخشی 
در بیمارستان امام رضا )ع( و کسب معدل درجه ارزشیابی یک 
درارزیابی اعتباربخشی صورت گرفته توسط وزارت بهداشت، 
افزایش و ارتقائ تشکیلات بیمارستان از 120 تخت مصوب 
در سال 93 به 125تخت در پایان سال 1400، بهبود فرآیند 
خدمت رسانی به مراجعین در زمان پیک ششم بیماری کرونا 
از طریق پذیرش حداکثری بیماران، جلب رضایت مراجعین 
و کاهش میزان نارضایتی های   آنها و انتخاب بیمارستان امام 
کرونا  به  مبتلا  بیماران  پذیرش  ریفرال  مرکز  بعنوان  رضا)ع( 
ویروس  در استان در چهار پیک این بیماری از اسفند سال 98 
تا  آبان ماه سال 1400، استقرار نظام ارجاع داخلی و تشکیل 
پرونده الکترونیک برای بیماران مزمن در کلیه مراکز درمانی 
ملکی  و کسب عملکرد مطلوب و رتبه اول در سطح سازمان، 
تجهیز مراکز درمانی سرپایی به  سیستم تصویربرداری دیجیتال  
با امکانات  PACS ، استقرار وب کیوسک در مراکز درمانی 
جهت تسهیل نوبت دهی به مراجعین، استقرار کلینیک دیابت و 
فشارخون، اجرای طرحهای غربالگری و استقرار ایستگاههای 
سطح  ارتقای  راستای  در  تابعه  واحدهای  کلیه  در  سلامت 
سلامت بیمه شدگان، پیشگیری از سرطان ها و بیماریهای 
صعب العلاج و  آموزش موثر به بیمه شدگان در خصوص شیوه 
زندگی سالم، پیاده سازی الزامات لازم جهت استقرار سیستم 
مدیریت ایمنی و سلامت شغلی در بیمارستان امام رضا)ع(  و  
اخذ گواهینامه ISO45001-2018، تشکیل پرونده نازایی 
برای 777 نفر از مراجعین از سال 1400 تا کنون و پرداخت 
بیش از یک میلیارد و 314 میلیون تومان هزینه خدمات نازایی 
از 6میلیارد و 715  پرداخت بیش  از مراجعین،  نفر  به 575 
میلیون تومان جهت 649 بیمار بستری  بالای 65 سال در 
مراکز دانشگاهی و غیره از جمله اقدامات انجام شده توسط این 

مدیریت در سال  گذشته بوده است.
افزایش  و  فضا  سازی  استاندارد  :پروژه  کرد  تصریح  وی  
تخت  NICU به6 تخت در سال 99  و انجام مقدمات لازم 

جهت اجرایی شدن پروژه توسعه NICU  در سالهای 1400 
و 1401)پروژه توسعه بخش NICU بیمارستان امام رضا)ع( 
در سه ماهه پایانی سال گذشته در مرحله برگزاری مناقصه 
و انتخاب پیمانکار بوده  و در اسفندماه همان سال پیمانکار  

انتخاب گردید.
محصل خاطرنشان کرد:از 17 فروردین ماه امسال عملیات 
اجرایی پروژه آغاز شده که تا پایان خردادماه پیشرفت فیزیکی 
پروژه 30درصد  و هزینه های انجام شده ، بالغ بر 9میلیارد ریال 
بوده است.پیش بینی اتمام پروژه در شهریور ماه سال جاری 
بدون  پروژه 65میلیاردریال  اجرای  هزینه  برآورد  و  باشد  می 
اعمال و محاسبه تعدیلات سازمان برنامه و بودجه در سالهای 

1400 و 1401 می باشد.
رشد 20 درصدی مراجعات سرپایی به مراکز درمانی ملکی

مدیردرمان تامین اجتماعی استان قم درادامه بیان داشت 
:در سه ماهه اول  امسال، بیش از 539 هزار مراجعه در بخش 
سرپایی و 2500 مراجعه در بخش بستری  به مراکز ملکی 
با رشد  استان صورت گرفته است. درمان مستقیم  استان  
20 درصدی در مراجعات سرپایی و 6درصدی در مراجعات 
بستری مواجه بوده است، در ابتدای شیوع بیماری کووید 19 
مراکزملکی استان با کاهش شدید مراجعات روبرو بوده است اما 
با گذشت بیش از دوسال از این بیماری، روند مراجعات افزایش 
قابل ملاحظه¬ای یافته است. کاهش ترس و نگرانی مردم از 
افزایش هزینه های  و  اقتصادی  نامساعد  بیماری، وضعیت 
درمان  از دلایل افزایش تعداد مراجعات بیمه شدگان به درمان 
مستقیم در سه ماهه ابتدای سال جاری نسبت به مدت مشابه 

در سالهای 1399 و 1400  بوده است. 
وی اضافه کرد : درسال گذشته هزینه های  انجام شده بابت 
درمان بیمه شدگان  بیش از 684میلیارد تومان بوده که نسبت 
به سال قبل حدود 50 درصد افزایش یافته است که بیشترین 
علت افزایش هزینه ها مربوط به افزایش 51 درصدی در هزینه 
های پرداختی به مراکز تشخیصی درمانی طرف قرارداد استان 

بیمه شدگان تحت  تعداد  اینکه  بابیان  بوده است. محصل  
پایان سال  تامین اجتماعی در استان قم در  پوشش درمان 
1400 بالغ بر 805,111 نفر بوده است گفت : مدیریت درمان 
استان قم در سال 1400 به ازای هریک از بیمه شدگان تحت 
پوشش بیش از 850 هزارتومان هزینه نموده که نسبت به سال 

قبل حدود 47درصد افزایش یافته است. 
وی با بیان اینکه مدیریت درمان تامین اجتماعی قم با ۸۰۰ 
بودجه  درصد  افزود: ۷۵  است،  قرارداد  طرف  درمانی  مرکز 
درمان در درمان غیرمستقیم و ۲۵ درصد نیز در چهار مرکز 

ملکی هزینه می شود.
وی ادامه داد: درسه ماهه اول امسال بالغ بر2هزار 510 نفر 
مراجعه بستری در بیمارستان امام رضا)ع( صورت گرفته است 
که نسبت به مدت مشابه سال قبل ۶ درصد افزایش یافته است.
به گفته مدیر درمان تامین اجتماعی قم، سال گذشته حدود 
۲ هزار بیمار کرونایی در بیمارستان پذیرش شد و مرگ ومیر زیر 

۱۰ درصد بود.
رشد 51درصد پرداخت هزینه درمانی به مراکز طرف قرارداد

مدیردرمان تامین اجتماعی استان قم  درادامه سخنان خود 
با بیان اینکه  درسال گذشته بیش از 5 میلیون و 860 مراجعه 
دربخش سرپایی و بیش از 63هزار و 870 مراجعه در بخش 
بستری به مراکز طرف قرارداد مدیریت درمان صورت گرفته 
است گفت:در بخش سرپایی بیش از296 میلیارد تومان به 
مراکز طرف قرارداد پرداخت گردیده که نسبت به سال قبل 
حدود 46 درصد افزایش یافته است و در بخش بستری بیش 
از 206میلیارد تومان به مراکز طرف قرارداد پرداخت گردیده 
یافته است.  افزایش  به سال 99حدود 59 درصد  که نسبت 
در مجموع بیش از 503 میلیارد تومان در بخشهای سرپایی و 
بستری به مراکز طرف قرارداد استان پرداخت شده است که 

نسبت به سال 99حدود 51 درصد افزایش داشته است. 
وی ادامه داد:افزایش مراجعات سرپایی و بستری، افزایش 
تعرفه های پزشکی، افزایش قیمت دارو و لوازم مصرفی، در 

تعهد قرار گرفتن بیشتر هزینه های مربوط به خدمات ناباروری، 
پرداخت 100درصد تعرفه دولتی بیماران کرونایی، در تعهد 
قرار گرفتن هزینه داروهای تخصصی درمان کووید 19 مانند 
رمدسیور، طرح رایگان نمودن بستری بیماران بالای 65 سال 
و... سبب رشد چشمگیر هزینه های پرداختی به مراکز طرف 
قرارداد در  سال 1400 نسبت به مدت مشابه سال قبل گردیده 

است.
محصل  افزود :درسه ماهه اول امسال 200 میلیارد تومان به 
مراکزدرمانی طرف قرارداد پرداخت نموده ایم  که این میزان 
پرداخت بدون استقراض از بانک رفاه و دیگر منابع و صرفا  از 

محل منابع داخلی  درسالهای اخیر بی سابقه بوده است.
به دنبال توسعه خدمات دندانپزشکی هستیم

محصل درادامه بابیان اینکه  بسیاری ازخدمات دندانپزشکی 
تحت پوشش بیمه نیست این موضوع به دغدغه بیمه شدگان 
تبدیل شده است گفت:ازآنجا که تعداد دندانپزشکان ما بعلت 
تفاوت زیاد درآمد در بخش خصوصی و حضور در مراکز ملکی  
امکان خدمت  زیاد است  بیمه شدگان  مراجعه  و  کم هست 
دهی  سریع و به روز در این بخش برای ما امکان پذیرنیست ولی  
درصدد هستیم با اصلاح  سیستم پرداخت تعداد دنداپزشک را 
درمراکز ملکی افزایش  دهیم تا خدمات مطلوب تری به بیمه 

شدگان عزیز ارائه شود.
وی خاطر نشان  کرد :در سه ماه نخست سال جاری حدود 
تامین  دندانپزشکی  مراکز  رایگان  خدمات  از  نفر   3500 

اجتماعی استان بهره بردند.
مشکل راه دسترسی به بیمارستان امام رضا)ع( 

همچنان پابرجاست
تلاش  اینکه  بیان  با  خود  سخنان  از  دیگری  دربخش  وی 
های ماندگاری توسط دکترعلیمحمدی در جهت راه اندازی 
بیمارستان  امام رضا )ع( انجام شده است همه بیمه شدگان 
مدیون خدمات وی هستندگفت :یکی از مشکلات مهم بیمه 
شدگان استان قم راه دسترسی به بیمارستان امام رضا )ع(  
است علیرغم  اقدامات انجام شده متاسفانه مسیر دسترسی  از 
جاده اراک و بلوار الغدیر از ایمنی لازم برخورد نیست و همواره 
با اعتراض بیمه شدگان مواجه هستیم در این زمینه از مسئولان 
استانی و شهری تقاضا دارم نسبت به ایجاد مسیر امن و ایمن 
برای تردد بیمه شدگان اقدامات لازم را قبل از وقوع هر گونه 
حادثه ناگوار انجام دهند. همچنین باتوجه به اینکه بیشتر افراد 
مراجعه کننده به بیمارستان  به لحاظ مالی ضعیف هستند با 
اختصاص یک خط ویژه اتوبوس زمینه تردد ارزان این عزیزان 

را فراهم نمایند.
مراکز درمانی تامین اجتماعی قم توسعه می یابد 

وی  افزود :در سه ماهه اول  امسال بیش از  ۶ هزار  مراجعه 
به اورژانس  بیمارستان صورت گرفته که نسبت به مدت مشابه 
سال قبل ۱۷ درصد افزایش یافته است از این میزان  بالغ بر 
۳۰۰ مراجعه یعنی حدود ۵درصد  غیر بیمه تامین اجتماعی 

بوده اند. 
محصل ادامه داد: در راستای ارائه خدمات درمانی دسترس 
تردرصدد هستیم تعداد درمانگاههای ملکی خود را درسطح 
شهر افزایش  دهیم تا شاهد افزایش رضایتمندی بیمه شدگان 

باشیم.
که  جذب  آزمون  در  کرد:  امیدواری  ابراز  همچنین  وی 
به  پرستار   ۲۳ حدود  شد،  خواهد  برگزار  آینده  ماه های  در 
بیمارستان امام رضا)ع( اضافه و مشکل کمبود پرستار مرتفع 

می شود.

مدیردرمان تامین اجتماعی استان قم مطرح کرد:

توسعه بیمارستان امام رضا)ع( مهمترین خواسته بیمه شدگان قمی  ادبیات فاخر
 ریشه در تفکرات فاخر 

چگونگی ترکیب جملات و بهره گیری از واژگان  و نحوه 
چینش آنها کنار هم و به طور کلی رعایت اصول ادبیات فاخر 

در نگارش و گفتار بسیار تعیین کننده است و می تواند در انتقال مفاهیم مثبت  و تعدیل آداب 
، رسوم و اخلاق مخاطب و اجتماع  تأثیر بسیار سرنوشت ساز داشته باشد. چگونه سخن گفتن 
و نوشتن گاهی می تواند سرنوشت یک فرد، یک خانواده و حتی سرنوشت یک ملت و جامعه 

را دگرگون سازد.
علاوه بهره گیری از ادبیات فاخر نشانگر ثبات و وزانت شخصیت صاحب سخن است همان 
گونه که زوم کردن به ادبیات سست و سخیف حکایت از ضعف گوینده و پدید آورنده دارد و می 

تواند به راحتی کمبود های روحی، روانی  و شخصیتی او را به نمایش گذارد.
در اواخر دهه شصت که از خط واحد مینی بوس در قم استفاده می شد  در بعضی از آنها،  کنار 
آینه بالا سر راننده روی تابلو نوشته شده بود : » بچه های بالای شش سال باید کرایه بدهند.« 
این جمله چون حالت تَحَکُم و دستوری داشت ، اصلا خوشایند نبود و آدم را آزرده خاطر و 
تحریک می کرد تا کرایه ندهد و نسبت به راننده بد بینی و تنفر ایجاد می کرد. اما در بعضی مینی 
بوس ها همین محتوا با جمله بندی دیگر به این صورت آمده بود که :  » بچه های زیر شش سال 
میهمان ما هستند.« چقدر دلنواز و خوشایند می نمود و آدم را تحریک و تشویق به پرداخت کرایه 

فزون تر می کرد ، علاوه  یک نوع ارتباط عاطفی را میان راننده و مسافران بر قرار می ساخت.
 در مسائل دینی، فرهنگی، سیاسی، اجتماعی، اقتصادی، اخلاقی و غیره نیز همینطور 
است و شاید به مراتب مهم تر و سرنوشت سازتر باشد. این که امر به معروف و نهی از منکر های 
ما تأثیر منفی دارد و مردم و جوانان را در مقابل دین ، مذهب  و سایر مقدسات قرار می دهد ، 
ریشه اش به همین نکته بر می گردد که ما نمی توانیم درست سخن بگوییم و فاخر بنویسیم.        

لطفا جملات زیر را با دقت ملاحظه کنید:
۰۱ فوتبالیست ها اگر دین داشتند، فوتبالیست نمی شدند. آنها بالاترین در آمد را در جامعه 

دارند و همیشه هم ناراضی هستند ، اما هیچکدام لیاقت ندارند که شهید بشوند.
۰۲ دزدی گناه است، اختلاس هم گناه است، بی حجابی هم گناه است و اتفاقا بسیاری از 

بی حجاب ها ، خانواده همان دزدان هستند.
 ۳. هر کس به ایدئولوژی نظام اسلامی اعتقاد ندارد و مثل من فکر نمی کند جمع کند از ایران 
برود. ۴. ملت ایران امروز باید بر روی میز مذاکره فهرست بلند بالای مطالبات خودش را بگذارد. 
در رأس این فهرست این است که ما باید کاخ سفید را به حسینیه بدل کنیم ، دوم بر سر زنان شأن 
حجاب می کنیم ، سوم کلیات دین اسلام را می بایست بپذیرند، چهارم قانون همجنس بازی را 

باید ملغی کنند، پنجم سیستم فساد را باید جمع کنند.
 ۵. جوانی که همیشه در حال عیاشی کردن ، جفتک زدن و خوش گذرانی با لذائذ جنسی 

است نمی تواند سرپرست خانواده بشود.
۶. دلیل به وجود آمدن این حادثه ها ) ریزش متروپل آبادان و حادثه قطار مشهد( بی بند و 
باری است. ۷. اگر مردم بال تقوا و ایمان را می داشتند و خود محافظتی در برابر نفس اماره 

ایجاد می کردند و خدا را در نظر می گرفتند ، مبتلا به مشکلات معیشتی و کم آبی نمی شدند.
۸. چند نفره بروید و بساط روزه خواران و بی حجابان را به هم بریزید.

۹. بدحجابی یک ویروس خطرناک است و باید ناجا زندگی بدحجابان را ناامن کند.
۱۰. اگر بخواهید در ایران زندگی کنید بدانید که آزادی تان مدیریت شده است.

با قطع نظر از این که گوینده و نویسنده این حرف ها چه کسانی هستند ، آنچه که مسلم است 
این گونه ادبیات نه تنها جواب نمی دهد بلکه فاصله ها ، کینه ها و کدورت ها را به مراتب زیادتر 
می کند ، ما امروز باید بپذیریم که گرفتار یک نوع ادبیاتی شدیم که هیچ سنخیتی با اسلام ناب 
و شخصیت های اصیل و بنیانگذار انقلاب و نظام جمهوری اسلامی ندارد و به عبارتی اینها 
ادبیاتِ وارداتی و بیگانه به شمار می آیند ، علاوه فاقد پشتوانه مبنایی و مکتبی معقول بوده و 
به نوعی بر ما تحمیل شده اند.  یکی از رمزهای مهم پیروزی انقلاب و برقراری نظام جمهوری 
اسلامی ایران این بود که رهبران و بنیانگذارانشان از ادبیات فاخر و ریشه دار برخوردار بودند 
و چون دهان می گشودند و سخنی می گفتند ، ناخواسته مخاطبان ، به خصوص جوانان 
تحصیل کرده  و کوچه و بازار را به خود جلب و جذب می کردند و این هنر را داشتند که ایده های 
خود را به صورت منطقی ، برهانی و مستدل در قالب جملات فاخر بریزند و آنها را به مخاطبان 
منتقل کنند ، اما متاسفانه امروز بنا بدلایلی که باید در جای خود به آن پرداخت از این موهبت 
محروم هستیم ، پدیده های نامبارک تحکم ، پرخاش ، اتهام زنی ، بگیر و ببند فراگیر شده و 
حتی در میان مسئولان در رده های گوناگون ادبیات فاخر که بتواند به جامعه امید ، امنیت ، 

آسایش و آرامش پمپاز کند ، کمتر به چشم می خورد.
ما همان طوری که در ایجاد انقلاب و تاسیس نظام به ادبیات فاخر نیاز داشتیم به همان اندازه 
و بیشتر در ادامه راه و بقا  به اینِ ادبیات زنده ، پویا و پایا نیاز مبرم داریم. به ویژه مسئولان و مدیران 
، هر چه در رده های بالاتر باشند بیشتر به این پدیده نیازمندترند و نباید از آن غفلت کنند.  در 
یک کلام  ادبیات فاخر ریشه در مکاتیب ، مبانی و تفکرات فاخر دارد امروز ما باید برگردیم  به 
دامن  شخصیت هایی مانند : مطهری ، بهشتی ، موسی صدر ، رجائی ، قاسم سلیمانی و... 
که دارای مکتب ناب و تفکر فاخر بودند و می توانند در ادامه مسیر ما را بخوبی یاری کنند و به 

مقصد برسانند. 

عبدالرحیم اباذری*

مسعود پزشکیان:
 نباید کاری انجام دهیم که برادری 

به دشمنی تبدیل شود
نماینــده مردم تبریــز در مجلس 
شورای اســلامی صداقت را عامل 
وحــدت و جذب مردم دانســت و 
خاطرنشان کرد که با شعار چیزی 
درســت نخواهد شــد.  مســعود 
پزشکیان در بخشی از نطق میان 
دســتور خود در جلسه علنی روز 
سه شنبه مجلس شورای اسلامی 
2یادآور شــد: مثالی از سنت پیامبر 

سرلشکر موسوی:
ارتش در بهترین شرایط و آماده تر 

از هر زمان دیگر است
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سخنگوی دولت :
نباید هیچ گونه دسته بندی در مورد 

مردم صورت گیرد 
 فرمانده کل ارتش گفت: امروز 
ارتش جمهوری اسلامی ایران 
در بهترین شرایط و آماده تر از 
هر زمان دیگر گوش به فرمان 
فرماندهی معظم کل قوا است 
تا در هر جایی که اراده فرمایند 
وارد عمل شود. امیر سرلشکر 
موســوی،  ســیدعبدالرحیم 
فرمانده کل ارتش صبح روزسه 

ســخنگوی دولــت گفــت: نباید 
هیچ گونه دســته بنــدی در مورد 
مردم صــورت گیــرد و همه مردم 
بایــد از تمامــی حقوق خــود بهره 
مند شوند. علی بهادری جهرمی 
روز سه شــنبه در نشست خبری 
با خبرنــگاران ضمن تبریک اعیاد 
قربــان و غدیــر و همچنین هفته 
تامین اجتماعی گفت: در ماه های  7

  

رئیس دانشگاه علوم پزشکی گفت: در حال حاضر حدود ۷۰ درصد تست 
های  هفته  طی  که  است  حالی  در  این  و  شود  می  مثبت  قم  در  کرونا  های 
گذشته این آمار فقط ۷ درصد بود. دکتر مصری درجلسه اضطراری ستاد کرونا 
دانشگاه علوم پزشکی قم افزود :میزان استفاده از ماسک نیز در استان به 
شدت کاهش یافته و کمتر از ۱۰ درصد مردم قم به صورت میانگین از ماسک 
استفاده می کنند. رییس دانشگاه علوم پزشکی قم به میزان بستری بیماران 
برابر  بیماران سه  و گفت:  در حال حاضر میزان بستری  اشاره کرد  کرونایی 

 رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان قم گفت: برنامه های متنوعی 
از جمله پیاده روی و برگزاری کاروان خودرویی برای گرامیداشت روز عیدغدیر 
امسال در قم پیش بینی شده است.  حجت الاسلام و المسلمین محمدحسن 
ولایت  و  امامت  دهه  مراسم  برگزاری  ستاد  جلسه  در  شنبه  سه  عصر  ذاکری 
برگزاری  مردمی  ستادهای  و  شورا  عضو  سازمان های  و  دستگاه ها  حضور  با 
جشن های غدیر استان قم اظهار داشت: برنامه پیاده روی روز غدیر دوشنبه آینده 
از ساعت ۱۸ در بلوار پیامبر اعظم و کاروان خودرویی شب عید غدیر از برنامه های 

رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم :
۷۰ درصد تست های کرونا درقم مثبت می شود

رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان قم اعلام کرد:
 برنامه های پیش بینی شده برای عید غدیردرقم

88

مدیردرمان تامین اجتماعی استان قم مطرح کرد:

توسعه بیمارستان امام رضا)ع( 
مهمترین خواسته بیمه شدگان قمی

رشد 20 درصدی مراجعات سرپایی به مراکز درمانی ملکی
پرداخت 200 میلیارد تومان به مراکزدرمانی طرف قرارداد

مشکل راه دسترسی به بیمارستان همچنان پابرجاست
مراکز درمانی تامین اجتماعی قم توسعه می یابد
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اهداف سفر بایدن
 به منطقه خاورمیانه

سوم  و  بیست  تاریخ  از  آمریکا  رییس جمهور  بایدن، 
تا بیست و پنجم تیرماه به منطقه سفر خواهد کرد، که 

همانطور که خودش و چندتن از مقامات کاخ سفید در روزنامه واشنگتن پست نیز اعلام 
کردند، هدف اصلی از این سفر تسریع در عادی سازی روابط کشورهای منطقه با رژیم 

صهیونیستی است.
هدف بعدی از این سفر نیز تسریع به تعهد آمریکا برای امنیت منطقه، به ویژه 
امنیت و رفاه رژیم صهیونیستی است و طرح امنیت منطقه با تاکید بر امنیت رژیم 
نفوذ  افزایش  از  جلوگیری  منطقه،  چاه های  از  نفت  تولید  صهیونیستی،افزایش 
جمهوری اسلامی ایران، روسیه و چین هراسی در منطقه و کمک به تشکیل ارتش 
عربی یا ارتش خاورمیانه است، البته سفر مقامات آمریکایی به منطقه موضوع تازه ای 

نیست اما سفر بایدن به منطقه اولین بار است.
قطعا بایدن به دلیل موضوعات شکننده ای که امروز در داخل رژیم صهیونیستی 
به وجود آمده است، سفرش را از سرزمین های اشغالی آغاز می کند، چراکه وضعیت 
داخلی رژیم صهیونیستی امروز مورد دغدغه کاخ سفید است و در مدتی کوتاه شاهد 

تغییر و جابه جایی ها در این رژیم جعلی و حتی استعفا و انتخابات مجدد بوده ایم.
علی رغم اختلافاتی که بین جمهوریخواهان و دموکرات ها در حوزه مسئله فلسطین 
وجود دارد اما این موضوع که رژیم صهیونیستی باید شرایط ثابتی داشته باشد، مورد 
متفق القول همه روسای جمهور آمریکا است و در این رابطه هیچ اختلافی با هم ندارند.
نکته بعدی این است که رژیم صهیونیستی با عقب نشینی هایی که در حوزه های 
امنیتی و سیاسی داشته است و در طول یک سال گذشته دست به تبلیغات گسترده ای 
زده و اعلام کرده که با کشورهای عربی منطقه به دنبال عادی سازی روابط است و  
ادعا می کند که به یک کشور باثبات تبدیل شده است اما واقعیت امر این است که هم 
سران منطقه، هم سران رژیم صهیونیستی و آمریکا می دانند که شرایط این رژیم بسیار 
شکننده است و از طریق مقاومت به شدت تحت فشار و فروپاشی هستند، لذا اقتصاد 
رژیم صهیونیستی دچار مشکلات عدیده ای شده و حتی عدم توجه و عدم کنترل 
بیماری کووید ۱۹ موجب مهاجرت معکوس و فرار نیروهای نظامی این رژیم جعلی 
شده است و قطعا ایجاد ارتباط این رژیم با کشورهای منطقه می تواند او را با ثبات نشان 

دهد لذا این موضوع یکی از اهداف سفر بایدن است.
نکته بعدی این است که بایدن می خواهد در انتخابات آینده  تاثیرگذار باشد چراکه 
وضعیت دموکرات ها در حال حاضر خوب نیست و ممکن است که اکثریت را از دست 
بدهند لذا بایدن با سفر به سرزمین های اشغالی و گفت وگو با کشورهای عربی به 
دنبال این است تا بتواند از لابی صهیونیستی در داخل کشور هم برای انتخابات آینده 

استفاده کند.
امروز آمریکا و اروپا با وضعیت خوبی در حوزه انرژی روبرو نیستند و بعد از بحران 
اوکراین و در طول ۵۰ سال گذشته، هزینه بنزین در آمریکا به این شدت بالا نبوده است، 
بنابراین بایدن با سفر به منطقه به دنبال این است تا باجه های بنزین شهروندان خود را 

به وسیله چاه های نفت منطقه پر کند.
نکته بعدی این است که بایدن در سفر منطقه ای خود قطعا در مورد نفوذ و قدرت 

منطقه ای ایران با کشورهایی که به آن ها سفر خواهد کرد، گفت وگو خواهد کرد.
رژیم صهیونیستی بسیار علاقه مند به سفر بایدن به منطقه است و خواستار این 
است که در طول این سفر برخی از مقاماتش با بایدن همراهی کنند که این اگر اتفاق 
بیفتد، اولین سفر مقامات رژیم صهیونیستی به صورت رسمی به عربستان است البته 
سعودی ها علاقه مندی نسبت به این موضوع نشان ندادند اما این همراهی رژیم 

صهیونیستی با هدف ایران هراسی در منطقه صورت خواهد گرفت.
: در طول هفت ماه گذشته، ما شاهد گسترش روابط به لحاظ سیاسی و اقتصادی 
بین کشورهای عربی منطقه به خصوص عربستان با روسیه هستیم و چین هم 
سرمایه گذاری های سنگینی در این منطقه انجام داده است و بایدن قطعا با این سفر 
میخواهد اعلام کند که ما در منطقه هستیم و اقتدار داریم و شما می توانید به آمریکا 

تکیه کنید.
نکته بعدی این است که قرار است یک ارتش بزرگ عربی در خاورمیانه تشکیل 
شود و یک پدافند گسترده یک پارچه در منطقه به وجود بیاید و در حقیقت اتاق های 
کنترل و فرماندهی پدافند منطقه را به یکدیگر متصل کند اما آمریکایی ها علاقه مند 
نیستند که این مرکز کنترل در یکی از کشورهای عربی باشد و ترجیح میدهند در 
سرزمین های اشغالی باشد، ضمن اینکه این هزینه را کشورهای عربی خواهند داد 
اما همانگونه که تاکنون هزینه های نظامی سنگینی را به این کشورها تحمیل کردند 
تا جایی که ترامپ به آن ها گاو شیرده می گقت. در حال حاضر نیز بایدن میخواهد 
این موضوع را مطرح کند که مسئله پدافند یکپارچه  و کنترل آن در اختیار آمریکا یا 
حداقل در اختیار رژیم صهیونیستی خواهد بود و کشورهای عربی نباید در این رابطه 

هیچ گونه دخالتی کنند.
بنابراین باید توجه داشته باشیم که با توجه به وضعیت داخلی آمریکا و اختلافاتی که 
در کنگره، دولت و دو حزب وجود دارد دارد،دولت بایدن با سفر منطقه ای خود به دنبال 

این است تا از هزینه کشورهای عربی منطقه به نفع آمریکا استفاده کند.
باید به این نکته توجه کرد که سفر بایدن بیشتر از اینکه دستاوردی برای کشورهای 
منطقه داشته باشد به منظور تحکیم حضور آمریکا در منطقه خواهد بود و به دنبال 

تبلیغات در این خصوص هستند.
کارشناس مسائل غرب آسیا

رئیس مرکز تحقیقات اسلامی مجلس:

 گردش تولید دانش در کشور
 در موقعیت مناسبی قرار ندارد

 رئیس مرکز تحقیقات اسلامی مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه حالت گردش 
تولید دانش در کشور در موقعیت مناسبی قرار ندارد، گفت: متاسفانه گاهی معارف 
غنی تولید شده توسط پژوهشکده ها و اندیشکده های ما، تنها در بین خودمان می 

چرخد و در چرخه تولید دانش وجود ندارد. 
عطاء الله رفیعی آتانی روز سه شنبه در نشست مشترک با پژوهشگاه علوم و فرهنگ 
اسلامی خاطرنشان کرد: کنشگران ما به عنوان فعالان عرصه های فرهنگی، اقتصادی، 
سیاسی و اجتماعی و پشقراولان توسعه و رشد کشور، نیاز جدی به پشتیبانی فکری و 

اندیشه ای از سوی پژوهشکده های علمی دارند.
وی با اشاره به تقش تولید دانش در مدیریت وضعیت کشور گفت: در ارتباط با تولید 
و مدیریت تولید دانش، باید کار را به نحوی انجام بدهیم که مراحل ماقبل زنجیره تولید، 
و مراحل ما بعد را تعقیب و به تحرک وادار کند، یعنی کار پژوهشی  باید به گونه ای 
تعریف شود که خروجی های بیشتری در اختیار دستگاه های سیاست گذار، قانونگذار 

وتصمیم ساز ما قرار دهد.
رفیعی آتانی گفت: ما که در متن تفکر اجتماعی اسلامی در حال تولید هستیم، باید 

تولید دانش را طوری مدیریت کنیم که فلسفه ما به تولید وادار شود.
وی ادامه داد: افراد زیادی در فلسفه اقتصاد کار می کنند، ولی هیچ کدام آنها مرتبط 
با فلسفه اسلامی نیست، در حالی که وقتی از فلسفه اقتصاد سخن به میان می آید 
باید پرسش های عقلی مورد نیاز اقتصاد برای اهل علم در چارچوب فلسفه اسلامی 

پاسخ داده شود.
رفیعی آتانی با اشاره به اینکه حالت گردش تولید دانش در کشور در موقعیت مناسبی 
قرار ندارد، گفت: متاسفانه گاهی معارف غنی تولید شده توسط پژوهشکده ها و 
اندیشکده های ما، تنها در بین خودمان می چرخد و در چرخه تولید دانش وجود 

ندارد. 
وی اظهار داشت:  اگر این اتفاق و حالت چرخش برای تولید دانش بیفتد، مبانی 
ما خود به خود جایگاه خود را پیدا می کند و با دانش های تولیدی قبل و بعد از خود، 

رابطه تولیدی برقرار خواهد کرد.
رئیس مرکز تحقیقات اسلامی محلس یادآورشد: تولید دانش در این مفصل های 
ارتباطی، می تواند ما را از آنچه که اکنون هست، مفیدتر کند، نباید وضعیت به گونه 
ای باشد که ما کار خود را انجام دهیم ولی جامعه در بعد علمی، سیاسی، اجتماعی و 
خصوصی یک جای دیگر شکل بگیرد. وی گفت: متاسفانه یکی از خلاء های کار ما 
این است که قدرت جریان سازی و گفتمان سازی نداریم، یعنی این همه محتوا را 
نمی دانیم چگونه در چرخه و گردونه گفت و گوهای اجتماعی وارد کنیم. وضعیت به 
گونه ای است تا کسی از مجموعه های ما بازدید نداشته باشد نمی داند، چه حجمی 

از تولیدات علمی رقم خورده است.

اخبار

رئیس قوه قضاییه:

نیروهای مسلح از همه نهادها موفق تر 
عمل کرده  است

رئیس قوه قضاییه گفت: نیروهای مسلح جمهوری اسلامی ایران در انجام وظایف خود 
طی بیش از چهار دهه گذشته از همه نهادها موفق تر عمل کرده  است. 

حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای صبح روز سه شنبه در دانشگاه فرماندهی و 
ستاد ارتش با اشاره به فرماندهی مقام معظم رهبری بر نیروهای مسلح جمهوری اسلامی 
ایران بیان داشت: امروز مقام معظم رهبری، ولی امر و بالاترین شخصیت از لحاظ جایگاه 
حقوقی و شخصیتی، عهده دار مسئولیت فرماندهی نیروهای مسلح جمهوری اسلامی 

ایران است که حقیقتا افتخار بزرگی برای نیروهای مسلح محسوب می شود.
با اشاره به وظایف و مسئولیت های نیروهای مسلح جمهوری  رئیس دستگاه قضا 
اسلامی ایران که در قانون اساسی آمده است، گفت: »حفظ استقلال، تمامیت ارضی 
و نظام جمهوری اسلامی«، »دفع هرگونه تجاوز و شرارت از کشور«، »پیشرفت و تعالی در 
پرورش و تربیت نیروی انسانی در تراز نیروهای مسلح جمهوری اسلامی ایران« و همچنین 
»پیشرفت علمی و بروز رساندن تجهیزات و آموزش ها در حد عالی«، از جمله وظایف 
نیروهای مسلح جمهوری اسلامی ایران است و بدون مبالغه می گویم که نیروهای مسلح 
جمهوری اسلامی ایران در انجام وظایف خود طی بیش از ۴ دهه گذشته از همه نهادها 

موفق تر عمل کرده  است.
محسنی اژه ای در ادامه با بیان اینکه بسیاری از شهیدان، امرا، فرماندهان، شخصیت ها 
، دستاوردها و توانمندی های ارتش جمهوری اسلامی ایران ناشناخته مانده است، بر 
معرفی و تبیین این موارد برای آحاد مردم تاکید کرد و اظهار داشت: ارتش جمهوری 
اسلامی ایران و به طور کلی نیروهای مسلح ما در مقطع پس از پیروزی انقلاب اسلامی 
دستاوردهای شگرفی را به دست آوردند لذا ضروری است این دستاوردها و توانمندی ها تا 

آنجایی که به لحاظ طبقه بندی مسائل امکان دارد، معرفی و تبیین شوند.
رئیس قوه قضاییه با اشاره به دستاوردهای دفاعی و نظامی نیروهای مسلح و ارتش 
جمهوری اسلامی در بخش ها و حوزه های مختلف از جمله حوزه پهپادی تصریح کرد: 
امروز دشمنان ما، استکبار جهانی و در رأس آنها آمریکا نمی توانند به امنیت و استقلال و 
تمامیت ارضی ما نگاه چپ داشته باشد و این امر بواسطه مجاهدت های نیروهای مسلح 

و ارتش جمهوری اسلامی است.
وی افزود: نیروهای مسلح و ارتش ما وقتی تنها یک بخش کوچک از قدرت و توانمندی 
دفاعی و نظامی خود در حوزه پهپادی را معرفی و رونمایی می کند، دشمنان ما از تعجب 
انگشت به دهان می شوند و به فکر فرومی روند که علی رغم همه عداوت ها و تنگناها و 
مضایقی که طی ۴۳ سال ایجاد کردند، چگونه این پیشرفت های شگرف برای تأمین و 
ارتقاء سطح امنیت و آرامش مردم ایران اسلامی توسط نیروهای مسلح و ارتش حاصل 

شده است.
رئیس دستگاه قضا با اشاره به ابتکارات ، خلاقیت ها و به کارگیری دانش و فناوری در 
حوزه های مختلف تجهیزاتی و راهبردی در سطوح و بخش های مختلف ارتش جمهوری 
اسلامی ایران، اظهار کرد: ضروری است این محصولات و دستاوردهایی که حاصل نبوغ، 
خلاقیت، دانش افزایی و قدرت ارتش جمهوری اسلامی است تا آنجایی که ملاحظات 
مربوطه اقتضا می کند، برای عموم مردم در جامعه تبیین و معرفی شوند؛ چرا که این امر 

نقش و تأثیر بسزایی در افزایش روحیه و امید مردم و بویژه نسل جوان ما دارد.
رئیس قوه قضاییه بیان داشت: دستاوردها و توانمندی هایی که نیروهای مسلح ما و 
ارتش ما طی سالیان اخیر به دست آورده اند علی رغم مشکلات و موانع فراوانی بوده که بر 
سر راه این نیروهای جان برکف وجود داشته است؛ دشمنان و شیطان صفتان به زعم خود 
تلاش کردند تا با ایجاد محاصره اقتصادی و تجهیزاتی از ورود مواد اولیه ادوات نظامی و 
دفاعی به کشور ما جلوگیری کنند اما جوانان و دانشمندان ما بویژه در بخش دفاعی در 
بسیاری از حوزه های مرتبط با تجهیزات و ادوات به خودکفایی نایل آمدند و دستاوردهای 

شگرفی را در این حوزه برای ارتقاء امنیت مردم کسب کردند.
 

امیرعبداللهیان :

ایران باید از مزایای اقتصادی برجام
 بهره مند شود 

رئیس دستگاه دیپلماسی کشورمان در اندیشکده یای ایتالیا تاکید کرد آنچه برای 
جمهوری اسلامی ایران اهمیت دارد این است که باید از منافع اقتصادی برجام بهره مند 

شود.
حسین امیرعبداللهیان در اندیشکده یای ایتالیا گفت: هیچ موضوع قابل تفسیری در 

متن برجام وجود ندارد.
وی با اشاره به خروج غیرقانونی دولت پیشین آمریکا از برجام تصریح کرد: چه کسی 
ترامپ را بابت خروج از برجام مجازات کرد؟ آیا در داخل آمریکا یا سه کشور اروپایی مرتبط 

با برجام؟ هیچکس.
آقای امیرعبداللهیان افزود: سه کشور اروپایی حداکثر گفتند ترامپ آدم بدی است در 
حالی که برای ما مهم نبود که ترامپ آدم خوبی است یا بد بلکه آن چه برای ما اهمیت 

داشت و دارد این است که از منافع اقتصادی برجام بهرمند شویم.
وی گفت: گاهی اروپایی به ما گفتند شما چه کار کردید؟ باعث اختلاف میان ما و تهران 
شدید، اما ما مذاکره نکردیم که میان شما اختلاف بیفتد بلکه در پی منافع خودمان بودیم 

و اینکه سود اقتصادی از برجام ببریم.
وزیر امور خارجه کشورمان افزود: ما می گوییم اختلاف فاحش میان نظارت بر برنامه 
هسته ای ایران و استفاده اقتصادی از برجام باید خیلی دقیق و روشن دیده شود. ما هیچ 
مطالبه فراتر از برجام نداریم بلکه می خواهیم که تضمین دهند که منافع اقتصادی خود 
را از برجام ببریم. می خواهیم اگر فردا کارخانه ای ایتالیایی به ایران آمد که طرحی را اجرا 
کند مطمئن باشد که تا پایان طرح می تواند به توافقات متکی باشد. باید شرایط به نحوی 
باشد که اگر در آینده در آمریکا دولت دیگری روی کار آمد صاحبان کارخانه های جهان 
بدانند قرارداد هایی که با تهران امضا می کنند تا پایان می توانند اجرا کنند و پولشان را ببرند 

و سودشان را کسب کند. 
 رئیس دستگاه دیپلماسی ادامه داد: استفاده ما از منافع اقتصادی برجام باید تضمین 
شود و شرکت های دارای تعامل با ایران با تحریم آمریکا مواجه نمی شود. آمریکایی ها 
مواضع مثبتی را درباره برجام در دولت بایدن اتخاذ کردند؛ مرتب پیام می دهند که ما 

حسن ظن داریم.
 در گام های پایانی توافق قرار داریم و هر چه پیش می رویم شرایط سخت تر می شود با 
این حال مدام ابتکارات جدیدی را روی میز گذاشتیم و اخیرا نیز ابتکاری را ارائه کردیم. 
وزیر امور خارجه ایران گفت: ما پنجره دیپلماسی را باز گذاشتیم و به تلاش برای رسیدن به 
نقطه پایانی ادامه می دهیم. تبادل پیام ها به شکل غیررسمی با آمریکایی ها ادامه دارد؛ ما 

به آینده خوشبین هستیم اگر آنان نگاه واقع بینانه داشته باشند.

رئیس کمیسیون اصل ۹۰ مجلس :

دولت گرانی را با کنترل نرخ تورم 
مهار کند نه با قیمت گذاری

رئیس کمیسیون اصل ۹۰ مجلس گفت: اگر با کار علمی و سیاستی به گرانی نپردازیم 
امکان مبارزه با گرانفروشی از بین می برد لذا دولت به جای قیمت گذاری دستوری باید به 

کنترل نرخ تورم بپردازد.
حسن شجاعی نماینده مردم ابهر در مجلس شورای اسلامی روز سه شنبه، ۲۱ تیرماه 
در نشست علنی صبح مجلس در نطق میان دستور خود ضمن تبریک دهه ولایت و 
گرامیداشت روز عفاف و حجاب، به بیان هشداری کلیدی در حوزه اقتصاد پرداخت و 
گفت: اندیشیدم چه کسی را در این خصوص مخاطب قرار دهم؟ آیا وزیر اقتصاد، صمت و 
جهاد کشاورزی، یا معاون اقتصادی و دستیاری اقتصادی رئیس جمهور و یا رئیس سازمان 
برنامه و بودجه، یا فرمانده اقتصادی دولت و معاون نخست؟ دیدم هیچیک راهگشا نیست 
از این رو تنها مخاطب من شخص رئیس جمهور انقلابی خواهد بود. آقای رئیس جمهور! 
مجلس انقلابی حامی شما و قدردان جهاد شبانه روزی و امیدآفرینی و نیز ناظری امین 
بر اقدامات و عملکرد دولت شما است؛ از این رو برادرانه می گویم گرانی مسأله ای است و 

گران فروشی مسأله دیگری است.
وی در ادامه با تاکید بر اینکه امروز گرانی مسأله اصلی کشور بوده و گرانفروشی مسأله 
فرعی است، عنوان کرد: رفتار دولت نشان می دهد مسأله اصلی کشور را گرانفروشی 
می داند و این موضوع می تواند آینده اقتصادی کشور را دچار چالش خطرناکی کند. 
سیاست قیمت گذاری کالا و خدمات با دخالت دولت در سازوکار بازار و قیمت گذاری 
دستوری، شاید در کوتاه مدت به کنترل قیمت و حمایت موقت از مصرف کننده منجر 
شود؛ اما در میان مدت با شکستن کمر تولید به گرانی دامن خواهد زد و به افزایش شدید 

قیمت خواهد انجامید.
شجاعی تصریح کرد: در این شرایط آمار بیکاری افزایش پیدا می کند و سرمایه به سمت 

بخش های مخرب خواهد رفت و آسیب اصلی متوجه مردم خواهد شد.

 رئیس جمهور در نشست منطقه ای وزیران محیط زیست کشورهای منطقه 
تاکید کرد: باید به ضرورت محیط زیست توجه شود و از همگان می خواهم 

به دور از تعارفات معمول و دیپلماتیک و سیاسی برای حفظ آن تدبیر کنند. 
آیت الله »سید ابراهیم رئیسی« روز سه شنبه در این نشست که به ابتکار 
جمهوری اسلامی ایران و با حضور وزرا و مقامات ارشد ۱۱ کشور منطقه غرب 
آسیا در حال برگزاری است، ضمن تبریک اعیاد قربان و غدیر گفت: به همه 
مهمانان شرکت کننده در این نشست خیر مقدم می گویم و از ریاست سازمان 
محیط زیست که این نشست را برگزار کردند تشکر می کنم و از صاحبنظران که 
محیط زیست را دغدغه کار خود قرار دارند و اندیشه و نظریه پردازی و اجرا می 

کنند قدردانی می کنم.
آیت الله رئیسی گفت: حفظ اکو سیستم و محیط زیست که امروز دغدغه 
همه مردم و همه کشورها به ویژه کشورهای منطقه، امروز یک اولویت اجتناب 
ناپذیر است. اگر محیط زیست برای مردم امن و آرام نباشد، توسعه یافتگی 
درست در جای خودش قرار نمی گیرد و حتی به تهدید برای سلامت انسان 

ها تبدیل می شود.
رئیس جمهور حفظ محیط زیست برای همه موجودات مسأله بسیار مهمی 
دانست و گفت که هر توسعه یافتگی را باید فرع بر محیط زیست بدانیم. توسعه 
صنعتی ضرورت است، اما این توسعه فرع بر حفظ محیط زیست است. اگر 
محیط زیست برای مردم امن و آرام نباشد، توسعه یافتگی درست در جای 
خودش قرار نمی گیرد و حتی به تهدید برای سلامت انسان ها تبدیل می شود.
آیت الله رئیسی پیش تر سازمان محیط زیست را مکلف کرده بود که به همراه 
دیگر دستگاه های ذیربط از طریق دیپلماسی و مجامع بین المللی و نیز تعامل 
با کشورهای همسایه، رفع مشکل ریزگردها را مجدانه پیگیری کند. این نشست 
با هدف بررسی راه حل های رفع مشکلات محیط زیستی منطقه بویژه معضل 
ریزگردها برگزار شد.  رئیس جمهور در این نشست گفت: از اینکه کشورهای 
دوست و همسایه توجه خود را به موضوع مهم و بین نسلی محیط زیست و لزوم 
محافظت از آن متوجه ساختند، خرسندم و معتقدم این موضوع می تواند زمینه 

همکاری بین کشورهای باشد.
آیت الله رئیسی ادامه داد: جمهوری اسلامی ایران از جمله کشورهایی است 
که در قانون به این موضوع توجه کرده و به عنوان لازمه حیات اجتماعی رو 
به رشد برای بشر معرفی است و تخریب محیط که خود معلول نابرابری های 
اجتماعی و سیاسی و استفاده نادرست از طبیعت است، یکی از عوامل مهم 

تضییع حقوق انسان هاست.
رئیس جمهور به این نکته که در نگاه اسلام، انسان ملزم به حفظ محیط 
زیست است و بشریت در این زمینه مسئولیت دارد، اشاره و تاکید کرد که رفتار 
انسان بر تعادل نظام محیط زیست تاثیرگذار است، بنابراین انسان نباید دنبال 

بهره کشی از محیط زیست باشد. نگاه اسلام به محیط زیست با نگاه برخی که 
معتقدند باید به هر شکلی از محیط زیست بهره جست، متفاوت است.

رئیس جمهور گفت: جهان کنونی با مشکلات فراوان زیست محیطی و فراتر 
از مرزهای جغرافیایی و سیاسی روربرو است و در منطقه غرب آسیا شاهد 
معضلات زیست محیطی از جمله طوفان های گردوغبار هستیم. بدون تردید 
کاهش امنیت زیستی و غذایی و ایجاد آلودگی ها برداشت بی رویه منابع منجر 
به کاهش رفاه عمومی و مردم شده و بر سلامت و اقتصاد هم تأثیر منفی 

گذاشته است.
رئیسی خاطر نشان کرد:  زیاده خواهی نظام سلطه، تروریست و محروم شدن 
دولت ها و ملت های منطقه از عرصه دانش و فناوری در تصمیم گیری سبب 
بروز چالش های زیست محیطی شده است. از سویی رویکرد برتری طلبانه 
دولت های غربی در قرن های گذشته، دست اندازی بدون حد و مرز بر منابع 
طبیعی به خصوص در کشورهای تحت استعمار و تولید انواع آلاینده ها در 
نقاط مختلف جهان برای رسید به توسعه اقتصادی کنونی یکی از عوامل اصلی 
مشکلات زیست  محیطی بوده است، بنابراین این انتظار وجود دارد که آن ها 
مسئولیت بیشتری در این زمینه بر عهده بگیرند، نه اینکه این موضوع تبدیل 

به مسیر جدیدی برای استعمار در مسیر فناوری شود و استعمار نو را رقم بزند.
 مساله محیط زیست را بدور از نگاه های سیاسی و دیپلماتیک ببینند

رئیس جمهور اظهار داشت:  در آیات نورانی قرآن یکی از ویژگی های ظالمان، 
نابودی طبیعت و نسل بشر به معرفی شده است. یکی از موضوعاتی که من در 
سخنرانی سال قبل مجمع عمومی سازمان ملل تأکید کردم  ضرورت حفظ 
محیط زیست  و توجه کشورهای جهان به این موضوع مهم و ضروری بود. 
بنابراین نکته مهم که امروز باید مورد توجه این نشست هم باشد این که بدور 
از تشریفات معمول اداری و سازمانی و روابطی که به صورت دیپلماتیک بین 
کشورها وجود دارد باید به عنوان ضرورت به مساله محیط زیست توجه شود. 
غالبا بحث های دیپلماسی بین کشورها بحث تعارفی و بعضی از تعارفات بین 

المللی و دپیلماسی مرسوم است.
وی ادامه داد: من از رئیس سازمان محیط زیست و کشورهای شرکت کننده و 
صاحب نظران در این جمع  می خواهم این مساله را به دور از نگاه های سیاسی 
و تعارفات معمول  دیپلماتیک ببینند و تدبیر و دنبال کنند، زیرا تعارفات معمول 

مانع این می شود که کار به نتیجه شایسته برسد.
رئیس جمهور در بخش دیگری از این نشست گفت: ایران با تدوین قوانین 
ملی از جمله اصل مترقی پنجاهم قانون اساسی و با تاسی از آموزه های دینی 
و با تکیه بر دانش بومی و اولویت بخشی و ارزش هایی چون عدالت و برابری 
قناعت و برابری احترام به طبیعت و در کنار عضویت در مجامع بین المللی 
زیست محیطی توجه زیادی به حفاظت از زیست محیطی داشته و اقدامات 
موثری برای ارتقاط بهبود محیط زیست و رفع آلودگی ها ایجاد شده در کشور 

کرده است.
وقتی سخن از حق همسایگی است در کنار آن تکلیف هم است

آیت الله رئیسی  تاکید کرد که یکی از ابعاد اساسی در نوع ارتباطات ما با 
همسایگان و در سیاست خارجی ایران »رعایت حق همسایگی« است و این 
مساله یکی از حقوق همسایگی است که باید همسایگان نسب به یکدیگر 
رعایت کنند وقتی سخن از حق است در کنار آن تکلیف هم است بر این اساس 
حق همسایگی و رعایت محیط زیست یکی از حقوق همسایگی است و باید 

توجه شود که سیاست همسایگی و حق آن ایجاب می کند.
رئیس جمهور به برخی از چالش های محیط زیست از جمله افزایش شدت 
توفان های گرد و غبار به عنوان یک موضوع فرامرزی یاد کرد و گفت:  این به 
عزم بین المللی و منطقه ای برای مقابله با این بحران نیاز دارد و سازو کار حل 
مسایل محیط زیست در گرو همگرایی و همکاری منطقه ای است و جمهوری 
اسلامی ایران از این همگرایی برای برون رفت از این چالش ها درراستای بهبود 

و ارتقا شرایط محیط زیست  استقبال می کند.

رئیس جمهور در نشست منطقه ای وزیران محیط زیست؛

حفظ محیط زیست ضروری و اولویت اجتناب ناپذیر است

 رئیس ستاد کل نیروهای مسلح گفت: ما باید واقعیت 
دفاع مقدس را به خوبی به صحت و دقت نمایش دهیم 
و این واقعیات برای اثبات حقانیت ملت مردم ایران کاملًا 

کفایت می کند.
شورای  جلسه  نخستین  در  باقری  محمد  سرلشکر 
سیاستگذاری همایش ملی جایگاه علم و فناوری در دفاع 
مقدس، در تشریح فلسفه برگزاری این رویداد علمی گفت: 
حادثه دفاع مقدس در تاریخ ملت و کشور ایران فوق العاده 
مهم و بزرگ است تا جایی که مقام معظم رهبری از آن به 
عنوان یک گنج یاد می کنند که تاکنون بخش اندکی از آن 

کشف و استخراج شده است.
رئیس ستاد کل نیروهای مسلح با تأکید بر اینکه دفاع 
خاطرنشان  است  ایران  ملت  سربلندی  باعث  مقدس 
ساخت: مقام معظم رهبری فرموده اند همان گونه که 
تاریخ جنگ های ایران و روسیه در منطقه قفقاز و سایر 
مناطق منجر به تحمیل معاهده های ترکمنچای و گلستان 

شد و برای نزدیک به دو قرن موجب سرافکندگی ملت 
ایران بود، حادثه دفاع مقدس بایستی برای دو قرن موجب 

سربلندی ملت ایران باشد.
وی افزود: ایشان همواره تاکید دارند در ابعاد گوناگون 
دفاع مقدس و کنکاش در مورد زوایای پنهان آن و بازنمایی 

آن به دور از تحریف و اغراق و پیرایه کار شود.
رئیس ستاد کل نیروهای مسلح با تأکید بر عظمت و 
شفافیت واقعیت دفاع مقدس تصریح کرد: نباید در بیان 
واقعیات دچار اغراق و تحریف شویم. ما باید واقعیت دفاع 
مقدس را به خوبی به صحت و دقت نمایش دهیم و این 
واقعیات برای اثبات حقانیت ملت مردم ایران کاملًا کفایت 

می کند.
باقری افزود: تاکنون اقدامات خوبی در زمینه روایت های 
احساسی و خاطره ای از دفاع مقدس انجام شده است که 
اینها در جای خود برای حفظ و ارتقای روحیه ملی جوانان 
ما بسیار مهم و با ارزش است اما یکی از زوایای پنهانی که 

به آن کمتر پرداخته شده بررسی جایگاه علم و فناوری در 
دفاع مقدس است.

تبلیغات  به  اشاره  با  نیروهای مسلح  رئیس ستاد کل 
دشمنان مبنی بر اینکه در زمان جنگ، موج های انسانی 
بر روی میدان مین رفتند و با تلفات فوق العاده بالا خطوط 
که  آنچه  خلاف  بر  گفت:  می شکست  دشمن  دفاعی 
تدبیر،  و  تبلیغ می کنند در دفاع مقدس فکر  دشمنان 
ابتکار و علم و دانش به کار گرفته شد و این باید تبیین شود.
رهبری  معظم  مقام  جلسه ای  در  روزی  افزود:  وی 
فرمودند چرا در مورد نقش علم و فناوری در دفاع مقدس 
کار نشده است؟ و فرمودند شما باید بتوانید این موضوع 
را برای نسل امروز که بیشتر از قبل تحصیل کرده است 
تبیین کنید و در قالب کلاس های درس، در همایش ها 
و برنامه های مختلف که در موضوع دفاع مقدس انجام 
می شود به نقش و اهمیت بهره برداری از علم و دانش در 

دفاع مقدس پرداخته شود.

سرلشکر باقری:

واقعیت دفاع مقدس را به خوبی به صحت و دقت نمایش دهیم

سید رضا صدرالحسینی*

 فرمانده کل ارتش گفت: امروز ارتش جمهوری اسلامی ایران در بهترین شرایط و 
آماده تر از هر زمان دیگر گوش به فرمان فرماندهی معظم کل قوا است تا در هر جایی 

که اراده فرمایند وارد عمل شود.
امیر سرلشکر سیدعبدالرحیم موسوی، فرمانده کل ارتش صبح روزسه شنبه و در 
حاشیه بازدید رئیس قوه قضائیه از دافوس ارتش با تبریک دهه ولایت و امامت و اعیاد 
سعید قربان و غدیر و عرض خیرمقدم به حجت الاسلام محسنی اژه ای گفت: بر خود 
لازم می دانم از حرکت های جدید قوه قضائیه در دوره اخیر با مدیریت جنابعالی که 

باعث افزایش امیدواری مردم عزیز کشورمان شده است ابراز تشکر و قدردانی کنم.
سرلشکر موسوی افزود: همچنین خداوند بزرگ را شاکر و سپاسگزاریم که به برکت 
انقلاب شکوهمند اسلامی و رهبری امامین انقلاب، امروز ارتشی متدین، کارآمد، پادر 
رکاب و انقلابی داریم که مورد علاقه قلبی مردم، مسئولین و در رأس همه، مقام معظم 

رهبری است.

وی تصریح کرد: اینکه فرماندهی معظم کل قوا می فرمایند: »ارتش نمایشگاهی 
از ارزش های اسلامی است که می توان آن را سر دست گرفت و به همه نشان داد« 
حاصل تقدیم خون شهدا، ایثار جانبازان و فداکاری ده ها هزار ارتشی و خانواده های 

صبور و فهیم آنها است.
سرلشکر موسوی ادامه داد: امروز ارتش جمهوری اسلامی ایران با استقرار زمینی 
در مرزهای غرب، شمال شرق و بخشی از شمال غرب کشور حراست شبانه روزی 
از آسمان ایران سربلند اسلامی با نیروی پدافند و نیروی هوایی و پشتیبانی هوایی 
از همه مأموریت های مورد نیاز کشور و حضور مقتدرانه در آب های آزاد و حراست از 
منافع ملی با اسکورت کشتی های تجاری و نفتکش، مأموریت خود را به بهترین نحو 

ممکن انجام می دهد.
وی تصریح کرد: امروز ارتش در بهترین شرایط و آماده تر از هر زمان دیگر گوش به 
فرمان فرماندهی معظم کل قوا است تا در هر جایی که اراده فرمایند وارد عمل شود.

سرلشکر موسوی:

ارتش در بهترین شرایط و آماده تر از هر زمان دیگر است

رئیس سازمان بسیج مستضعفین :

گروه های جهادی وابسته به هیچ جریان سیاسی نیست 
سردار سلیمانی گفت: حرکت های جهادی کشور 
هیچ گاه در اختیار یک جریان سیاسی یا شخص 
خاصی نبوده و نخواهد بود، گروه های جهادی با 
فعالیت روزافزون خود و مشارکت پذیری و هم افزایی 
با مجموعه های مختلف در همبستگی اجتماعی 

تاثیر مستقیم داشته اند.
سردار غلامرضا سلیمانی در جلسه شورای مدیران 
ارشد بسیج  اظهارداشت :پراهمیت دانستن نقش 
فرهنگ و رسانه در عمق بخشی تفکر بسیجی و 
گفت:  دشمن  تلاش های  خنثی سازی  همچنین 
از  بسیج  در  سازی  فرهنگ  و  سازی  گفتمان 
اصلی ترین نقش کارکردی پیامد های بسیج است که 
در تمامی سطوح بسیج در برنامه ریزی و طرح ریزی 
کار ها باید نوآوری در طراحی رویداد های جذاب و 
مخاطب پسند محور کار بوده و جایگاه رسانه در این 

اقدامات در اولویت باشد.
سردار سرتیپ پاسدار غلامرضا سلیمانی با اشاره 
به گسترش کمی و کیفی فعالیت گروه های جهادی 
در دو سال گذشته، گفت: سازمان بسیج برای عمق 
بخشی رویکرد جهادی و حمایت از جهادگران تمام 
همت و توان خود را به میدان آورده و این راه با قدرت 

ادامه خواهد داشت.
رئیس سازمان بسیج مستضعفین اوقات فراغت 
تابستان را فرصتی مناسب برای جهادگران دانست و 
افزود: در سه ماه پیش رو برگزاری دو رویداد عمومی 
و رزمایش های تخصصی اقشار در دستور کار است 
که در ده مرداد همزمان با سالروز دیدار جهادگران با، 
ولی امر مسلمین جهان در سال ۱۳۹۸؛ برنامه های 
متنوع یادواره شهدای جهادی، رزمایش جهادگران 
ریزی  برنامه  نفر  با حضور ده هزار  فضای مجازی 

شده است. در دومین رویداد سیزده شهریور ماه که 
در سال ۱۳۴۷ مقام معظم رهبری در آن زمان با راه 
اندازی گروه های خدمت رسان برای کمک به زلزله 
زدگان شهر فردوس این جریان را بنا گذاشته اند؛ 
فعالیت گروه های جهادی تخصصی و هم اندیشی 
این  در  جهادگر  نخبه  پانصد  حضور  با  جهادگران 

منطقه برگزار خواهد شد.
وی با اشاره به نقش گروه های جهادی تخصصی 
اقشار بسیج افزود: این گروه ها بستر بسیار مناسبی 
صاحبان  و  متخصص  افراد  رسانی  خدمت  برای 
باید در گسترش کمی و  دانش و تجربه است که 
کیفی این گروه ها هر قشر برنامه مشخص داشته 
باشد و در همین راستا برای تا پایان سال جاری هر 
ماه گروه های جهادی یک قشر به صورت تخصصی 

رزمایش جهادی برگزار می کند.
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راه های تشخیص مواد غذایی فاسد

تقریباً همه حداقل یک بار هم شده در زندگی خود استرس را 
تجربه می کنند. در این مطلب به ۸ باور غلط رایج در مورد استرس 
همراه  ما  با  می کنیم؛  اشاره  آن  پرده ی  پشت  حقیقت های  و 

باشید...
تعاریف  و  است  معما  یک  استرس  افراد،  از  بسیاری  برای 
مختلفی دارد. افراد می توانند استرس را احساس و تجربه کنند 
یا در مورد رویدادهای استرس زا صحبت کنند، اما استرس از 

دیدگاه پزشکی چیست؟
به گفته مؤسسه ملی سلامت روان، استرس یک مکانیسم 
تکاملی است که برای مقابله با خواسته ها و عوامل استرس زای 
متعدد زندگی طراحی شده است. این عوامل استرس زا بسته به 

فرد می توانند از بسیار جزئی تا عمده متغیر باشند.
یک حقیقت در مورد استرس این است که استرس می تواند از 
درون )ذاتی( یا از بیرون یک شخص )خارجی( باشد. برای درک 
بهتر استرس و تأثیر آن بر افراد، ۸ باور غلط رایج در مورد استرس 

بررسی شده اند.
باور غلط شماره ۱: استرس برای همه یکسان است.

واقعیت: استرس یک تجربه ی ذهنی است.
استرس چگونه بر افراد مختلف تأثیر می گذارد؟ متاسفانه پاسخ 
ساده نیست. استرس بسیار شخصی و ذهنی است. یک عامل 
استرس زا برای یک فرد ممکن است اصلًا فرد دیگری را آزار ندهد.
دسته بندی  می شود.  تقسیم  مجزا  دسته  چند  به  استرس 

استرس عبارتند از:
. استرس معمولی ناشی از کار، مدرسه، مسائل خانوادگی و 

مسئولیت های روزانه
. استرسی که به طور ناگهانی در اثر تغییر زندگی مانند طلاق، از 

دست دادن شغل یا تشخیص سرطان اتفاق می افتد.
. استرس ناشی از تجربه یک رویداد آسیب زا مانند تیراندازی 

دسته جمعی، بلایای طبیعی و بسیاری موارد دیگر
به  وابسته  بسیار  نیز  استرس  تاثیر  چیست؟  استرس  تاثیر 
ذهن است. افراد ممکن است با انواع خاصی از استرس بهتر از 
سایرین کنار بیایند، یا بسته به نوع استرس، ممکن است سریع تر 
به حالت عادی برگردند.  تاب آوری در برابر استرس نیز ممکن 
است به ژنتیک نسبت داده شود، اگرچه تحقیقاتی که از این 
موضوع حمایت می کنند بسیار اندک است. به طور کلی، مقابله 
با استرس روزمره برای افراد آسان تر از استرس تجربه شده از یک 

رویداد آسیب زا، مانند استرس پس از سانحه است.
باور غلط شماره 2: استرس همه جا وجود دارد و نمی توان 

از آن اجتناب کرد.
واقعیت: استرس را می توان در بسیاری از شرایط مدیریت کرد 

یا از آن اجتناب کرد.
یادگیری نحوه اجتناب از استرس دشوار است و گاهی اوقات 
افراد نمی توانند از استرس اجتناب کنند، به ویژه زمانی که علت 
استرس،  از  اجتناب  موارد،  برخی  در  باشد.  بیرونی  استرس 
استرس بیشتری ایجاد می کند. با این وجود، راه های موثری 

برای غلبه بر استرس وجود دارد.
از  می توان  که  دارد  وجود  استرس زا  عوامل  از  برخی  اول، 

آن ها اجتناب کرد. به عنوان مثال، افرادی هستند که در دوران 
دانشگاه، شروع یک تکلیف را به آخرین لحظه موکول می کنند 
و این رفتار باعث ایجاد استرس غیرضروری می شود در حالی که 
با مهارت های مدیریت زمان موثر و داشتن فهرست مشخصی از 

اولویت ها می توان از آن جلوگیری کرد.
وجود  استرس  مدیریت  برای  بسیاری  موثر  استراتژی های 
از این  از آن ها استفاده می کنند. برخی  افراد هر روز  دارد که 
استراتژی ها در ادامه آمده اند؛ اما راهکارها فقط به این موارد 

محدود نمی شود:
درک اینکه استرس چگونه به نظر می رسد و چه حسی دارد

یا  خانواده  دوستان،  شامل  حمایتی  سیستم  یک  داشتن 
همکاران

مراجعه به متخصصان درصورت لزوم
ورزش روزانه )مثلًا ۳۰ دقیقه پیاده روی( که می تواند استرس 

را کاهش دهد
تعیین اهداف روشن، واقع بینانه و قابل اندازه گیری

در نظر گرفتن زمانی از روز برای سلامت روان و آرامش
باور غلط شماره 3: استرس همیشه بد است.

واقعیت: گاهی اوقات استرس می تواند خوب باشد.
آیا استرس فایده ای هم دارد؟ به گفته کارشناسان دانشگاه 
باشد.  اوقات می تواند خوب  استرس گاهی  برکلی،  کالیفرنیا 
سطوح معینی از استرس می تواند فرد را هوشیارتر کند و هم رفتار 
و هم شناخت او را بهبود بخشد. از طرفی استرس می تواند باعث 
افسردگی یا بی حوصلگی افراد شود. تفاوت بین استرس خوب 
و بد در این مورد نهفته است: مدت زمانی که یک فرد استرس 

را تجربه می کند. 
استرس حاد یا کوتاه مدت می تواند برای افراد مفید باشد، در 

حالی که استرس طولانی مدت یا مزمن می تواند ناتوان کننده 
شود و بر حافظه و سایر روندها تأثیر منفی بگذارد.

نداشتن  معنای  به  علائم  نداشتن  شماره 4:  غلط  باور 
استرس است.

یا نشانه های  این دلیل که یک فرد علائم  به  واقعیت: فقط 
استرس را نشان نمی دهد به این معنی نیست که استرس ندارد.

طریق  از  راحتی  به  است  ممکن  استرس  افراد،  برخی  در 
تغییرات رفتاری یا به طور خاص پس از رویدادهای آسیب زا ظاهر 
شود. در برخی دیگر، ممکن است تشخیص اینکه آیا فرد تحت 
استرس است یا خیر، از روی رفتارش، بسیار دشوار باشد. چنین 
افرادی احتمالًا عادی به نظر می رسند و استرس خود را به خوبی 
پنهان می کنند، اما از نظر ذهنی درگیر هستند و استرسشان را 

معمولًا به صورت ذهنی و عاطفی منعکس می کنند.
باور غلط شماره 5: فقط علائم اصلی استرس نیاز به توجه 

دارند.
واقعیت: حتی علائم جزئی استرس نیز باید برطرف شود.

استرس می تواند به سرعت از حاد به مزمن تبدیل شود؛ اگر 
از مشکلات  بسیاری  با  مزمن  استرس  نشود.  مدیریت  علائم 
جسمانی ارتباط منفی دارد. از منظر فیزیولوژیکی، هورمون های 

استرس تاثیر واقعی بر عملکرد یک فرد در زندگی روزمره دارند.
تحقیقات نشان داده است که هورمون های استرس بیش از 

حد می توانند موارد زیر را تحت تاثیر قرار دهند:
حافظه.شناخت.یادگیری.سیستم ایمنی بدن.سیستم قلبی 

عروقی.سیستم غدد درون ریز
معده.سیستم روده ای

به عبارت دیگر، هورمون های استرس قادر به ایجاد یک پاسخ 
کلی در بدن هستند، حتی اگر فردی علائم جزئی استرس را 

نشان دهد. درمان های معمولی برای استرس شامل یادگیری 
تکنیک های مدیریت استرس، تجویز دارو و رفتاردرمانی است.

باور غلط شماره 6: استرس باعث سفیدی مو می شود
واقعیت: سفیدی مو دلایل دیگری به جز استرس دارد

مدت هاست این افسانه وجود دارد که سفیدی موها به دلیل 
استرس زیاد ایجاد می شود؛ اما تحقیقات این را نشان نمی دهد. 
اول اینکه موها خاکستری نمی شوند بلکه رنگدانه مسئول رنگ 
مو با افزایش سن کمتر تولید می شود. بنابراین، سن عامل بزرگی 
در ایجاد موهای خاکستری است و همچنین استعداد ژنتیکی 

فرد بسیار موثر است.
از بیماری ها و عوامل دیگری که ممکن است باعث  برخی 

سفیدی مو شوند عبارتند از:
کمبود مواد مغذی.رشد تومور.ویتیلیگو.آلوپسی آره آتا )ریزش 

مو(.بیماری قلبی
کاهش توده استخوانی.سیگار کشیدن

بنابراین، شواهد حاکی از آن است که استرس عامل مهمی در 
سفید شدن موها نیست.

باور غلط شماره ۷: استرس باعث سرطان می شود.
واقعیت: عوامل زیادی باعث ایجاد سرطان می شوند. سرطان 
را نمی توان صرفاً به استرس نسبت داد. به گفته موسسه ملی 
سرطان، ارتباط بین استرس و سرطان در بهترین حالت ضعیف 
است. برخی از مطالعات ارتباط بین برخی عوامل روانی و افزایش 
خطر ابتلا به سرطان را یافته اند. با این حال، باید بیان کرد که 
فقط به این دلیل که خطر ابتلا به یک بیماری بیشتر است، به 

این معنی نیست که فرد قطعاً به آن بیماری مبتلا خواهد شد.
با این حال، ممکن است در برخی سرطان ها، استرس اثرات 
غیرمستقیم داشته باشد، مانند تغییر سیستم ایمنی، که وظیفه 
مبارزه با سرطان را بر عهده دارد. بنابراین، در حالی که مطالعات 
مشخص نکرده اند که آیا استرس به طور مستقیم باعث سرطان 
می شود، اثرات غیرمستقیم بر پیشرفت سرطان همچنان باید 

برای بیماران مبتلا به سرطان در نظر گرفته شود.
باور غلط شماره ۸: استرس یک محرک است.

ایجاد  انگیزه  افراد  واقعیت: استرس ممکن است در برخی 
بر  آن  کلی  منفی  عوارض  از  بیشتر  انگیزه  مزایای  اما  کند، 
سلامتی نیست. در یک نظرسنجی که در سال ۲۰۱۴ انجام 
شد، از کارکنان بهداشتی جامعه چینی در مورد استرس کاری 
و انگیزه آن ها در رابطه با رضایت شغلی سؤال شد. این مطالعه 
با استفاده از دو معیار مختلف نشان داد که استرس ناشی از کار 
با رضایت شغلی ارتباط منفی دارد. برای برخی افراد، استرس 
کوتاه مدت می تواند یک عامل محرک باشد. استرس حاد به 
برخی افراد کمک می کند تا کارهای فوری و مهم را زود انجام 
دهند و هوشیاری فرد را افزایش می دهد. علاوه بر این، دوره های 
استرس حاد ممکن است به افراد کمک کند بهترین عملکرد خود 
را داشته باشند و خلاقانه در مورد چگونگی حل مشکلات فکر 
کنند. در این موارد، استرس به عنوان یک نیروی محرک مطرح 
می شود؛ اما استرس مزمن، که پیامدهای منفی درازمدت دارد، 

کمتر یک عامل انگیزشی و بیشتر یک عامل مزاحم است.

استرس مزمن، پیامدهای منفی درازمدت دارد؛

رژیم غذایی پرچرب چه بلایی 8باور غلط در مورد استرس
سرتان می آورد؟ 

غذا های چرب نه تنها می تواند باعث چاقی و افزایش سایز دور کمر شود، بلکه روی 
مغز نیز تاثیرگذار است و می تواند باعث افزایش ابتلا به زوال مغز شود.

تحقیقات علمی نشان داده  افراد چاق حدود ۵۵ درصد بیشتر در معرض خطر ابتلا 
به افسردگی هستند. 

یک مطالعه بین المللی به سرپرستی دانشمندان علوم اعصاب »UniSA«، پروفسور 
»شین فو ژو« و دانشیار »لاریسا بوبروسکایا«، نشان داد ارتباط مستقیمی میان زوال 
مغز و رژیم غذایی پرچرب وجود دارد. آن ها دریافتند موش هایی که به مدت ۳۰ هفته 
از رژیم غذایی پرچرب تغذیه می کنند، علاوه بر ابتلا به دیابت، توانایی های شناختی 
خود را از دست می دهند که در نتیجه آن اضطراب، افسردگی و نشانه های بیماری 

آلزایمر ظاهر می شود.
موش هایی که عملکرد شناختی آن ها مختل شده بود، به دلیل متابولیسم ضعیف 

ناشی از تغییرات مغزی، بیشتر در معرض خطر اضافه شدن وزن قرار داشتند.
محققان نتایج مطالعه خود را در »Metabolic Brain Disease« به چاپ رساندند.

بوبروسکایا می گوید: »پیش بینی می کنیم تعداد افرادی که درگیر چاقی مزمن 
مرتبط با دیابت هستند، تا سال ۲۰۵۰ به حدود ۱۰۰ میلیون نفر برسد.«

او در توضیح روش تحقیقاتی خود گفت: »در این مطالعه، موش ها به مدت ۳۰ 
هفته به صورت تصادفی در دو گروه دسته بندی شدند که گروه اول از رژیم غذایی 
استاندارد و گروه دوم از رژیم غذایی پرچرب استفاده می کرد. این رژیم غذایی از 
هشت هفتگی شروع می شد. میزان دریافت غذا، وزن بدن و سطح گلوکز در فواصل 

زمانی مختلف همراه با اختلالات شناختی بررسی می شد.
موش هایی که از رژیم غذایی پرچرب استفاده می کردند، وزن زیادی اضافه کردند. 
آن ها نسبت به انسولین مقاوم شدند و در مقایسه با موش هایی که رژیم غذایی 

استاندارد داشتند، رفتار غیرعادی از خود نشان دادند.«
بوبروسکایا ادامه می دهد: »افراد چاق حدود ۵۵ درصد بیشتر در معرض خطر ابتلا 

به افسردگی هستند و دیابت این خطر را دوبرابر می کند.«
این یافته ها بر اهمیت پرداختن به همه گیری چاقی در جهان تاکید می کند. 
ترکیبی از چاقی، افزایش سن و دیابت به احتمال زیاد منجر به کاهش توانایی های 

شناختی می شود و آلزایمر و برخی اختلالات سلامت روان را به دنبال دارد.
 

مضر ترین مواد غذایی برای سلامت چشم 
تحقیقات متعدد نشان داده استفاده از گوشت های فرآوری شده برای چشم مضر 
است، این گوشت ها سرشار از سدیم هستند و افزایش فشار خون را به همراه دارند که 

ممکن است به رگ های خونی و اعصاب چشم آسیب وارد کند.
به گزارش  بهداشت نیوز،  متخصصان می گویند مصرف برخی مواد غذایی می تواند 

باعث آسیب به چشم شود.
از دیرباز یکی از مواردی که برای سنجش زیبایی چهره از آن یاد می شود، زیبایی 
چشمان است. نمی توان هیچ معیار خاصی برای زیبایی چشم مطرح کرد، ولی 
دستکم چشمان سالم و عاری از بیماری به طور طبیعی می تواند باعث زیباتر شدن 

چهره شود.
در این مطلب به مضرترین مواد غذایی برای سلامت چشم می پردازیم:

 نان و پاستا
تحقیقات نشان داده است کربوهیدارت های ساده مانند نان سفید و پاستا خطر 
ابتلا به دژنراسیون ماکولا وابسته به سن )تخریب لکه زرد چشم( افزایش می یابد. این 
بیماری یکی از دلایل نابینایی در افراد کهنسال است. از این رو، توصیه می شود از 

غلات کامل استفاده کنید. 
گوشت های فرآوری شده

هات داگ، بیکن، و سایر گوشت های فرآوری شده سرشار از سدیم هستند. همین 
امر می تواند افزایش فشار خون را به همراه داشته باشد. افزایش فشار خون باعث 
آسیب به رگ های خونی می شود که می تواند نابینایی را به همراه داشته باشد؛ 

همچنین فشار خون بالا می تواند به اعصاب چشم آسیب وارد کند. 
غذاهای سرخ شده

غذاهای سرخ شده در حجم بالای روغن، سطح کلسترول بد خون را افزایش 
می دهد. همین موضوع خطر ابتلا به بیماری های قلبی، سکته مغزی، و دیابت 
نوع ۲ را افزایش می دهد؛ همچنین این امر منجر به تولید مولکول هایی به نام 
رادیکال های آزاد می شود که می تواند به سلول ها آسیب وارد کرده و باعث مرگ آن ها 

شود. تمامی این موارد به معنای آسیب به چشمان است.
 روغن های خوراکی

خوراکی  روغن های  مصرف  در  روی  زیاده  است  داده  نشان  متعدد  تحقیقات 
می تواند برای چشم مضر باشد. از این روغن ها می توان به روغن آفتابگردان، گلرنگ، 

ذرت، سویا، و کنجد اشاره کرد.
 غذاهای کنسروی

غذاهای آماده طبخ و کنسرو شده دارای سطح بالای سدیم بوده که برای سلامتی 
چشم مضر است.

 نوشیدنی های حاوی شکر
نوشابه ها، نوشیدنی های انرژی زا و سایر نوشیدنی های شیرین حاوی سطح بالایی 
از شکر هستند. همین مسئله خطر ابتلا به بیماری های قلبی و دیابت نوع ۲ را به 

میزان قابل توجهی افزایش می دهد و برای سلامت چشم مضر است.
 ماهی و غذاهای دریایی

بی تردید ماهی یکی از  مواد غذایی مفید برای سلامت بدن است. با این حال، 
کمتر کسی می داند که برخی ماهی ها و مواد غذایی دریایی حاوی جیوه هستند که 
می تواند برای بعضی از افراد مضر باشند. توصیه می شود زنان باردار، کودکان و زنانی 

که به فرزندان خود شیر می دهند ۲۲۰ تا ۳۴۰ گرم ماهی در هفته مصرف کنند.
عدم مصرف مشروبات الکلی و نوشیدنی های حاوی کافئین مانند قهوه از دیگر 

راهکارها برای حفظ سلامتی چشم محسوب می شود.

متخصص طب سنتی عنوان کرد؛

تشدید علائم و عوارض کرونا
 با مصرف خوراکی های گرم

یک متخصص طب سنتی گفت: در فصل گرم سال مصرف نوشیدنی های خنک، 
میوه و سبزیجات تازه توصیه می شود.

علیرضا یارقلی د در مورد نوشیدنی هایی که در فصل گرم سال باید مصرف شود، 
اظهار داشت: در فصل گرم و خشک سال هستیم و باید نوشیدنی های خنک و 

مرطوب استفاده کنیم.
وی افزود: نوشیدنی های سکنجبین و ماءالشعیر طبی در تابستان توصیه می شود 
و آب میوه ها نیز می توانند کمک کننده باشند، البته تمامی این نوشیدنی ها باز به 
میزان مشخص باید مصرف شود و نباید زیاده روی کنیم چون یکی از عوارض فصل 

گرم و خشک این است که معده را سرد می کنیم.
این متخصص طب سنتی به افزایش آمار مبتلایان کرونا اشاره و توصیه کرد در این 
ایام که کرونا به شدت در حال افزایش است گرمی جات بیش از حد و سیاه دانه 
استفاده نکنیم. همچنین مصرف بی رویه زنجبیل و دارچین می تواند عوارض داشته 
باشد و علائم ما را بدتر کند به همین دلیل بهترین توصیه این فصل نوشیدنی های 

خنک است.

سلامت

متخصص طب پیشگیری و ارتقا سلامت جهاددانشگاهی :

چرا استراحت مطلق بعد از کمردرد
 توصیه نمی شود؟ 

متخصص طب پیشگیری و ارتقا سلامت جهاددانشگاهی گفت :استراحت 
طولانی مدت بعد از انواع مختلف کمردرد نه فقط در بهبود درد تاثیری ندارد بلکه 

می تواند مشکلات بیشتری به دنبال داشته باشد.
»حسین یاری«  اظهارداشت :پزشکان به بیماران مبتلا به کمردردی که جراحی 
برای آن ها فوریت ندارد، توصیه می کردند که برای مدتی طولانی مثلًا بیش از 
یک ماه استراحت مطلق داشته باشند، اما براساس پژوهش های علمی متعدد، 
استراحت بیش از دو یا سه روز در همه مراحل درمان کمردرد مفید نیست و ممکن 

است مشکلات مضاعفی را به همراه داشته باشد.
وی افزود: در استراحت طولانی مدت، عضلات ضعیف می شود و قوام و توان 
خود را از دست می دهد؛ این مسئله به تنهایی می تواند باعث افزایش درد های 

بیمار شود.
از  ناشی  روانی  و  روحی  مشکلات  به  اشاره  با  فیزیکی  طب  متخصص  این 
استراحت طولانی مدت، ادامه داد: با استراحت طولانی، سلامت روان و احساس 
سلامتی تضعیف و به علت نداشتن فعالیت شغلی و اختلال عملکرد روزانه هم 

باعث بار مضاعف روانی می شود.
یاری گفت: پژوهش های علمی نشان می دهند که افسردگی و احساس ناتوانی 
جسمی و بیماری در افرادی که مدت طولانی در بستر استراحت مطلق کرده اند، 
شایع تر است؛ مشکلات گوارشی از جمله یبوست با استراحت طولانی مدت 
تشدید می شود؛ علاوه بر این ها استراحت مطلق احتمال لخته شدن خون در 

عروق لگن و پا ها را افزایش می دهد.
وی افزود: علت کمردرد خواه ناشی از آسیب دیسک یا نشات گرفته از آسیب 
سیاتیک، تنگی کانال نخاع کمری، گرفتگی عضلانی، لیزخوردگی مهره کمری 
و یا هر نوع دیگر کمردرد باشد، برای آن نهایتاً دو تا سه روز استراحت نسبتا مطلق 

توصیه می شود.
این متخصص طب فیزیکی با بیان توصیه هایی در هنگام ابتلا به کمردرد ادامه 
داد: فرد با ابتلا به کمردرد باید به نحوی راحت در بستر دراز بکشد؛ بهتر است 
برای کاهش فشار وارده به کمر در حالت خوابیده به پشت بالش کوچکی در گودی 
کمر قراردهد و در حالت خوابیده به پهلو علاوه بر زیر گردن نیز بین زانو ها بالش 

کوچکی قرار دهد.
یاری گفت: اگر درد شدید باشد یا مدت آن طولانی شده، به پا ها انتشار می یابد و 
یا همراه با بی حسی، سِرشدن، گزگز یا ضعف عضلانی باشد و حتی علائم ادراری 

جدیدی بروز پیدا کند هرچه زودتر باید به پزشک مراجعه کند.
وی افزود: استراحت مطلق طولانی نه تن ها می تواند اثرات مضری داشته باشد 
بلکه تحقیقات علمی متعدد نشان می دهد که در بین افرادی که زودتر به فعالیت 
روزانه بازمی گردند و در مواقع لازم استراحت کرده اند، نسبت به افرادی که از 
مرخصی استعلاجی طولانی مدت استفاده کرده اند، کمردرد کمتری خواهند 

داشت.
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معاون فرهنگی مسجد مقدس جمکران اعلام کرد:

برنامه های مسجد مقدس جمکران
 در ایام دهه امامت و ولایت

معاون فرهنگی مسجد مقدس جمکران گفت: برنامه های این هفته مسجد مقدس 
جمکران با محوریت دهه امامت و ولایت و اجرای برنامه های فرهنگی هنری برگزار می 

شود.
حجت الاسلام مهدی حسین آبادی در گفت و گویی به تشریح برنامه های مسجد 
مقدس جمکران در هفته جاری پرداخت و اظهار کرد: مراسم هفتگی قرائت دعاهای 
توسل، کمیل و ندبه در مسجد مقدس جمکران این هفته نیز در روزهای سه شنبه، 
پنجشنبه و جمعه ۲۱، ۲۳ و ۲۴ تیرماه همزمان با ایام مبارک دهه امامت و ولایت برگزار 

خواهد شد.
وی اظهار کرد: در روز پنجشنبه ۲۳ تیرماه مصادف با شب میلاد امام هادی )ع( 
حجت الاسلام  سخنرانی  با  عارفانه«  »کمیل  عنوان  با  کمیل  دعای  قرائت  مراسم 

مهدوی نیا و قرائت دعای »حسن حیدرزاده« برگزار می شود.
معاون فرهنگی مسجد مقدس جمکران با اشاره به اینکه بامداد روز جمعه ۲۴ تیرماه 
دو ساعت مانده به اذان صبح مصادف با روز میلاد امام هادی )ع( مراسم قرائت دعای 
کمیل به همت هیئت حداث الحسین )ع( با نوای حجت الاسلام »میرزا محمدی« برگزار 
می شود، ابراز کرد: همچنین در این روز مراسم قرائت دعای ندبه با عنوان »ندبه انتظار« 
از ساعت ۶ صبح با سخنرانی حجت الاسلام صفاری و قرائت دعای »سید جواد میر 
جعفری« برگزار و این مراسم از شبکه قرآن و معارف سیما و شبکه استانی نور پخش 

زنده می شود.
مراسم جشن میلاد امام هادی )ع( در مسجد مقدس جمکران

حجت الاسلام حسین آبادی اضافه کرد: در این روز بعد از نماز مغرب و عشاء نیز 
مراسم جشن میلاد امام هادی )ع( با سخنرانی حجت الاسلام »سید حسین صدر« و 
مولودی خوانی »جواد برزگر« برگزار شده که تمام این برنامه ها از صفحه مجازی مسجد 

مقدس جمکران و هیئت آنلاین پخش زنده می شود.
برگزاری عقد زوج های جوان در اتاق عقد مسجد مقدس جمکران

وی از برگزاری مراسم عقد زوج های جوان در اتاق عقد این مکان مقدس خبر داد 
و گفت: زوج های جوانی که علاقه مند هستند عقد ازدواج آنها در مسجد مقدس 
جمکران خوانده شود می توانند با مراجعه به وب سایت این مکان مقدس به نشانی 

jamkaran.ir برای ثبت نام اقدام کنند.
معاون فرهنگی مسجد مقدس جمکران از برگزاری کارگاه کتابت خط فیروزه ای 
با حضور خوشنویسان نوجوان استان قم خبر داد و ابراز کرد: این برنامه با همکاری 
انجمن خوشنویسان استان قم اجرا می شود که طی آن ۳۰ نوجوان خوشنویس پسر در 
روز سه شنبه و ۳۰ نوجوان خوشنویس دختر با رتبه های عالی و ممتاز در مسجد مقدس 

جمکران گردهم آمده و کتابت خواهند کرد.
برگزاری مسابقه کتابخوانی کیمیاگر

حجت الاسلام حسین آبادی ادامه داد: مسابقه کتابخوانی در ایام دهه ولایت و 
امامت با محوریت کتاب کیمیاگر نوشته رضا مصطفوی از ۱۶ الی ۲۷ تیرماه ۱۴۰۱ 

برگزار می شود.
وی با اشاره به اینکه کیمیاگری که قهرمان داستان در پی او آمده است، در یکی از 
این مناظرات تاریخی، ولایت امیر مؤمنان را اثبات می کند و خود و اطرافیان را دچار 
چالش هایی می کند، ابراز کرد: علاقه مندان برای تهیه کتاب می توانند به فروشگاه های 
کتاب جمکران واقع در صحن های مسجد مقدس جمکران برای ثبت نام و شرکت در 

این مسابقه اقدام کنند.

مدیر پایگاه اینترنتی امیرالمومنین  خبرداد:

بارگذاری۷۴۸ عنوان کتاب با موضوع
امام علی)ع( 

مدیر و پژوهشگر پایگاه جامع امیرالمومنین )ع( مرکز تحقیقات کامپیوتری علوم 
اسلامی قم با اشاره به رونمایی این پایگاه در آستانه عید سعید غدیرخم و دهه ولایت 
گفت: پایگاه امیرالمومنین متشکل از ۷۴۸ عنوان کتاب با موضوع حضرت علی و 

نهج البلاغه است. 
حجت الاسلام مسیح توحیدی روز سه شنبه در گفت وگو با خبرنگاران افزود: این 
این  ویژگی های  از  و  است  دسترس  در   www.imamali.inoor.ir نشانی  به  پایگاه 
محصول در مقایسه با سایر محصول هایی که مرکز تحقیقات کامپیوتری علوم اسلامی 

تولید کرده، برخط و تحت وب بودن می باشد.
وی ادامه داد: مرکز تحقیقات کامپیوتری تاکنون دانش نامه علوی را به عنوان محصول 

رومیزی یا برون خط تولید و در اختیار کاربران قرار داده است.
وی بیان داشت: سعی پژوهشگرانی که درتولید این پایگاه فعالیت داشتند، این است 
که حتی المقدور بتوانیم ابعاد مختلفی از وجود امیرالمومنین را در حد توان به مخاطبان 

عرضه کند.
توحیدی با اشاره به پیشینه فعالیت های پژوهشی مرکز کامپیوتری علوم اسلامی در 
رابطه با حضرت علی )ع( خاطرنشان کرد: تولید نرم فزار دانش نامه علوی با محوریت 

نهج البلاغه در سال ۸۱ انجام و نسخه بعدی آن نیز سال ۹۸ تهیه شده است.
وی با بیان اینکه محصول های تولید شده، محصولات برون خطِ مرکز تحقیقات 
همراه  تلفن  اپلیکیشن  گفت:  بوده است،  نهج البلاغه  محوریت  در  کامپیوتری 

نهج البلاغه نیز سال ۹۹ تولید و عرضه شد.
وی با اشاره به دیگر ویژگی های پایگاه امیرالمومنین گفت: مهمترین ترجمه ها و 
شرح هایی که در اختیار مرکز بوده و جمع آوری کرده ایم، ذیل فرازهای نهج البلاغه در 

اختیار کاربر قرار می گیرد، و نزدیک به ۴۰ ترجمه به ۷ زبان را داریم.
وی افزود: معجم موضوعی و ورود و دسترسی به نهج البلاغه از طریق محورهای 

موضوعی در بخش نهج البلاغه پایگاه، قابل دسترسی است.
توحیدی ادامه داد: پژوهش هایی که در حوزه لغت، معانی، بیان و بدیع در خصوص 
امثال الحکمی که در نهج البلاغه به کار رفته و همچنین ویژگی های لغوی و اِعرابی 

نهج البلاغه نیز در ذیل بخش نهج البلاغه این پایگاه در دسترس مخاطب است.
مدیر پایگاه اینترنتی امیرالمومنین با یادآوری اینکه کلام حضرت علی)ع(  منحصر به 
نهج البلاغه نیست گفت: سید رضی )ره( از زاویه دید خود اقدام به جمع آوری بخشی از 

کلام امام علی)ع( کرده، و بیشتر نیز ناظر به مباحث بلاغی است.
که  داریم  را  امیر  کلام  عنوان  فوق،  پایگاه  از  دیگری  بخش  در  داد:  ادامه  وی 

حدیث هایی که از امیرالمومنین در مجامع روایی ذکر شده، در این قسمت آمده است.
این پژوهشگر دینی همچنین مجموع احادیث موجود پیرامون حضرت علی)ع(  را 
۷۴ هزار مورد ذکر کرد وگفت: این آمار به معنای کثرت تعداد احادیث امیرالمومنین 
نیست، چون وقتی در منابع روایی تقدم و تاخر داریم، طبیعتا برخی این حدیث ها ناظر 

به حدیث هایی است که در منابع قبلی ذکر شده، و ممکن است، تکراری در آن باشد.
وی بخش دیگر سخنان خود، پایگاه امیرالمومنین را کتابخانه دانست و گفت: در این 
پایگاه کتاب هایی که حول محور حضرت امیر توانستیم جمع آوری کنیم، و ۷۴۸ عنوان 

نیز است را به مخاطبمان ارائه می دهیم.
محور  در  پژوهشی  علمی  مجله های  در  که  مقاله هایی  کرد:  اضافه  توحیدی 

امیرالمومنین وجود داشته نیز در دسترس کاربر قرار دارد.
وی با اشاره به اینکه بخشی از این پایگاه به رویدادهای تاریخی مرتبط با حضرت 
علی)ع( با محوریت این امام معصوم اختصاص دارد بیان کرد: این رویدادها همه حیات 
حضرت علی)ع(  را از قبل بعثت پیامبراکرم)ص(  تا سال چهلم هجری که زمان شهادت 

امیرالمومنین است را پوشش می دهد.
 

معاون پژوهش حوزه های علمیه خبر داد؛

ارسال بیش از ۱۵۰۰۰ اثر به جشنواره 
علامه حلی

 معاون پژوهش حوزه های علمیه گفت: ۱۵ هزار و ۴۰۱ اثر به دبیرخانه سیزدهمین 
دوره جشنواره علامه حلی ارسال شد.

حجت الاسلام ابوالقاسم مقیمی ظهر سه شنبه در اختتامیه سیزدهمین جشنواره 
علامه حلی ویژه طلاب حوزه های علمیه خواهران و برادران در سالن همایش مرکز 
مدیریت حوزه های علمیه خواهران در قم، اظهار داشت: از مجموع ۱۵ هزار و ۴۰۱ 
اثر رسیده، ۵ هزار و ۵۹۸ متعلق به خواهران طلبه و ۵ هزار و ۸۱۴ نفر متعلق به برادران 

طلبه بوده است.
بین واحدهای  معاون پژوهش حوزه های علمیه گفت: ۱۰۰ نشریه پژوهشی در 
آموزشی در حوزه برادران داریم و در حوزه های علمیه در کل کشور در حوزه علوم انسانی 
و اسلامی ۲۳۴ نشریه ترویجی و پژوهشی مشترک میان حوزه های علمیه و مراکز 

دانشگاهی است.

کم توجهی به تذکرها و توصیه ها منجربه جلوگیری ازفعالیت می شود؛

هشدارمدیرکل محیط زیست به 
واحدهای آلاینده صنعتی منطقه سلفچگان 
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان قم گفت: در صورت کم توجهی واحدهای 
آلاینده صنعتی منطقه سلفچگان به تذکرها و توصیه های این اداره کل، از ادامه فعالیت 

آن واحدها ممانعت به عمل خواهد آمد. 
سید رضا موسوی مشکینی در جلسه بررسی وضعیت آلودگی بخش سلفچگان که با 
حضور مدیران عامل برخی از واحدهای صنعتی این منطقه برگزار شد، گفت: متأسفانه 
از گذشته تعدادی واحد آلاینده صنعتی در منطقه ویژه و شهرک صنعتی سلفچگان 

مستقر شده اند. 
وی با بیان اینکه آلودگی های زیست محیطی این منطقه قابل انکار نیست، از تلاش 
دستگاه های اجرایی مرتبط برای رفع این آلایندگی ها خبر داد و گفت: بیشترین بازدید 
و نظارت کارشناسان این اداره کل به صورت شبانه روزی در این منطقه انجام می گیرد، 

در حالی که تعداد واحدهای صنعتی آن از مناطقی مثل شکوهیه بسیار کمتر است. 
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان قم با اشاره به گسترش آلودگی های زیست 
محیطی در منطقه سلفچگان به دلیل تخلف و کم توجهی برخی واحدهای صنعتی، 
خاطرنشان کرد: فعالان صنعتی و اقتصادی باید در برابر امنیت و سلامت عمومی 
جامعه، متعهد و مسوولیت پذیر بوده و خودشان نسبت به رفع آلودگی های زیست 
محیطی اقدام کنند.  وی با بیان اینکه اداره کل حفاظت محیط زیست استان قم 
امکان برخورد سخت و چکشی با واحدهای آلاینده صنعتی را دارد، اما بنا را بر تعامل 
و همکاری برای رفع آلودگی ها قرار داده است، اظهار داشت: بدون تردید در صورت 
کم توجهی واحدهای آلاینده به تذکرها و توصیه های این اداره کل، از ادامه فعالیت آن 

واحد ممانعت به عمل خواهد آمد. 
موسوی با بیان اینکه ادامه روند کنونی برخی از واحدهای آلاینده صنعتی امکان پذیر 
نبوده و باید هرچه سریعتر نسبت به رفع آلایندگی اقدام کنند، گفت: در حال حاضر 
تمامی مسؤولان استان در رابطه با بهبود وضعیت زیست محیطی منطقه سلفچگان 
اتفاق نظر داشته و کسی نمی تواند به بهانه اشتغال، از رعایت ضوابط زیست محیطی 
شانه خالی کند.  ۱۲۲ واحد تولیدی و تجاری در این منطقه فعالیت می کند که این رقم 
نمایان گر فعالیت ۸۷ درصد واحدهای دارای پروانه بهره برداری منطقه است. از این 
میان، ۱۰۰ واحد در زمینه فعالیت های تولیدی و ۲۲ واحد نیز در زمینهٔ فعالیت های 

تجاری و خدماتی مشغول به کار است.
 

مدیر شرکت خدمات حمایتی کشاورزی استان قم خبرداد:

تامین ۱۰ هزار تُن انواع کودهای شیمیایی 
درسه ماه گذشته

به تدارک مناسب کودهای  با اشاره  مدیر شرکت خدمات حمایتی کشاورزی قم 
کشاورزی یارانه ای در استان، گفت: در سه ماهه ابتدای سال جاری بیش از ۱۰ هزار تُن 
انواع کودهای شیمیایی یارانه ای ازته، فسفاته و پتاسه تامین و به انبارهای تحت پوشش 

شرکت خدمات کشاورزی در استان حمل شد. 
حسین زند با اشاره به اینکه از ابتدای سال جاری تا پایان خرداد ماه بیش از ۵۰ درصد 
برنامه ابلاغی کودی سال ۱۴۰۱ استان قم تدارک شده است، تاکید کرد: بدین ترتیب 
و با ادامه روند حمل و تدارک مستمر کودها، کشاورزان عزیز و زحمتکش و بهره برداران 
بخش کشاورزی بدون هیچ گونه دغدغه و نگرانی از بابت تامین کودهای شیمیایی مورد 

نیاز خود به استقبال کشت محصولات مورد نظر خود خواهند رفت.
وی افزود: برنامه کودی سال ۱۴۰۱ استان قم، ابلاغی توسط وزارت جهاد کشاورزی 
به میزان ۲۰ هزار تُن شامل کودهای ازته، فسفاته و پتاسه می باشد که با تدارک بیش 
از ۱۰ هزار تن در سه ماهه ابتدای سال جاری نسبت به مقدار ۶ هزار تن مدت مشابه 
سال قبل، بیش از ۶۰ درصد رشد داشته است. وی همچنین ادامه داد: از اول سال 
۱۴۰۱، کودهای شیمیایی یارانه ای فسفاته، پتاسه را با قیمت های جدید و کاهش ۴۵ 
درصدی نسبت به سال گذشته در اختیار کشاورزان قرار دادیم. زند گفت: به دنبال این 
کاهش قیمت، شاهد افزایش معنادار میزان مصرف کودهای فسفاته و پتاسه در سه 
ماهه ابتدای سال جاری در استان بوده ایم به گونه ای که این میزان مصرف در استان 
نسبت به مدت مشابه سال قبل ۱۰ برابر افزایش داشته است. وی تاکید کرد: وضعیت 
ذخیره سازی کودهای یارانه ای مورد نیاز کشاورزان استان به صورت مستمر توسط 
شرکت خدمات حمایتی کشاورزی قم رصد و اقدام های لازم برای تامین این محصول به 

منظور حمایت هرچه بیشتر فعالان بخش کشاورزی استان صورت می گیرد.

رییس اداره حقوقی اداره کل حفاظت محیط زیست استان قم  خبرداد:

پاکسازی طبیعت به مدت ۲ سال جریمه 
محکوم محیط زیستی 

رییس اداره حقوقی اداره کل حفاظت محیط زیست استان قم گفت: یکی از شعب 
دادگاه های کیفری شهر قم، یکی از محکومان قضایی را به ۲ سال پاکسازی طبیعت و 

محیط زیست محکوم کرده است. 
علی احمدی در سخنانی بیان داشت: با توجه به رویه دستگاه قضا مبنی بر کاهش 
احکام حبس و جرائم نقدی محکومان و صدور احکام جایگزین، برخی از قضات، آرای 

سبز و زیست محیطی صادر می کنند که اقدام ارزشمندی است. 
وی با اشاره به صدور رأی پاکسازی طبیعت توسط یکی از شعب دادگاه های کیفری 
برای یکی از محکومان، خاطرنشان کرد: این رأی صادره مبنی بر پاکسازی اطراف 
 ـساوه از زباله های مضر طبیعت و محیط زیست به مدت ۲ سال هر هفته  جاده قم 
هشت ساعت بوده که نظارت آن برعهده اداره کل حفاظت محیط زیست استان قم 
قرار گرفته است.  رییس اداره حقوقی محیط زیست قم با بیان اینکه صدور آرای سبز 
از سوی مراجع قضایی می تواند به فرهنگسازی زیست محیطی در جامعه کمک کند، 
گفت: صدور احکام قضایی و میزان جرائم در حوزه محیط زیست نیز باید بازدارنده بوده 

و از وقوع تخلف ها در عرصه های زیست محیطی پیشگیری کند. 
وی در پایان با اشاره به نگاه بسیار مثبت و سازنده دستگاه قضا نسبت به مسأله محیط 
زیست به ویژه در سال های اخیر، تصریح کرد: با توجه به اهمیت و حساسیت مسأله 
محیط زیست در تأمین امنیت و سلامت عمومی جامعه، با هرگونه تخلفات زیست 

محیطی بر اساس قوانین و ضوابط به شدت برخورد می شود.

با تقدیر از پژوهشگران برتر ؛

سیزدهمین دوره جشنواره علامه حلی
 در قم پایان یافت 

 آیین اختتامیه سیزدهمین دوره جشنواره علامه حلی ویژه طلاب حوزه های علمیه 
خواهران و برادران، روز سه شنبه با تقدیر از پژوهشگران برتر، در سالن همایش مرکز 

مدیریت حوزه های علمیه خواهران در قم برگزار شد. 
معاون پژوهش حوزه های علمیه در این آیین گفت:  ۱۵ هزار و ۴۰۱ اثر از خواهران  
و برادران طلبه به سیزدهمین دوره جشنواره ارسال شد که نشانگر توجه ویژه طلاب 
به امر پژوهش است. حجت الاسلام والمسلمین ابوالقاسم مقیمی  افزود: هفت هزار و 
۹۷۶ اثر از سوی پنج هزار و ۵۹۸ تن از خواهران طلبه به دبیرخانه جشنواره ارسال شد. 
وی ادامه داد: هفت هزار و ۴۲۵ اثر نیز از سوی پنج هزار و ۸۱۴ تن از برادران طلبه به 
دبیرخانه جشنواره سیزدهم علامه حلی رسید. وی گفت: حوزویان امروز نیمی از بار 
مسوولیت تولید علم در علوم انسانی را به دوش می کشند و ۷۰ نشریه تخصصی در 
حوزه داریم. در این جشنواره، دبیرخانه های برتر از استان های هرمزگان، کهکیلویه و 

بویراحمد، قم، یزد و مازندران مورد تقدیر قرار گرفتند. 
سه مدرسه برتر نیز در حوزه های علمیه برادران از شهرهای بابل، زاهدان و  قم و سه 
مدرسه برتر در میان حوزه های علمیه خواهران از شهرهای یزد، میناب و ساری نیز در 
این آیین تجلیل شدند. در پایان این آیین پژوهشگران برتر سیزدهمین دوره جشنواره 

علامه حلی تقدیر شدند.

می گوید از همان ابتدای آشنایی هر که رسید به ما گفت: »مگه میشه این همه 
تفاوت، شما  هیچیتون شبیه هم نیست« به جای اینکه برای ما آرزوی خوشبختی 
کنند، مدام به ما گوشزد می کردند . اما  من گوشم به این حرف ها بدهکار نبود و 
برایم همین مهم بود که همدیگر را دوست داریم و یکدیگر  را  درک می کنیم. از او 
می پرسم: »مگر چه تفاوت هایی با هم داشتید که این اندازه به چشم می آمد؟، با 
ناراحتی پاسخ می دهد: »خب اون از خانواده ثروتمندی بود، خانواده من اما خیلی 

معمولی،آداب و رسوم شهر و خانواده هایمان هم با ما خیلی فرق داشت.«
می پرسم: »مثلا چه فرقی« ، می گوید: »مثلا در رفت و آمدهایشان خیلی 
و  ما  نبودند، خانواده  مرد  و  زن  با حریم  روابط  و  اهل حجاب  بودند،  بدحجاب 
فامیلمان اینطور نبودند. من هم می گفتم یک کم من کوتاه میام، یک کم اون ، با هم 
کنار میایم اما اولین اختلافمان از همان مراسم عقد شروع شد. آنها مراسم مختلط 
می خواستند اما خانواده من راضی نمی شدند. اینطور شد که خیلی از فامیل های 

ما اصلا به مراسم نیامدند.« حرفش را قطع می کند و جرعه ای آب می نوشد.
دوباره ادامه می دهد: »هرطور بود مراسم را گذراندیم و محرم شدیم، بعد از آن باز 
هم اختلافاتمان کم نشد، الان برای رفتن به هر میهمانی و مجلسی عزا می گیرم 
چون نمیتوانم لباسی که خودم دوست دارم بپوشم یا حجابی که خودم می پسندم 
را داشته باشم«. به او می گویم: »تو از اول همه اینها را می دانستی چرا ازدواج 
کردی؟« پاسخش یک کلام است: »دوستش داشتم و به این مسائل  توجه نمی 
کردم اما حالا می خواهم درستش کنم هرطور که شده، هرکار که لازم باشد می کنم 

تمام تلاشم را می کنم تا زندگیم حفظ شود«.
اینها صحبت های رد و بدل شده بین یک مشاور خانواده و دختر جوان است 
که به تازگی عقد کرده اما با دنیایی از اختلافات فرهنگی و عقیدتی روبه رو شده و 

مشخص نیست که بتواند آنها را حل کند و زندگی اش سامان بگیرد یا خیر! 
یکی از مهمترین مسائلی که هر زوج جوانی برای ازدواج موفق باید در نظر بگیرد 
علاوه بر عشق و علاقه ، کفویت در مسائل مختلف است. شاید این را از زبان 
بزرگترها و قدیمی ترها زیاد شنیده باشیم اما هیچ گاه بدان توجه نکردیم. کفویت به 
معنای تشابه در مسائل مختلف است که باعث پایداری یک ازدواج می شود. البته 
منظور از این تشابه این نیست که در هر چیز دو نفر شبیه هم باشند چه اینکه در 
خیلی مسائل می توان متفاوت و مکمل بود اما مواردی وجود دارد که بهتر است 

زوجین در آن زمینه ها بیشتر شبیه هم باشند تا متفاوت.
خداوند متعال در قرآن کریم می فرماید: زنان پلید سزاوار¬مردان پلیدند و¬مردان 
پلید سزاوار زنان پلید، زنان پاک برای مردان پاک اند و-مردان پاک برای زنان پاک. 
آنان از ¬آن چه درباره ¬شان می گویند منزّه اند و ¬برای آنان مغفرت و روزی نیکویی 
است. یکی از موارد تفسیر این آیه در ارتباط با کفویت است. به این معنا که افراد در 
ازدواج همسویی فکری، عقیدتی، اخلاقی با هم داشته باشند و به عبارتی به سراغ 

همفکر خود بروند.
1-افق دینی و عقیدتی

خیلی از افراد با هم ازدواج می کنند هر دو هم انسان های خوبی هستند اما 
دو خوبی که خیلی به درد هم نمی خورند مثلا به لحاظ عقیدتی و مذهبی با هم 
زمین تا آسمان تفاوت دارند یا اینکه حتی تفاوت های ریزی دارند که در همان ابتدا 
درباره اش با هم یا صحبت نمی کنند یا اینکه آن را فاکتور می گیرند.مثلا این را 
دیگر همه می دانند که اگر دو نفری که یکی به قیودات دینی پایبند باشد و دیگری 
اصلا این مسائل مذهبی را قبول نداشته باشد، اینهابا هم به بن بست و اصطحکاک 

می خورند.
دکتر »نصرالله  منصوری«، روانشناس و مشاور خانواده در ارتباط با افق های یک 
ازدواج موفق ما را یاری می کند ومی گوید: »من مراجعی داشتم که خانم و آقا با هم 
به اختلاف خورده بودند به خاطر اینکه آقا خیلی مقید به نماز اول وقت بود، خانم 
هم نماز می خواند اما مثلا چند ساعت بعد از اذان ، این آقا هم همیشه اعتراض 
می کرد که چرا همسرش بی توجهی به نماز اول وقت می کند و مدام همسر را 
توبیخ می کرد با اینکه بچه هم داشتند اما اختلافاتشان بالا گرفته بود و نزد مشاور 

آمده بودند.
بنابراین این کفویت در بحث نماز، روزه، حجاب، حضور در محافل و مجالس 
خیلی اهمیت پیدا می کند و افراد می بایست قبل از ازدواج در این زمینه ها شرایط 
خود و خانواده شان را برای هم توضیح دهند و به درک متقابل برسند وگرنه حتما 
در زمینه مسائل عقیدتی و مذهبی به دردسر و بن بست می رسند چرا که اصل 
این اختلافات پس از تولد فرزندان زیاد می شود مثل مراجع دیگری که داشتم و 
 ـشش ساله اش نماز اول وقت یاد می داد، در  آقا مذهبی شدید بود و به بچه پنج 
حالیکه خانم به شدت مخالفت می کرد و مدام همسرش را توبیخ می کرد که این 
چه چیزهایی است که به بچه یاد می دهی! اینها مباحث مهم و بنیادین است که 

باید حل شود«.
2-اقتصاد

شاید الان بحث شباهت های شرایط مالی و اقتصادی را بکنیم ، برخی اعتراض 
کنند که ای بابا الان دیگر همه دنبال شوهر پولدار یا زن پولدار هستند و ازدواج هم 
می کنند و زندگی شان خوب می شود، اینها ظاهر و پوسته قضیه است اگر به باطن 
زندگی هایشان ورود کنید، هزار آفت و آسیب می بینید که از همین تفاوت های 
اقتصادی نشأت می می گیرد اینکه یکی برده دیگری می شود یا اینکه مجبور به 
تن دادن به خواسته های طرف مقابل تا آخر عمرش می شود یا اینکه مدام از طرف 

همسر یا خانواده همسرش نیش وکنایه می شنود.
دکتر منصوری دراین زمینه نیز می گوید: »بخواهیم یا نخواهیم در هر جامعه افراد 
مشاغل مختلف و تفاوت های زیادی از این لحاظ با هم دارند، چنانچه دو نفری 
یکی در سطح خیلی عالی باشد و دیگری خیلی پایین، قطعا بگومگوها بعد از مدتی 
شروع می شود و کسی که سطح بالاتری دارد، دیگری را می چزاند یا سرزنش و 
تحقیر می کند. بنابراین روانشناسان توصیه می کنند که نسبت اقتصادی می 
بایست متعادل باشد. درست است که برخی آنقدر با شخصیت هستند که هیچ 
گاه اجازه نمی دهند حرفی همسرشان را برنجاند یا اینکه اگر وضع مالی شان بالاتر 
است به خانواده همسرشان هم کمک می کنند و آنها را بالا می کشند، اما این موارد 
عمومیت ندارند، عموما شرایط باید طوری باشد که از نظر اقتصادی خانواده ها 
نزدیک هم باشند. اینها بتوانند با هم رفت و آمد کنند و صحبت داشته باشند یا اینکه 
درک متقابلی از هم برسند نه اینکه یک خانواده خود را آنقدر بالا بداند که اصلا در 
شأنش رفت و آمد با خانواده دیگر نباشد! اینها زوجین را به مرور زمان آسیب پذیر و 

روابطشان را تخریب می کند«.
3-تحصیلات

معمولا پیشنهاد می شود که تحصیلات دو نفر نیز برای ازدواج نزدیک به هم باشد. 
حتی مباحث روانشناسی آن را هم به کار بگذاریم، از قدیم هم همین را می گفتند 
که کبوتر با کبوتر باز با باز. بنابراین چنین چیزی درباره تحصیلات دو نفر نیز صدق 
می کند. اینکه یک نفر سیکل باشد و دیگری فوق لیسانس یا دکترا شاید ابتدا 
جذابیت های ظاهری شان برای هم زیاد باشد اما به مرور اینها همدیگر را سرزنش یا 

تحقیر خواهند کرد و این اتفاق ناخواسته هم ممکن است بیافتد.

دکتر منصوری می گوید :» حتی مراجعی داشته که خانم سیکل بوده و آقا پنجم 
دبستان و تا بحثشان می شده، تحصیلات عالیه اش را خانم به رخ آقا می کشیده! 
با اینکه آقا وضع مالی خوبی هم داشته اما خود تحصیلات عامل تفرقه شده شده 
بوده پس دیگر بگذریم ازاینکه یک نفر دکتر است و دیگری لیسانس هم ندارد و 
مسائل دیگر. شاید در برخی افراد استثناهایی دیده شود ، اما عمومیت ندارد که 

ازدواج های موفقی ازاینها دربیاید«.
4-آداب و رسوم

همین الان گنبد کاووس یک آداب و رسوم دارد، خوزستان، هرمزگان، شمال 
ایران ، تهران با آذربایجان همه آداب و رسوم متفاوتی دارند که اگر دو نفر به هر دلیلی 
به هم نزدیک شده از دو فرهنگ و آداب و رسوم متفاوت و توجهی به این مسائل 

نداشته باشند، قطعا دچار مشکل از طرف خانواده ها خواهند شد.
دکتر در تبین این آداب توضیح می دهد: »یک زمانی شیربها مد بود، در برخی 
شهرها شیربها از داماد می گرفتند، الان خیلی جاها به جای شیربها خرید چند قلم 
اجناس زندگی  را به داماد محول می کنند. برخی شهرها آداب و رسوم حنابندان 
دارند و برخی اصلا اعتقادی ندارند. برخی عروسی سنگین می گیرند و برخی به 
ساده زیستی اعتقاد دارند. اینها مواردی است که می بایست زوجین از همان ابتدا 
مورد توجه قرار دهند که هر چند ساده به نظر بیاید اما در کنه قضیه اختلاف ایجاد 

می کند«.
5-خودشناسی دختر و پسر

نکته بعدی این است که یک دختر و پسر برای اینکه ازدواج موفقی داشته باشند 
به یک خودشناسی صحیح رسیده باشند. منظور از خودشناسی این است که خود 
را محک بزنند و ببینند آیا مسئولیت یک زندگی را می توانند قبول کنند صرف نظر 
ازاینکه لیسانس دارند یا دکترا ، مسئولیت پذیری به بلوغ روانی شان مرتبط می شود 
. دیگر این چیزی نیست که دختر و پسر بگویند حالا ما جلو می رویم، شد شد ، نشد 

نشد. یا مشکلات حل می شود!
دکتر منصوری معتقد است: »جوان باید خودش را برای پذیرش مسئولیت مادی 
و معنوی آماده  کند تا قبل ازاینکه به کسی قول و و عده وعیدی برای ازدواج داد، 
پشیمان نشود. عده ای با اشتباه درگیر یک رابطه می شوند و دو خانواده را هم دچار 
عذاب و اذیت می کنند. خانواده های ما هم اغلب به این مسئله توجه ندارند این 
نکته را هم پدر و مادرها باید در نظر بگیرند که در ازدواج حق هدایت دارند نه حق 
انتخاب همسر. این را صریحا دین نیز  گفته که شخصی در زمان امام صادق)ع( نزد 
ایشان رفت و گفت : پدر و مادرم برایم دختری انتخاب کردند اما من دختر دیگری 
را می پسندم، امام  هم به این جوان گفت آن دختری را انتخاب کن که خودت 

پسندیدی. آن جوان هم خیالش راحت شد و شاد از نزد امام رفت.
چنین چیزی زمانی نفی می شود که دختر یا پسر، خودشان فردی را انتخاب 
کرده باشند که مشکلات عدیده ای داشته و خانواده بدنامی هم دارد وگرنه پدر و 
مادرها الکی و ازا ین باب که مثلا از قیافه این دختر خوششان نمی آید، نباید به جای 

پسر تصمیم گیری و او را هم ناامید کنند.
6-افق مخاطب شناسی

گاه پیش می آید که یک دختر و پسری یک یا دو سال هم با هم هستند، می 
روند، می آیند و به خانه های هم در قالب نامزدی رفت و آمد دارند اما زمانی که از 
آنها می پرسی از این آقا چند نکته مثبت و چند نکته منفی بگو، پاسخی برای نکات 
منفی اش ندارد . چون به صرف هیجانات زودگذرش تنها خوبی در او دیده است. 

برای خیلی از جوان های ما این اتفاق می افتد.
این دسته جوانان تنها به ظواهر ساده توجه کرده و شیفته هیجانات لحظه ای 
و زودگذر هستند و اصلا به نحوه غذا خوردن، راه رفتن، صحبت کردن، آداب و 
معاشرت، سخاوت داشتن، دنیت یا شکاکیت و چیزهای منفی دیگر بی توجهی 
می کنند. مرحوم نلسون ماندلا معتقد بود که قیافه زیاد بعد از مدتی عادی می شود 

اما رفتار باید زیبا باشد.
دکتر منصوری می گوید: »مراجعی داشتم که از همان قبل ازدواج پسر رفتارهای 
شکاکیت خود را نشان داده بود مثلا دختر خانم هر جا که می رفت به او می گفت 
یک عکس برای من بیانداز یا مثلا با چه کسی رفتی، با او عکس سلفی بگیر، این 
دختر هم بعد مدتی نزد من آمده بود که نمی دانم چرا اینکارهارا می کند و من هم 
به او گفتم مشخص است او شکاک است! و شکاکیت از آن دست رفتارهای ذاتی 

است که به راحتی حل نمی شود«
7-تناسب تیپ شخصیتی

دکتر منصوری دراین باره می گوید: »برخی می گویند در ازدواج قیافه برای ما مهم 
نیست! اینها یا دروغ می گویند یا تظاهر می کنند به چنین چیزی. مگر می شود 
قیافه در حد استاندارد و معمولی مهم نباشد؟  اصلا اگر هر فردی در حد استاندارد 
همسرش زیبا نباشد، بعدها حواسش در زندگی پی دیگران می رود و عامل آفت 
های زیادی می شود خود زن و مرد شاید به این مسئله توجه نکنند اما حتی تفاوت 

قد خیلی زیاد بین زن و مرد هم آفت ایجاد می کند.«
یا مثلا برخی ژنتیکی اینطور هستند که کم حرف اند، طرف مقابلشان پرحرف 
و هیجانی است اینها اصلا کم حرفی را نمی شناسند، دختر و پسر باید توجه کنند 
ببینند می توانند با کسی که در طول روز دو کلمه هم حرف نمی زند یا کسی که 
مدام در حال صحبت است، کنار بیایند ؟ حال شاید اوایل هر کدام ازاینها برای هر 
دو طرف جذاب باشد اما به مرور زمان چه؟ اینها مواردی است که می بایست درباره 

اش تأمل بشود.
برخی رفتارها هم هستند که ذاتی اند یعنی در وجود فرد نهادینه شدند مثل همین 
شکاک بودن که درباره اش گفتیم یا مثلا خسیس بودن که ا زنکات منفی است اما 
برخی رفتارها اکتسابی هستند، با اینها راحت تر می توان کنار آمد درهرحال هیچ 
زوجی نباید به قصد تغییر طرف مقابل با او وارد زندگی مشترک شود و مثلا از یک 
رفتاری بدش می آید ، پیش خودش بگوید که آن را بعد از ازدواج تغییر می دهم 
چون امکانش خیلی کم است که بتوان یک فرد بالغ را تغییر داد مگر جزو رفتارهایی 
باشد که اکتسابی اند مثل رانندگی که می توان مثلا به مرور زمان تند رفتن را به با 
احتیاط رفتن تغییر داد. اما به نظر شما فرد خسیس یا شکاک را می توان تغییر داد؟

8-تناسب تفریحات و علاقه مندی ها
گاه از زوج های جوانی که به مرکز مشاوره برای ازدواج می آیند، می رسم که با هم 
رستوران رفتید، آداب غذاب خوردن هم را می دانید، از چه نوع تفریحی خوشتان 
می آید، ترجیح می دهید پارک بروید یا زیارت. خیلی ها شاید مدتی هم با هم رفت و 
آمد داشته  باشند اما اینها را متوجه نشوند و تشخیص ندهند. حتی اگر سنشان هم 
بالا باشد . ربطی به سن و تحصیلات ندارند اینها نکات ریزی است که به جای نکات 

الکی، جوان ها باید بدان توجه کنند.
9-تعدیل و تغییرات تیپ شخصیتی

دکتر منصوری می گوید: »برخی اوقات زن و مردها از هم خواسته هایی دارند که 
مثلا اوایل ازدواج خیلی دستوری به طرف مقابل می گویند این را تغییر بده یا اینکار 
را نکن یا بکن، آن طرف مقابل هم بعد سی و اندی سال مثلا یک شبه می خواهند 
رفتارش را تغییر بدهد، شاید در ظاهر بپذیرد که مثلا با دوست و رفیق هایش رفت و 
آمد نکند و همیشه خانه باشد یا اینکه خیلی رفتارهاش را کنار بگذارد اما در درونش 
ناراحت است و می داند که فیلم بازی می کند. این تغییرات هم تاریخ مصرف دارد  و 

زمانش که بگذرد، دو مرتبه فرد به حالت اول برمی گردد .«
10-سوتفاهم های رفتاری

یکی از مهمترین مسائل برای یک ازدواج موفق شناخت واقعی یکدیگر است 
برای اینکه دچار سوتفاهم نشوید وهر حرفتان به یکدیگر  برنخورد. دکتر منصوری 
می گوید: »زمانی که دو طرف شناخت درست از هم ندارند، وقتی یک مسئله ای 
پیش می آید به راحتی  قهر می کنند و رفتارهای دیگر. اما بعد که درست با هم صحبت 
می کنند ، متوجه می شوند که دچار سوتفاهم شده اند و مثلا به هم می گویند که 
من فکرمی کردم منظورت این است ولی اشتباه کردم«. دنیای این روزهای جامعه 
ما در حال گذار از سنت به شرایط جدیدی است که دختر پسرها تلاش می کنند 
هر دو را داشته باشند، اگر چنانچه بخواهیم یک زندگی نسبتا خوب داشته باشیم، 
نخست می بایست به حرف خداوند توجه کرده واخلاق را محور زندگی قرار دهیم و 
دوم دست از چشم و هم چشمی برداریم و به یکدیگر وفادار باشیم. شما برای انتخاب 
درست همسرتان چه گزینه هایی را مدنظر قرار دادید؟ شاید یک زوج همه این موارد 
را بخوانند و تصور کنند که چه راه دشواری، درحالیکه اینطور نیست با یک برآورد 

ساده و عاقلانه می توان به همه این مسائل دست پیدا کرد.

چطور همسر هم کفو پیدا کنیم؟ 

راهکارهای رسیدن به یک ازدواج موفق 
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وعده وزیر اقتصاد به مردم: 

تورم درماه های آینده مهار می شود

وزیر اقتصاد گفت: درباره کنترل و مهار نرخ تورم، بانک مرکزی باید برنامه ریزی 
و مطابق آن به مردم وعده دهد اما بنده به عنوان سخنگوی ستاد اقتصادی دولت 
اولویت دولت است و برنامه ریزی و تمرکز تمام  اعلام می کنم که کنترل تورم 
دستگاه های دولتی برای کنترل هر سه منشا تورم است و مهار و مدیریت تورم در 

ماه های آینده را به مردم وعده می دهیم. 
»سید احسان خاندوزی« درباره سرنوشت تورم در اقتصاد ایران در کوتاه مدت و 
برنامه دولت برای کنترل تورم تا پایان سال و همچنین جلوگیری از ادامه و سرایت 
رشد تورم خردادماه به ماه های آینده اظهار داشت: در اقتصاد حداقل با سه منشا 
دارای تورم مواجه هستیم که یکی از آنها نقدینگی است. منشا ناشی از رشد 
نقدینگی در حال کنترل است و و منشا دیگر تورم ناشی از بی انظباطی پولی و 

بانکی در اقتصاد است که آن را نیز کنترل می کنیم.
وی با اشاره به منشا سوم تورم که نقش پررنگی هم در افزایش نرخ تورم در 
ماه های گذشته داشته، گفت: منشا سوم تورم، افزایش هزینه های تولید است 
که در ماه های اول امسال این منشا تورم به دلیل مسائل خارجی، تورم وارداتی، 
افزایش قیمت نهاده ها در داخل، افزایش حقوق و دستمرد، اجرای طرح یارانه و 

... افزایش پیدا کرد و در خرداد ماه شاهد افزایش نرخ تورم بودیم.  
وزیر اقتصاد تاکید کرد: با توجه به اقدامات دولت منشا سوم تورم به شکل 
مدیریت شده در تیرماه و مردادماه نسبت به خردادماه کاهش پیدا می کند بنابراین 
چشم انداز تورمی به طور قطع  در ماه های آینده به سمت کنترل و مهار تورم است.  
خاندوزی ادامه داد: درباره کنترل و مهار نرخ تورم، بانک مرکزی باید برنامه 
ریزی و مطابق آن به مردم وعده دهد اما بنده به عنوان سخنگوی ستاد اقتصادی 
دولت اعلام می کنم که کنترل تورم اولویت دولت است و برنامه ریزی و تمرکز تمام 
دستگاه های دولتی برای کنترل هر سه منشا تورم است و مهار و مدیریت تورم در 

ماه های آینده را به مردم وعده می دهیم. 
ارسال پیش نویس مصوبه طرح سهام عدالت برای جاماندگان به دولت

وزیر اقتصاد درباره اختصاص سهام عدالت به جاماندگان نیز گفت: تکلیف قانون 
بودجه امسال در بحث سهام عدالت را وزارت اقتصاد با همکاری وزارت تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی که باید مشمولان را با اولویت افراد تحت پوشش نهادهای حمایتی 

تعیین کند، برعهده دارد. 
خاندوزی ادامه داد: بر این اساس مقدمات مربوطه و پیش نویس مصوبه مربوط 
به سهام عدالت جاماندگان باید در هیات دولت بررسی شود که آن را به کمیسیون 
اقتصادی دولت ارسال کردیم و به محض تصویب به هیات وزیران اجرایی می شود. 
وزیر اقتصاد درباره کاهش نرخ رشد نقدینگی بیان کرد: دولت عواملی همچون 
کسری بودجه را که به تورم دامن می زند، را کنترل و مدیریت کرده و نسبت به دوره 

قبل موفق تر بوده است. 
وی ادامه داد: در بحث رشد نقدینگی ناشی از عملکرد بانک ها نیز عملکرد خوبی 
ثبت شده و بانک مرکزی مراقبت لازم را در برابر رشد ترازنامه بانک ها، همچنان در 

دستور کار دارد.
خاندوزی گفت: جزیی از عوامل رشد نرخ تورم که در اردیبهشت و خرداد موجب 
رشد این شاخص شده، ناشی از عوامل طرف هزینه در تورم و افزایش قیمت تمام 

شده کالاها است. 
وزیر اقتصاد تصریح کرد: مسائل خارجی اعم از تورم وارداتی و عوامل داخلی 
همچون افزایش قیمت نهاده ها، دستمزد و اصلاحات یارانه ای که در کشور رخ 
داد، مهم ترین عوامل کوتاه مدت رشد نرخ تورم است که دستور کار اصلی ستاد 

دولت قرار دارد.
وی تاکید کرد: امیدواریم با مصوبات ستاد اقتصادی دولت در تیرماه شاهد 
کاهش نرخ رشد تورم باشیم و در ماه های آینده نیز تورم را به صورت پلکانی کنترل 

کنیم.

رئیس هیات مدیره اتحادیه مرکزی مرغداران :
تخم مرغ ۱۰۰ هزار تومانی گرانفروشی است

رئیس هیات مدیره اتحادیه مرکزی مرغداران گفت: قیمت مصوب تخم مرغ در 
مرغداری های افزایش نیافته و فروش تخم مرغ با قیمت های بالا گرانفروشی است. 
حمید کاشانی در پاسخ به چرایی افزایش قیمت تخم مرغ در روزهای اخیر گفت: 
قیمت مصوب هر کیلو تخم مرغ در مرغداری ها ۳۵ هزار و ۵۰۰ تومان است که در 
حال حاضر نیز واحدهای مرغداری با قیمت ۳۴ تا ۳۵ هزار تومان تخم مرغ های 
خود را تحویل می دهند؛ بنابراین قیمت تخم مرغ در مرغداری ها به هیچ عنوان 

افزایشی نداشته است.
وی ادامه داد: البته قیمت مصوب ۳۵ هزار و ۵۰۰ تومانی مورد تایید مرغداری ها 
نیست، زیرا برای آنها هر کیلو تخم مرغ ۴۸ هزار تومان تمام می شود؛ هرچند 
که مسئولان مربوطه وعده داده اند این قیمت اصلاح و قیمت های واقعی اعلام 
می شود.  رئیس هیات مدیره اتحادیه مرکزی مرغداران افزود: در حال حاضر باید 
هر شانه تخم مرغ دو کیلویی با قیمت ۸۰ هزار تومان به دست مصرف کننده برسد 
و فروش آن با قیمت های بالاتر )۱۰۰ هزار تومان( گرانفروشی است. کاشانی ادعا 
کرد: در چهار ماه گذشته صنعت مرغ تخم گذار بالغ بر ۲۵۰۰ میلیارد تومان ضرر 
کرده  و میانگین فروش تخم مرغ بعد از آزادسازی یارانه ها ۲۵ درصد زیر قیمت 
اعلامی دولت بوده  است. رئیس هیات مدیره اتحادیه مرکزی مرغداران در پاسخ 
به این سوال که آیا افزایش قیمت تخم مرغ منجر به حذف آن از سفره های مردم 
نخواهد شد؟ گفت: ما نگران مصرف کننده نیز هستیم، ولی تولیدکننده هم 
نمی تواند متضرر شود. معتقدیم تخم مرغ باید حتماً به صورت کالابرگ به دست 

مصرف کننده برسد.

طی  سال های اخیر صنعت قم از نظر کمی با رشد قابل توجه تعداد واحدهای 
آن  وقت  اکنون  بخش،  این  متولی  مسئولان  به گفته  و  شده  مواجه  تولیدی 
رسیده است که در کنار پرداختن به موضوع افزایش کمی واحدها، مساله مهم 
عمق بخشی هرچه بیشتر به فعالیت های تولیدی در این حوزه مهم اقتصادی نیز 

در کانون توجه قرار گیرد. 
به گزارش ایرنا، در همین رابطه استاندار قم تاکید کرد: باید تکمیل واحدهای 
تولیدی که زمینه توسعه و گسترش دارند، در اولویت برنامه های صنعتی استان 

باشد و در این مسیر هر جا که مانعی در کار باشد، برای رفع آن تلاش می کنیم.  
وی با تقدیر از سرمایه گذارانی که در رونق تولید و اشتغالزایی در استان قم نقش 
ایفا می کنند، گفت: هر کسی که در این مسیر گام برمی دارد، جا دارد که به او 

خداقوت و آفرین گفت و از ایشان به هر صورت ممکن حمایت کرد.
استاندار قم اضافه کرد: امیدوار هستیم که با فعال شدن این گونه واحدهای 
صنعتی در استان، هم نیاز کشور رفع و همچنین زمینه صادرات محصولات تولید 

شده توسط آن ها فراهم شود.
شاهچراغی گفت: هدف ما احیای واحدهای تعطیل و تکمیل ظرفیت واحدهای 

نیمه فعال است و ان شاءالله این مسیر پرشتاب ادامه داشته باشد.  
وی با تاکید بر شتاب و سرعت دستگاه های دولتی در حمایت از بخش تولید 
تصریح کرد: باید فرایند دسترسی تولیدکنندگان و سرمایه گذاران را به مسئولان 

کوتاه کنیم و مسیر را برای تولید هموار سازیم.  
عمق بخشیدن به فعالیت های صنعتی در قم دنبال می شود

رییس سازمان صنعت،  معدن و تجارت استان قم نیز در این خصوص گفت: 
طی سال های اخیر بخش صنعت قم با رشد خوبی از نظر کمی مواجه بوده  و اکنون 
زمان آن است که در کنار این بُعد به موضوع عمق بخشی به فعالیت های صنعتی 

در استان نیز توجه شود.
اکبر ابدالی در گفت وگویی  بیان کرد: افزایش تعداد واحدهای صنعتی، تنوع 
محصولات تولید شده و نیاز کارخانه ها به نیروی انسانی همه نشان از آن دارد که 
بخش صنعت قم از نظر کمی با رشد چشمگیری مواجه شده و اکنون نیاز است 
که علاوه بر آن به بحث عمق بخشی به فعالیت های صنعتی در استان به صورت 

ویژه توجه شود.
وی افزود: سازمان صنعت،  معدن و تجارت قم تلاش می کند تا علاوه بر تقویت 

استان،   در  تولیدی  و  صنعتی  فعالیت های  گسترش  برای  لازم  زیرساخت های 
بستر مورد نیاز برای بالا بردن سطح کیفی محصولات تولید شده در این استان را 

بیش ازپیش ارتقا دهد.
وی ادامه داد: از جمله اقدام های مورد نظر سازمان صنعت ، معدن و تجارت قم 
در این رابطه،  حمایت  عملی از واحدهای صنعتی موجود در استان برای اجرای 

طرح های توسعه ای و بالا بردن کیفیت محصولاتی است که تولید می کنند.
ابدالی گفت:  در همین رابطه تسهیل فرآیند ایجاد واحدهای صنعتی دانش بنیان،  
پاک، کم آب بر و دارای فناوری های به روز از جمله برنامه هایی است که سازمان 
صنعت،  معدن و تجارت قم برای عمق بخشی به فعالیت های صنعتی در این حوزه 

مهم اقتصادی دنبال می کند.

وی با اشاره به این که مجوز فعالیت صنایع جدید با حساسیت بالا نسبت به مسائل 
زیست محیطی در قم صادر می شود، افزود: تدوین سند سیاستی در خصوص 
نحوه انجام فعالیت های صنعتی در استان قم از جمله برنامه های مهمی است که 

اجرای آن را با همکاری همه دستگاه های متولی دنبال می کنیم.
صنعت در قم با ایجاد واحدهای پاک گسترش می یابد

رییس اداره طرح و برنامه سازمان صنعت،  معدن و تجارت قم نیز پیرامون این 
موضوع گفت: توسعه فعالیت های صنعتی در قم مطابق سند آمایش سرزمین 
استان و همچنین اسناد ملی بالا دستی با اولویت ایجاد واحدهای پاک پیگری 
می شود. جواد ناطق در گفت وگویی، بیان کرد: در همین رابطه به دنبال استقرار 
صنایع پاک، کم آب بر و با فناوری پیشرفه و برتر در شهرک های صنعتی قم هستیم 
تولید محصولات و  افزایش سطح  اقتصادی همچون  بر دستاوردهای  تا علاوه 
اشتغالزایی برای استان، ملاحظه های محیط زیستی نیز در این خصوص رعایت 
شود. وی با اشاره به برنامه های اقتصادی استان درحوزه  صنعت، افزود: راهبرد 
سازمان صنعت، معدن و تجارت قم عمق بخشیدن به فعالیت های صنعتی در 
استان است و در این ارتباط افزایش سطح کیفیت تولید محصولات با نگاه به شرایط 

زیست محیطی خاص قم در اولویت قرار دارد.
وی با بیان این که سازمان صنعت،  معدن و تجارت قم در کنار محیط زیست است، 
ادامه داد: پروانه بهره برداری برای انجام فعالیت های صنعتی در قم با اجازه محیط 
زیست استان صادر خواهد شد و حتی برای صدور جواز صنعتی نیز با نظر محیط 

زیست اقدام می شود.
ناطق گفت: حساسیت بالایی نسبت به استقرار صنایع پاک در شهرک های 
صنعتی استان قم داریم و در جذب سرمایه گذاران علاقه مند به فعالیت در حوزه 
تولید محصولات صنعتی و حمایت از آنان ، این نکته را ملاک عمل قرار دادیم. 
وی در ادامه با اشاره به برنامه ریزی های دقیق برای توسعه فعالیت های صنعتی 
دانش بنیان در استان قم، افزود: برای حمایت مادی و معنوی از صنعتگران و 

استقرار صنایع پیشرفته در قم از همه ظرفیت های استان استفاده خواهیم کرد.
در بخش صنعت قم دارای هفت شهرک صنعتی شکوهیه، الغدیر، چاپ و نشر، 
سلفچگان، محمودآباد، درودگران، فناوری اطلاعات و ارتباطات )I.C.T( و چهار 
ناحیه صنعتی خورآباد، دستجرد، سیرو و طغرود است که هر کدام از آنها موقعیت 

ممتازی برای توسعه سرمایه گذاری، تولید و اشتغال دارد.

رشد چشمگیری بخش صنعت قم از نظر کمی ؛

صنعت قم در پی عمق بخشیدن به فعالیت های تولیدی 

صفائیه  شعبه  سپه  شماره ۱۴۰۰۰۳۷۵۲،له:بانک  با  اجرائی  پرونده  بموجب 
قم،وعلیه:سید مجتبی سهرابی وحمیدرضا غلامی برمی ششدانگ اعیانی پلاک 
ثبتی پلاک ۱۰۱۲/۳۹۷/۶۷۴ اصلی بخش دو قم)ششصد و هفتاد وچهار فرعی از 
یک هزارو دوازده اصلی مفروز ومجزی شده از شماره سیصد ونود وهفت فرعی(واقع 
درناحیه بخش دو قم به آدرس:قم خیابان مولوی بعد از بیمارستان گلپایگانی پلاک 
۱۳۳ متعلق به سید مجتبی سهرابی وحمید رضا غلامی برمی)مالکیت هرکدام سه 

دانگ مشاع از ششدانگ(از طریق مزایده به فروش میرسد:
مشخصات ملک:

یک قطعه ساختمان نوع ملک طلق با عرصه وقف با کاربری به پلاک ثبتی ۶۷۴ 
فرعی از ۱۰۱۲ اصلی،مفروز ومجزا شده از ۳۹۷ فرعی از اصلی مذکور،قطعه در 
طبقه و واقع در بخش ۰۲ ناحیه ۰۰ حوزه ثبت ملک اداره دو قم استان قم به مساحت 

۱۷۷/۴۵ متر مربع
متن ملک شماره ششصد وهفتاد وچهار فرعی از یک هزار ودوازده اصلی مفروز 
ومجزی شده از شماره سیصد ونود وهفت فرعی واقع درناحیه بخش دو قم بخش 
۲ حوزه ثبتی اداره ثبت منطقه ۲ استان قم به مساحت)۱۷۷/۴۵(یکصدو هفتاد 

وهفت متر وچهل وپنج دسیمتر مربع،توضیحات ملک
به حدود:

شمالا: پی به دیوار بطول)۱۶/۹۰(شانزده متر ونود سانتیمتر به شماره سیصد ونود 
وشش فرعی از یک هزار ودوازده اصلی 

سیصد  شماره  به  سانتیمتر  وپنجاه  متر  ده  بطول)۱۰/۵۰(  دیوار  به  شرقا:پی 
وهشتاد وپنج فرعی از یک هزار ودوازده اصلی

جنوبا: پی به دیوار بطول)۱۶/۹۰( شانزده متر ونود سانتیمتر به شماره سیصد ونود 
وهشت فرعی از یک هزار ودوازده اصلی 

غربا: پی است بطول)۱۰/۵۰( ده متر وپنجاه سانتیمتر به شارع به عرض شانزده 
متر

مشخصات منضمات ملک:
مشخصات مالکیت:

ملی  شماره  دارای  ثبت  تاریخ   ۱۱۱ ثبت  شماره  قم  مقدسه  آستانه  مالکیت 
۱۴۰۰۳۶۷۱۶۷۶ بعنوان مالک ششدانگ عرصه با شماره مستند مالکیت ۲/۸۲۵ 
تاریخ ۱۳۹۶/۰۱/۱۹ موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی ۴۵۲۲۳۵ سری 
الف سال ۹۵ با شماره دفتر الکترونیکی ۱۳۹۶۲۰۳۳۰۰۰۲۰۰۰۷۹۸  ثبت گردیده 

است.
مالکیت حمیدرضا/غلامی برمی فرزند علی اصغر شماره شناسنامه ۸۲۳ تاریخ 
جز  ملی ۱۲۶۱۸۲۹۸۹۱با  شماره  دارای  کاشان  از  صادره  تولد۱۳۵۳/۰۶/۳۰ 
متن  اعیان  ششدانگ  از  مشاع  دانگ  سه  مالک  بعنوان  سهم ۶  کل  از  سهم ۳ 
مالکیت  مستند  شماره  با  اعیان  ششدانگ  از  مشاع  دانگ  سه  تمامی  سهم: 
تاریخ ۱۳۹۶/۰۵/۲۵ دفترخانه اسناد رسمی شماره ۸۰ شهرقم استان   ۸۸۹۰
با  سال ۹۵  ب  سری  چاپی ۲۳۲۳۸۴  بشماره  اصلی  مالکیت  سند  قم،موضوع 
با  است.  گردیده  ثبت    ۱۳۹۶۲۰۳۳۰۰۰۲۰۰۲۹۶۸ الکترونیکی  دفتر  شماره 
مالکیت  تاریخ ۱۳۹۶/۰۴/۲۸ موضوع سند  مالکیت۲/۱۲۴۴۳  شماره مستند 
الکترونیکی  دفتر  شماره  با  سال ۹۵  ب  سری  چاپی ۲۳۲۳۸۴  بشماره  اصلی 

۱۳۹۶۲۰۳۳۰۰۰۲۰۰۲۹۶۸ ثبت گردیده است.
 ۲۶۶۳۶ شناسنامه  شماره  حسن  سید  فرزند  مجتبی/سهرابی  سید  مالکیت 
 ۰۳۸۱۷۳۲۸۷۸ ملی  شماره  دارای  قم  از  صادره  تولد۱۳۵۷/۱۰/۱۳  تاریخ 

اعیان  از ششدانگ  بعنوان مالک سه دانگ مشاع  از کل سهم ۶  با جز سهم ۳ 
متن سهم: تمامی سه دانگ مشاع از ششدانگ اعیان با شماره مستند مالکیت 
تاریخ ۱۳۹۶/۰۵/۲۵ دفترخانه اسناد رسمی شماره ۸۰ شهرقم استان   ۸۸۹۰
با  سال ۹۵  ب  سری  چاپی ۲۳۲۳۸۵  بشماره  اصلی  مالکیت  سند  قم،موضوع 
با  است.  گردیده  ثبت    ۱۳۹۶۲۰۳۳۰۰۰۲۰۰۲۹۶۷ الکترونیکی  دفتر  شماره 
مالکیت  تاریخ ۱۳۹۶/۰۴/۲۸ موضوع سند  مالکیت۲/۱۲۴۴۳  شماره مستند 
الکترونیکی  دفتر  شماره  با  سال ۹۵  ب  سری  چاپی ۲۳۲۳۸۵  بشماره  اصلی 

۱۳۹۶۲۰۳۳۰۰۰۲۰۰۲۹۶۷ ثبت گردیده است.
محدودیت:محدودیت دفتر املاک:رهنی شماره ۸۸۹۰ مورخ۱۳۹۶/۰۵/۲۵ 
دفترخانه اسنادرسمی شماره ۸۰ شهر قم استان قم که بنفع بانک سپه شعبه صفائیه 

قم به مبلغ۲/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال به مدت ۲ سال ثبت شده.
مشخصات مورد مزایده براساس گزارش کارشناس رسمی دادگستری:

درعرصه ملک مورد نظر که مساحت آن ۱۷۷/۴۵ متر مربع است،ساختمان ۵ 
طبقه همکف پیلوت)پارکینگ(،اول تا چهارم مسکونی جنوبی ساز با سازه اسکلت 
احداث   UPVC های  وپنجره  تراورتن  سنگ  یونولیت،نمای  تیرچه  بتن،سقف 
شده است،طبقه ۴ تک واحدی شامل پذیرایی،۳ اتاق،آشپزخانه،سرویس توالت 
حمام،سیستم گرمایش پکیج با رادیاتور،پوشش کف سرامیک،پوشش بدنه سفید 
کاری با گچ،پوشش بدنه آشپرخانه و سرویس ها کاشی،طبقه اول،دوم وسوم هرطبقه 
دو واحد آپارتمان وهرواحد شامل پذیرایی،دواتاق،آشپزخانه،تراس،سرویس توالت 
وحمام،ساختمان اداری آسانسور،۵ کنتور برق تک فاز ویک کنتور سه فاز ۵ کنتور 
گاز وانشعاب آب می باشد،کف پارکینگ سنگ وبدنه آن سرامیک،نمای سمت حیاط 
سیمان،سرویس پله سنگ نرده پله استیل می باشد.جمعا ساختمان شامل ۷ واحد 

مسکونی می باشد.
نوسازی جدید ۷-۴-۳۴-۱۰  وکد  نوسازی۷-۳۳-۲۰-۸  با کد  نظر  مورد  ملک 
دارای پروانه تجدید بنا به شماره پروانه ۷/۱۰/۲۹۶۵۴ مورخ ۱۳۹۴/۱/۱۳ می 
باشد طبق مندرجات پروانه ساختمانی بنای طبقه همکف ۱۴۶/۷۰متر مربع که 
از این مقدار۲۰/۹۲ مترمربع تجاری ۱۲۱/۶۴ مترمربع ۴ واحد پارکینگ و۴/۱۴ 
متر تاسیسات،طبقه اول ودوم هرکدام یک واحد وهر طبقه به مساحت ۱۴۶/۷ 
مترمربع،طبقه سوم وچهارم هرطبقه یک واحد ومجموعا ۲۷۲/۶۰ مترمربع طبق 
مندرجات پروانه ساختمان مجموعا ۵ طبقه به مساحت ۷۱۲/۷۰ مترمربع وجمعا 
۴ واحد مسکونی به مساحت ۵۶۶ مترمربع می باشد،تعداد ۵ واحد پارکینگ مورد 
نیاز می باشد که ۴ واحد در پیلوت تامین ویک واحد خریداری گردیده است.بنای 
ساختمان احداث شده نسبت به پروانه صادره بیشتر است واضافه بنا دارد وتعداد 
واحد های احداث شده از تعداد واحدهای منظور شده درپروانه بیشتر است.از آنجا 
که برای ساختمان گواهی عدم خلاف،پایان کار وسند تفکیکی ارائه نگردیده لذا 
ارزیابی براساس عرصه،کل اعیانی،انشعابات وامکانات ساختمان بطور کلی انجام 

گرفته است.
باتوجه به گزارش بازدید شهرداری منطقه ۷ مربوط به درخواست عدم خلاف به 
با  شماره ۶۳۶۶۴۹ به شماره دبیرخانه ۷/۱۰/۰۲۸۴۲۰ مورخ ۱۳۹۸/۰۶/۳۰ 
شماره سریال ۹۹۰۶۰۵۱۲۳۲ زیربنای احداث شده درعرصه مورد نظر ۸۸۵/۴۲ 
مترمربع و جمع کل زیربنای مجاز درنظر گرفته شده در پروانه ۷۱۲/۷۰ متر مربع 
وطبق جانمای پنج واحد پارکینگ در همکف دارد،بنا براین اضافه بنای احداث 
شده۱۷۲/۷۲ متر مربع است،از آنجا که برای اضافه بنای احداثی هیچگونه گواهی 
عدم خلاف،گواهی پایان کار ورای کمیسیون ماده ۱۰۰ ارائه نشده وامکان صدور 

هرگونه رای وجود دارد،لذا مسئولیت اضافه بنا احداثی با بستانکار می باشد.
ارزیابی ملک مورد مزایده بر اساس کارشناس رسمی:

عرصه  وابعاد  فوق،مساحت  مراتب  به  باتوجه  دادگستری  رسمی  کارشناس 
واعیان،کیفیت اعیانی،موقوفه بودن ملک درنظر گرفتن تمام عوامل موثر درقیمت 

گذاری به شرح ذیل ارزیابی نموده است:
متر  هر  مربع...........ازقرار  عرصه.........۱۷۷/۴۵متر  پذیره  ۱-حق 

۱۰۰/۰۰۰/۰۰۰ریال.............جمعا ۱۷/۷۴۵/۰۰۰/۰۰۰ریال
متر  هر  مربع.........ازقرار  درپروانه.....۷۱۲/۷۰متر  مندرج  اعیان   -۲

۷۵/۰۰۰/۰۰۰ریال.............جمعا ۵۳/۴۵۲/۵۰۰/۰۰۰ریال
۳- اعیان احداث شده مازاد بر پروانه......۱۷۲/۷۲متر مربع.........ازقرار هر متر 

۳۰/۰۰۰/۰۰۰ریال.............جمعا ۵/۱۸۱/۶۰۰/۰۰۰ریال
۴- حیاط سازی و انشعابات...................جمعا ۲۰۰/۰۰۰/۰۰۰ریال

مبلغ  به  روز  قیمت  به  نظر  مورد  ملک  پایه  قیمت  جمعا 
۷۶/۵۷۹/۱۰۰/۰۰۰ریال)هفتاد وشش میلیاردو پانصدو هفتاد و نه میلیون و یکصد 

هزار ریال(برآورد واعلام نموده است.
مزایده ششدانگ پلاک ثبتی مذکور از ساعت ۹ صبح الی ۱۲ ظهر روز چهارشنبه 
۱۴۰۱/۰۵/۰۹ در اداره اجرای اسناد رسمی قم واقع در خیابان ساحلی )لواسانی( 
نبش کوچه ۷-طبقه فوقانی اداره ثبت اسناد و املاک بخش یک قم – اداره اجرای 

اسناد رسمی قم انجام می شود.
مزایده ششدانگ پلاک ثبتی مذکور از مبلغ پایه ۷۶/۵۷۹/۱۰۰/۰۰۰ریال)هفتاد 
و  ریال(شروع  هزار  یکصد  و  میلیون  ونه  هفتاد  پانصدو  میلیاردو  وشش 
مزایده  در  شرکت  شد.  خواهد  فروخته  پیشنهادی  قیمت  بالاترین  به 
به  ثبت  سپرده  حساب  به  کارشناسی  مبلغ  از  درصد  ده  پرداخت  به  منوط 
واریز  شناسه  با   IR  ۹۸۰۱۰۰۰۰۴۰۷۶۰۱۳۲۰۷۸۹۵۶۹۳ شبا  شماره 
۹۶۵۱۰۸۵۷۶۱۰۰۰۰۰۰۰۲۱۷۱۳۲۳۵۱۲۰۰۶ می باشد )حتی بستانکار پرونده 
هم اگر قصد شرکت ورقابت درمزایده را دارد می بایست ۱۰ درصد را پرداخت نمائید.( 
و حضور خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده الزامی است و برنده مزایده 
مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت ۵ روز از تاریخ برگزاری مزایده به 
حساب صندوق ثبت به شماره شبای مذکور تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت 
مقرر، مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند، مبلغ مذکور قابل استرداد 
نمی باشد و به حساب خزانه واریز خواهد شد و در این صورت عملیات فروش از درجه 
اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد. درضمن بدهی های ملک اعم از مالیات 
وعوارض شهرداری وغیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا 
نشده باشد به عهده برنده مزایده خواهد بود. ودرصورت وجود مبلغ مازاد برطلب 
بستانکار،وفق ماده ۱۲۵ آئین نامه اجرای مفاد اسناد رسمی قابل پرداخت به خریدار 
خواهد بود و همچنین چنانچه بستانکار برنده مزایده باشد وفق ماده ۱۲۵ آئین نامه 
اجرا اقدام میگردد در صورت توافق بر واریز غیرنقدی با بستانکار و نسبت به مازاد با 
بدهکار براساس توافق کتبی اقدام خواهد شد. و حقوق دولتی و حق مزایده طبق 
مقررات وصول خواهد شد.ضمنا تنظیم سند انتقال اجرائی منوط به مفاصا حساب 
دارائی و شهرداری و عنداللزوم مراجع ذیصلاح دیگر می باشد. در ضمن فیش واریزی 
می بایست توسط شخص شرکت کننده در مزایده واریز شده باشد.)م الف ۱۵۴۳۳(
رئیس اداره اجرای اسناد رسمی قم
مهدی روز خوش
تاریخ انتشار الکترونیک: ۱4۰۱/۰4/22

آگهی مزایده اموال غیر منقول )اسناد رهنی (                        
آگهی مزایده ششدانگ اعیانی پلاک ثبتی پلاک ۱۰۱2/3۹۷/6۷4 اصلی بخش دو قم)ششصد و هفتاد وچهار فرعی از یک هزارو دوازده اصلی مفروز ومجزی شده از شماره 

سیصد ونود وهفت فرعی واقع درناحیه بخش دو قم(مربوط به پرونده کلاسه ۱4۰۰۰4۰3۰۰۱۱۰۰355۰

آگهی مزایده 
آگهی مزایده تمامی نیم دانگ مشاع از ششدانگ ۱۰5۹3/۸۷- اصلی،واقع در بخش ۱ قم مربوط به 

پرونده کلاسه ۱3۹۹۰4۰3۰۰۱۱۰۰36۰۰
بموجب پرونده اجرایی کلاسه ۱۳۹۹۰۴۰۳۰۰۱۱۰۰۳۶۰۰)با شماره بایگانی ۹۹۰۳۸۵۷(،متعهد:محمد حسین 
سند:۱۳۹۰/۰۹/۰۹،دفترخانه  سند:۳۸۳۵،تاریخ  ازدواج:شماره  طاهر،سند  سادات  له:شیرین  امجدی،متعهد 
صادر کننده:دفترخانه ازدواج شماره ۳۸ وطلاق شماره ۳۵ شهرقم استان قم، تمامی نیم دانگ مشاع از ششدانگ 
۱۰۵۹۳/۸۷- اصلی،واقع در بخش ۱ قم )هشتاد وهفت فرعی از ده هزار و پانصد ونود وسه اصلی بخش یک قم به 
مساحت ششدانگ ۱۳۱۷/۵ متر مربع به آدرس))قم،بلوار الغدیر-نبش کوچه ۳۳-ساختمان ایده پردازان مشاور 
خودرو)آدرس سه پلاک فرعی(درصورت تفکیک وجدا نمودن پلاک ۸۷ فرعی،ورودی ودسترسی پلاک ۸۷ فرعی از 
انتهای کوچه ۳۳ بلوار الغدیر خواهد بود((متعلق به آقای محمد حسین امجدی در قبال طلب خانم شیرین سادات 

طاهر بازداشت شده است و از طریق مزایده به فروش میرسد:
حدود و مشخصات،ششدانگ ۱۰۵۹۳/۸۷- اصلی،واقع در بخش یک قم:

شمالا:به طول ۲۵/۲۰ متر به خیابان ۲۰ متری
شرقا: به طول ۵۰ متر پی اشتراکی با پلاک ۸۶ فرعی

جنوبا: به طول۲۷/۹۰ متر به پلاک ۸۹ و۹۰ فرعی 
غربا: به طول ۵۰/۱۵ متر پی اشتراکی با باقیمانده ۱۰۵۹۳-اصلی

مشخصات مورد مزایده: 
تمامی نیم دانگ مشاع از ششدانگ ۱۰۵۹۳/۸۷- اصلی،واقع در بخش ۱ قم بعنوان مالک عرصه،نوع ملک:

صنعتی،تجاری
عرصه طبق سند:۱۳۱۷/۵مترمربع

ریال....جمعا   ۱۴۰/۰۰۰/۰۰۰ مربع  متر  هر  قرار  از  مترمربع  موجود:۱۳۱۷/۵  وضع  طبق  ۱-عرصه 

۱۸۴/۴۵۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال
ریال....جمعا   ۳۵/۰۰۰/۰۰۰ مربع  متر  هر  قرار  از  مربع  ۵۲۰متر  حدودا  دوسوله  از  قسمتی  ۲-اعیانی 

۱۸/۰۰۰/۲۰۰/۰۰۰ ریال
فرعی...  ۸۷ محدوده  در  سوله)استخر(فقط  پشت  های  چاله  واعیانی  محوطه  وکف  ۳-دیوار 

مجموعا۲/۵۰۰/۰۰۰/۰۰۰ریال
مشخصات بنا:

ملک فوق در مجاورت با فرعی ۸۵ و۸۶ وبصورت تجمیعی وبا هم وبا دومحوطه احداث بنا صورت گرفته است.)بصورت 
صنعتی وتجاری ویک باب مغازه(ودر واقع جهت ورود به پلاک ۸۷ فرعی درب مجزی وجود ندارد واز فرعی ۸۶ فرعی 

باید وارد شد وفقط قسمتی از دوسوله موجود در ۸۷ فرعی میباشد.
لذا در رابطه با محوطه اعیانی موجود در محدوده پلاکهای فرعی ۸۵ و۸۶ مطلبی در گزارش نیامده است.

نوع اسکلت سوله فلزی نوع سقف سبک روکار آجر قزاقی.کفها داخل سوله موزائیک ومحوطه آسفالت با تاسیسات 
برودتی کولرآبی،گازش وگرمایش بخاری گازی

گواهی ومجوزهای قانون:
پایان کار ساختمان به شماره ۸۵۸۱ و ۱۰ و ۴ مورخ ۱۳۸۳/۱۲/۱۳ از شهرداری منطقه ۴

عمر ساختمان:بیش از سی سال ودرحال بهره برداری وسهل البیع میباشد.
درارزیابی،موقعیت ملک:سند مالکیت سال ساخت ومصالح بکار رفته در ساختمان وتجمیع با پلاکهای فرعی ۸۶ 

و۸۵ لحاظ گردیده است.
ارزیابی:

ارزش کل ملک)ششدانگ عرصه واعیانی پلاک ۸۷(:۲۰۵/۱۵۰/۰۰۰/۰۰۰ریال معادل:دویست وپنج میلیاردو 
یکصدو پنجاه میلیون ریال وارزش نیم دانگ مشاع: )ملک بدون احتساب ارزش تجاری(:۱۷/۰۹۵/۸۳۳/۳۳۳ ریال

مزایده مقدارنیم دانگ مشاع از ششدانگ پلاک مذکور از ساعت ۹ صبح الی ۱۲ ظهر روز چهار شنبه ۱۴۰۱/۰۵/۰۵ 
در اداره اجرای اسناد رسمی قم واقع در خیابان ساحلی )لواسانی( نبش کوچه ۷-طبقه فوقانی اداره ثبت اسناد و 

املاک بخش یک قم – اداره اجرای اسناد رسمی قم انجام می شود.
خواهد  فروخته  پیشنهادی  قیمت  بالاترین  به  و  شروع  ریال   ۱۷/۰۹۵/۸۳۳/۳۳۳ مبلغ  از  مذکور  مزایده 
شبا  شماره  به  ثبت  سپرده  حساب  به  کارشناسی  مبلغ  از  درصد  ده  پرداخت  به  منوط  مزایده  در  شرکت  شد. 
واریز ۹۶۵۱۰۸۵۷۶۱۰۰۰۰۰۰۰۲۱۷۱۳۲۳۵۱۲۰۰۶ می  با شناسه   IR ۹۸۰۱۰۰۰۰۴۰۷۶۰۱۳۲۰۷۸۹۵۶۹۳
باشد )حتی بستانکار پرونده هم اگر قصد شرکت ورقابت در مزایده را دارد می بایست ۱۰ درصد را پرداخت نمائید.(
و حضور خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده الزامی است و برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش 
را ظرف مدت ۵ روز از تاریخ برگزاری مزایده به حساب صندوق ثبت به شماره شبای مذکور تودیع نماید و در صورتی که 
ظرف مهلت مقرر، مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند، مبلغ مذکور قابل استرداد نمی باشد و به حساب 
خزانه واریز خواهد شد و در این صورت عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد. در ضمن بدهی 
های ملک اعم از مالیات و عوارض شهرداری وغیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده 
باشد به عهده برنده مزایده خواهد بود.و در صورت وجود مبلغ مازاد بر طلب بستانکار،وفق ماده ۱۲۵ آئین نامه اجرای 
مفاد اسناد رسمی قابل پرداخت به خریدار خواهد بود و همچنین چنانچه بستانکار برنده مزایده باشد وفق ماده ۱۲۵ 
آئین نامه اجرا اقدام میگردد در صورت توافق بر واریز غیرنقدی با بستانکار و نسبت به مازاد با بدهکار براساس توافق 
کتبی اقدام خواهد شد. ضمنا تنظیم سند انتقال اجرائی منوط به مفاصا حساب دارائی و شهرداری و عنداللزوم مراجع 

ذیصلاح دیگر می باشد.لازم به ذکر است که فیش واریزی می بایست به نام شرکت کننده در مزایده باشد.
) م الف ۱5466(
رئیس اداره اجرای اسناد رسمی قم
مهدی روز خوش
تاریخ انتشار الکترونیک: ۱4۰۱/۰4/22
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مالک باشگاه فوتسال فردوس قم 
گفت: با توجه به اینکه وحید غیاثی 
مطمئن  است  سخت  روزهای  مرد 
و  بازیکنان  کمک  با  که  هستیم 
هواداران شرایط خوبی برای تیم رقم 

می خورد. 
گفت وگوی  در  زاده،  قلی  رسول 
فصل  در  قم  :نماینده  اظهارداشت 
جدید لیگ برتر فوتسال با نام فردوس 

شرکت می کند.
وی با تأکید بر اینکه تأکید مجتمع 

فردوس اسپانسر تیم نیست اما حمایت هایی انجام می دهد، بیان کرد: هر دو سال یک بار نام تیم عوض 
می شد و در دو سال گذشته نیز با توجه به اینکه مجتمع فردوس اسپانسر تیم بود نام تیم مجتمع فردوس 

بود اما امسال فقط فردوس است.
وی با اشاره به اینکه تیم اسپانسر ندارد و امیدمان به خیرین استان است، ادامه داد: هزینه ورودی 
مسابقات را هیئت فوتبال پرداخت کرده است و برای سایر هزینه ها نیز اداره کل ورزش و جوانان استان قم 

و هیئت فوتبال کمک می کنند.
قلی زاده با بیان اینکه در چند روز آینده هیئت مدیره ای در شان فوتسال قم برای باشگاه معرفی می شود، 
اظهار کرد: مدیریت باشگاه به عهده مسعودی و هیئت فوتبال است با توجه به اینکه نتوانستم اسپانسر 

جذب کنم تیم را به مدت یک سال در اختیار هیئت فوتبال قرار دادم.
وی تصریح کرد: کارهای واگذاری تیم انجام شده بود اما با فشار هواداران و اداره کل ورزش و جوانان 
استان قم از واگذاری منصرف شدم و تیم را به مدت یک سال در اختیار ورزش و جوانان استان قرار دادم و 

آن ها نیز تحویل هیئت فوتبال دادند.
مالک باشگاه فوتسال فردوس با اشاره به اینکه انتظارات از فوتسال قم زیاد است اما هواداران از شرایط 
تیم آگاه هستند، اضافه کرد: روز جمعه اولین بازی تیم است و امیدواریم که هواداران به ورزشگاه بیایند و 

تیم را تنها نگذارند.
وی با بیان اینکه بعد از هفته هشتم تعطیلات وجود دارد و امیدواریم بتوانیم از این فرصت استفاده کنیم 
تا تیم آمادگی لازم را کسب کند، ادامه داد: با توجه به اینکه وحید غیاثی مرد روزهای سخت است مطمئن 

هستیم که با کمک بازیکنان و هواداران شرایط خوبی برای تیم رقم می خورد.

کاپیتان تیم فوتسال گیتی پسند اصفهان 
گفت:  اگر مهدی تاج سمتی در کنفدراسیون 
افتخارات  خاطر  به  دارد،  آسیا  فوتبال 

فوتسالی ها است. 
در  گفت وگویی  در  حسن زاده  علی اصغر 
فوتسال  تیم  آمادگی  وضعیت  خصوص 
گیتی پسند اصفهان در آستانه شروع لیگ 
برتر، اظهار داشت: شرایط تیم خدا را شکر 
خوب است. با توجه به بدنسازی پر فشار و در 
ادامه آن تمریناتی که پشت سر گذاشتیم، تیم 

به آمادگی خوبه رسیده است. گیتی پسند همیشه نشان داده تیم حرفه ای است. تمرینات را به موقع شروع 
کردیم و امیدوارم در طول لیگ نیز موفق ظاهر شویم.  وی در مورد آمادگی خود برای شروع فصل جدید نیز 
عنوان کرد: بعد از پایان فصل گذشته، تمرینات شخصی خودم را شروع کردم و با شروع تمرینات تیمی نیز 
آمادگی ام را بیشتر کردم. خدا را شکر شرایطم عالی است و امیدوارم در این فصل برای تیمم مثمر ثمر باشم.

کاپیتان گیتی پسند در مورد کار کردن با محمد کشاورز به عنوان سرمربی نیز گفت: ما خیلی سال ها باهم 
در رده ملی و باشگاهی همبازی بودیم. الان دومین سال است که او به عنوان سرمربی در گیتی پسند حضور 
دارد. محمد همیشه در دوران بازی، بازیکن باهوشی بود و شخصیتی آرام داشت و حالا در مربیگری نیز این 
خصوصیات را به تیم انتقال می دهد. این موضوع به شرایط تیم خیلی کمک می کند. انشاالله امسال در کنار 
هم باز هم بتوانیم قهرمانی را تکرار کنیم.    حسن زاده در مورد بازیکنان ملی پوشی که در چند وقت اخیر از 
رده ملی خداحافظی کردند، تصریح کرد: این نفرات، بازیکنان بسیار خوبی بودند و سال های زیادی تلاش 
کردند تا دل مردم ایران را شاد کنند. ما سال های زیادی کنار هم بودیم و مثل یک خانواده شده بودیم. ۱۳ 
سال در بردها و باخت ها و در سختی ها و شیرینی ها کنار هم حضور داشتیم و تمام شدن این دوران آسان 
نیست. امیدوارم آن ها در ادامه مسیر موفق باشند. این بازیکنان مستحق تقدیر و تشکر ویژه هستند چرا که 

در کمبودهای زیادی که وجود داشت، توانستند افتخارات بسیار زیادی بدست آورند. 
وی در پایان در خصوص عملکرد مهدی تاج به عنوان رییس کمیته فوتسال کنفدراسیون فوتبال آسیا 
عنوان کرد: ای کاش او برای برگزار شدن جام باشگاه های فوتسال آسیا تلاش می کرد. فوتسال در ایران فقط 
محدود به یک رشته ورزشی نمی شود. افراد زیادی از مردم این رشته را دوست دارند. فوتسال در رده ملی و 
باشگاهی افتخارات زیادی برای ایران به دست آورده و لغو شدن مسابقات آن به ضرر ماست. تاج به خاطر 

افتخارات زیادی که کشورمان در فوتسال به دست آورده، در کنفدراسیون فوتبال آسیا سمت گرفته است.

مجلس،  یازدهم  دوره  نماینده 
نامزدهای ریاست فدراسیون  درباره 
عدم  دنبال  به  باید  گفت:  فوتبال 
تکرار اشتباهات گذشته باشیم. نباید 
بانیان وضع موجود فوتبال ایران برای 
حضور در انتخابات ریاست فدراسیون 
نقش  انتظار  و  کنند  آمادگی  اعلام 

آفرینی هم داشته باشند. 
هاشمی  قاضی زاده  سیداحسان 
نامزدهای  درمورد  گوی  و  گفت  در 
انتخابات ریاست فدراسیون فوتبال 
اظهار داشت: فوتبال ما باید رو به جلو حرکت کند و در پی عدم تکرار اشتباهات گذشته باشد. اصولا با 
وضعیت فعلی نباید بانیان وضع موجود اعلام آمادگی کنند و انتظار نقش آفرینی داشته باشند البته من 
حرف های زیادی دارم و منتظرم تا مراحل انتخابات پیش برود و اگر روند درست نباشد، با شفافیت  بسیار 

صحبت خواهم کرد. 
نماینده دوره یازدهم مجلس در خصوص اینکه آیا باید به بانیان وضع موجود اجازه حضور در انتخابات 
داده شود، تصریح کرد: هرکسی حق نامزدی دارد اما نباید برای تایید صلاحت، خودش را منصوب به نهاد 

یا شخص خاصی کند. صلاحیت ها باید جداگانه مورد بحث و بررسی قراربگیرد.
بازیکن سالاری در تیم ملی موج می  زند

 وی با اشاره به کنار گذاشتن اسکوچیچ از تیم ملی گفت: اتفاقات بد و عجیبی را مثل بازیکن سالاری در 
تیم ملی شاهد بودیم و دیدیم بازیکنان و منتقدان به خودشان اجازه می دهند در خصوص همه چیز اظهار 
نظر کنند. اگر اینطور بخواهد پیش برود که دیگر سنگ روی سنگ بند نمی شود. ما همانطور که شهروند 
درجه یک و ۲ نداریم، بازیکنان تیم ملی را هم نمی توانیم سطح بندی کنیم. بازیکن نمی تواند بگوید چه 

کسی سرمربی باشد و چه کسی نباشد.
وی تاکید کرد: موضوع جالب دیگر این است که بازیکنان همه مسائل را رسانه ایی می کنند و در صفحات 

شخصی خود نیز آنها را منتشر می کنند. این نشان می دهد که بازیکن سالاری در تیم ملی وجود دارد.
قاضی زاده افزود: فدراسیون باید محکم پا در این عرصه بگذارد و هر بازیکنی که شرایط روحی و روانی 
لازم را ندارد به تیم ملی دعوت نکند. تیم ملی برای همه مردم کشور است و کسی نمی تواند در روند آن 

تاثیر منفی بگذارد.

مالک باشگاه فوتسال فردوس قم:

غیاثی مرد روزهای
 سخت است

علی اصغر حسن زاده:

 تاج به خاطر افتخارات فوتسال
 در AFC سمت گرفته است

قاضی زاده هاشمی: 

مسببان وضع موجود فوتبال نباید 
در انتخابات حضور داشته باشند

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی طبق قانون مذکور را براساس 
گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل تأیید نموده اند:

۱- رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۳۰۰۰۲۰۱۹۵۶۶ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۶۳۵ مربوط به تقاضای آقای علی سلطانی هویدا فرزند 
عین اله درقسمتی ازششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت۸۰مترمربع باستثناء ثمنیه اعیانی پلاک شماره فرعی از ۱۷۴۱ اصلی واقع در 

قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی شماره ۱۹۰۳۶۳ و۱۹۰۳۶۴ مورخ ۱۳۹۸/۴/۱۸ دفترخانه ۱۲ قم )م الف۱۳۹۱۶(
۲- رأی شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۲۷۳۵ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۱۳۱ مربوط به تقاضای خانم مدینه معبودی زگلوجه فرزند 
حسین درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت۵۹/۳۲ مترمربع پلاک شماره ۱/۴۰ فرعی از۲۳۰۲ اصلی واقع در قم بخش ۲ 

حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی وخریداری مع الواسطه از اروجعلی عزیزی صفحه ۲۹۷ دفتر ۲۴۲ )م الف۱۳۹۵۲(
۳- رأی شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۲۷۱۱ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۸۲۵ مربوط به تقاضای آقای عبدالعلی بختیاری پور فرزند 
علی اوسط درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۴۳/۴۰ مترمربع پلاک شماره ۲۰۱ فرعی از۱۹۳۴ اصلی واقع در قم بخش 

۲حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی شماره ۸۰۸۳ مورخ ۱۳۹۲/۱۲/۲۸ دفترخانه ۹۶ قم و موروثی)م الف۱۳۹۵۵(
۴- رأی شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۲۶۸۵ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۲۹۷ مربوط به تقاضای آقای ابوالفضل مسرتی فرزند 
اسمعیل درقسمتی ازششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت۱۴۲/۵۰ مترمربع پلاک شماره فرعی از ۲۲۸۲/۱ اصلی واقع در قم بخش ۲ 

حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی شماره ۲۸۵۰۴ مورخ ۱۳۹۹/۹/۱ دفترخانه ۷۳ قم )م الف۱۳۹۵۷(
۵- رأی شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۲۶۸۸ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۸۷۸ مربوط به تقاضای آقای سیف اله هفته خانک فرزند 
یداله درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۲۰ مترمربع پلاک شماره فرعی از۱۷۵۵ اصلی واقع در قم بخش ۲حوزه ثبت 

ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی شماره ۸۰۰۳۸ مورخ ۱۳۶۹/۱۲/۲۳ دفترخانه ۳ قم )م الف۱۳۹۶۰(
۶- رأی شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۲۷۲۱ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۸۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۴۰۰ مربوط به تقاضای خانم ربابه اسدی فرزند نصراله 
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۱۰/۰۴ مترمربع پلاک شماره فرعی از۲۳۰۵/۲ اصلی واقع در قم بخش ۲حوزه 

ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی وخریداری مع الواسطه از محمدحسین ضیائی بیگدلی صفحه۲۹۸ دفتر ۷۶ )م الف۱۳۹۶۱(
۷- رأی شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۲۷۰۱ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۳۴۴ مربوط به تقاضای خانم فاطمه امیری فرزند نصرت اله 
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۴۳ مترمربع پلاک شماره ۲ فرعی از ۲۳۰۲ اصلی واقع در قم بخش ۲ حوزه ثبت 

ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی صفحه ۲۳۳ دفتر۴۲۵ )م الف۱۳۹۷۸(
۸- رأی شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۳۰۱۶ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۱۵۴ مربوط به تقاضای آقای رضا شاه قلعه بزچلوئی فرزند 
رجب علی درقسمتی ازششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۵۰/۵۵ مترمربع پلاک شماره ۲ فرعی از ۲۳۰۲ اصلی واقع در قم بخش 

حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی وخریداری مع الواسطه از ربابه ابراهیمی ثبت دفتر الکترونیک۸۰۱۰-۱۳۹۷)م الف۱۳۹۷۹(
۹- رأی شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۲۹۹۷ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۱۴۱ مربوط به تقاضای آقای صدراله فهیمی فرزند شعبانعلی 
درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۷۴ مترمربع پلاک شماره فرعی از ۲۲۷۶ اصلی واقع در قم بخش ۲حوزه ثبت ملک 

اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از اسد رازقی صفحه ۳۵۶ دفتر ۵۷۱ )م الف۱۳۹۸۰(
۱۰- رأی شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۳۰۳۹ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۰۰۳ مربوط به تقاضای آقای حسن هاشمی حسام آبادی 
فرزند علی درقسمتی ازششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۴۹ مترمربع پلاک شماره فرعی از ۱۸۷۶ اصلی واقع در قم بخش ۲ حوزه 

ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی شماره ۸۸۲۵۹ مورخ ۱۴۰۰/۱۰/۱۳ دفترخانه ۲۸ قم )م الف۱۳۹۸۱(
۱۱- رأی شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۳۲۹۱ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۲۵۱ مربوط به تقاضای آقای حسن قاسمی فرزند مهدی 
درقسمتی ازششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت۱۱۵/۵۰مترمربع پلاک شماره فرعی از ۲۴۷۹/۲/۲۴ اصلی واقع در قم بخش حوزه 

ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی وخریداری مع الواسطه از عباس آقایی صفحه ۲۴۸ دفتر ۱۳۹)م الف۱۳۹۹۶(
۱۲- رأی شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۳۱۴۱ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۰۹۵ مربوط به تقاضای آقای عیسی رازگردانی شراهی 

فرزند صفر درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت۷۶ مترمربع پلاک شماره فرعی از۲۰۹۱ اصلی واقع در قم بخش ۲ حوزه 
ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی وخریداری مع الواسطه از انسی رضویان ورثه سید محمد رضویان )م الف۱۳۹۹۹(

۱۳- رأی شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۳۹۴۳ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۶۱۴ مربوط به تقاضای خانم زینب خوش سیما فرزند 
رحیم درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۶۸ مترمربع پلاک شماره فرعی از۲۱۶۹/۲۲ اصلی واقع در قم بخش ۲حوزه 

ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی وخریداری مع الواسطه از اسد دفتری صفحه ۵۲۱ دفتر ۱۱۴)م الف۱۴۰۰۰(
۱۴- رأی شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۳۸۷۴ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۲۰۹ مربوط به تقاضای آقای احمدرضا محمود آبادی 
فرزند غلامرضا درقسمتی ازششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت۶۳ مترمربع پلاک شماره ۱۴۸فرعی از ۲۵۹۶ اصلی واقع در قم بخش 
۲ حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی وخریداری مع الواسطه از علی لطفی وقنبرعلی لطفی طی سند قطعی شماره ۱۰۵۳۷۳ مورخ ۱۳۷۶/۱۱/۸ 

دفترخانه ۳ قم )م الف۱۴۰۰۲(
۱۵- رأی شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۲۰۸۵ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۰۶۹ مربوط به تقاضای خانم هاجر قرمز چشمه فرزند 
حسن درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۷۷/۰۵ مترمربع پلاک شماره فرعی از۲۳۰۳ اصلی واقع در قم بخش ۲حوزه 

ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی وخریداری مع الواسطه از علی شعبانی ازمیر صفحه ۲۸۰ دفتر ۴۳۵)م الف۱۴۰۰۳(
۱۶- رأی شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۳۵۶۹ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۷۷۶ مربوط به تقاضای آقای مصطفی بداغی فرزند محمد 
درقسمتی ازسه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۸۰/۶۷ مترمربع پلاک شماره فرعی از۲۳۳۴اصلی واقع در قم 

بخش ۲حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی وخریداری مع الواسطه از فاطمه بیگدلی صفحه۱۳۹ الی ۱۵۱ دفتر۲۰۷ )م الف۱۴۰۰۵(
۱۷- رأی شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۳۵۷۰ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۷۷۷ مربوط به تقاضای آقای مسعود بداغی فرزند محمد 
درقسمتی ازسه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۸۰/۶۷ مترمربع پلاک شماره فرعی از۲۳۳۴اصلی واقع در قم 

بخش ۲حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی وخریداری مع الواسطه از فاطمه بیگدلی صفحه۱۳۹ الی ۱۵۱ دفتر۲۰۷ )م الف۱۴۰۰۶(
۱۸- رأی شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۳۴۰۳ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۶۱۰ مربوط به تقاضای آقای علی چراغی محمود فرزند 
قربانعلی درقسمتی ازششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۶۲/۹۰ مترمربع پلاک شماره فرعی از ۲۱۷۴ اصلی واقع در قم بخش۲ 

حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی شماره ۴۴۴۴۲ مورخ ۱۴۰۱/۳/۱۰ دفترخانه ۵۴ قم )م الف۱۴۰۰۷(
۱۹- رأی شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۳۳۱۹ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۲۸۱ مربوط به تقاضای آقای غلامعلی مرادی راهوار فرزند 
برجعلی درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۶۰ مترمربع پلاک شماره فرعی از ۱۹۶۴ اصلی واقع در قم بخش ۲حوزه ثبت 

ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از شمس اله فریس آبادی وعبدالحسین عیوضی صفحه ۳۴۰ و۳۳۷ دفتر ۳۸۳ )م الف۱۴۰۰۸(
۲۰- رأی شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۳۴۰۸ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۷۴۵ مربوط به تقاضای آقای سید عباس حسن نصراله ئی 
فرزند سید حسین درقسمتی ازششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۸ مترمربع پلاک شماره فرعی از ۲۴۹۷ اصلی واقع در قم بخش ۲ 

حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از سعید کارگر صفحه ۱۹۱ دفتر۴۷۴ )م الف۱۴۰۰۹(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی به مالکین 
مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض 
خود را به اداره ثبت اسناد منطقه ی دو قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به 
مرجع قضائی تقدیم و گواهی آن را به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد 

بود. 
)ایمان و یادگار امروز(
نوبت اول: ۱4۰۱/۰4/۰۷
نوبت دوم: ۱4۰۱/۰4/22
عباس پورحسنی حجت آبادی - رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم

آگهی ماده سه قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان 
پرونده تشکیلی طبق قانون مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح 

ذیل تأیید نموده اند.
۱- رای شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۰۷۴۳مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۰۶۴۱مربوط 
به تقاضای آقای اصغر کفاش زاده فرزند علی در یکدانگ ونیم مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به 
مساحت ششدانگ ۱۸۵/۱۰ مترمربع پلاک شماره ۶ فرعی از ۱۱۰۹۳ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه 
ثبت ملک اداره یک قم ۱-سهم الارث متقاضی از مالکیت علی کفاش زاده خریداری به موجب سند مالکیت 
مشاعی صادره در دفتر ۲۰۵ صفحه ۳۳۷ واقرار نامه شماره ۶۳۳۵۴ مورخ ۱۴۰۱/۰۲/۱۲ دفترخانه ۲۹ قم 
۲-مبایعه نامه عادی خریداری از حسن یزدی سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر ۴۸ صفحه ۵۳ نسبت به 

۵/۱۰ مترمربع)م الف ۱۳۹۱۲(
۲- رای شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۰۷۴۱مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۰۶۳۹مربوط 
به تقاضای خانم اکرم سیدزاده قمی فرزند محمد در یکدانگ ونیم مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به 
مساحت ششدانگ ۱۸۵/۱۰ مترمربع پلاک شماره ۶ فرعی از ۱۱۰۹۳ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه 
ثبت ملک اداره یک قم ۱- سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر ۲۰۵ صفحه ۳۳۷ و۲-مبایعه نامه عادی 
خریداری از حسن یزدی سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر ۴۸ صفحه ۵۳ نسبت به ۵/۱۰ مترمربع)م 

الف ۱۳۹۱۳(
۳- رای شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۰۷۴۰مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۰۶۳۸مربوط 
به تقاضای آقای اکبر کفاش زاده فرزند علی در یکدانگ ونیم مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به 
مساحت ششدانگ ۱۸۵/۱۰ مترمربع پلاک شماره ۶ فرعی از ۱۱۰۹۳ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه 
ثبت ملک اداره یک قم ۱-سهم الارث متقاضی از مالکیت علی کفاش زاده خریداری به موجب سند مالکیت 
مشاعی صادره در دفتر ۲۰۵ صفحه ۳۳۷ واقرار نامه شماره ۶۳۳۵۴ مورخ ۱۴۰۱/۰۲/۱۲ دفترخانه ۲۹ قم 
۲-مبایعه نامه عادی خریداری از حسن یزدی سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر ۴۸ صفحه ۵۳ نسبت به 

۵/۱۰ مترمربع)م الف ۱۳۹۱۴(
۴-رای شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۰۷۴۲مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۰۶۴۰مربوط 
به تقاضای آقای احمد کفاش زاده فرزند علی در یکدانگ ونیم مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به 
مساحت ششدانگ ۱۸۵/۱۰ مترمربع پلاک شماره ۶ فرعی از ۱۱۰۹۳ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه 
ثبت ملک اداره یک قم ۱-سهم الارث متقاضی از مالکیت علی کفاش زاده خریداری به موجب سند مالکیت 
مشاعی صادره در دفتر ۲۰۵ صفحه ۳۳۷ واقرار نامه شماره ۶۳۳۵۴ مورخ ۱۴۰۱/۰۲/۱۲ دفترخانه ۲۹ قم 
۲-مبایعه نامه عادی خریداری از حسن یزدی سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر ۴۸ صفحه ۵۳ نسبت به 

۵/۱۰ مترمربع)م الف ۱۳۹۱۵(
۵- رای شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۰۴۴۲ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۰۶۵۷مربوط 
به تقاضای آقای امیر کرمانی راد فرزند ابراهیم در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۷۹/۱۵ مترمربع 

پلاک شماره ۲۴۵ فرعی از ۱ اصلی واقع در قم بخش چهار حوزه ثبت ملک اداره یک قم مبایعه نامه عادی مع 
الواسطه از سید مجید راوند احدی از ورثه سید نصراله راوند خریداری به موجب سند رسمی شماره ۱۰۸۳۶ 

مورخ ۱۳۵۳/۰۲/۲۱ دفترخانه ۲۰ قم )م الف ۱۳۹۱۷(
۶- رای شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۱۶۸۲ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۱۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۰۰۹۲مربوط 
به تقاضای آقای سید حسن سید زاده قمی فرزند سید جعفر در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب 
ساختمان به مساحت ششدانگ ۱۸۷/۷۰ مترمربع پلاک شماره ۱۱۲۳۱ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه 
ثبت ملک اداره یک قم سند رسمی شماره ۲۵۲۶۲ مورخ ۱۴۰۰/۱۲/۱۱ دفترخانه ۸۶ قم )م الف ۱۳۹۵۳(
۷- رای شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۱۶۸۳مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۱۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۰۰۹۳مربوط 
به تقاضای آقای رضا شبانی فرزند علی در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 
ششدانگ ۱۸۷/۷۰ مترمربع پلاک شماره ۱۱۲۳۱ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک 

قم سند رسمی شماره ۲۵۲۶۲ مورخ ۱۴۰۰/۱۲/۱۱ دفترخانه ۸۶ قم )م الف ۱۳۹۵۴(
۸- رای شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۱۹۹۱مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۷۹۹مربوط 
به تقاضای خانم افسانه اسدی کبوترآبادی فرزند علی در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱۲۵/۷۰ 
مترمربع پلاک شماره ۱۱۰ فرعی از ۱۰۸۲۹ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند 

رسمی شماره ۹۸۷۱ مورخ ۱۴۰۰/۰۹/۱۳ دفترخانه ۷۶ قم )م الف ۱۳۹۵۶(
۹- رای شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۱۵۲۲مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۸۶۱مربوط 
به تقاضای آقای سید روح اله موسوی فرزند سید علی درسه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به 
مساحت ششدانگ ۱۶۵/۵مترمربع شماره ۱۰۸۲۸ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک 

قم سند رسمی شماره۳۹۳۲ مورخ ۱۳۸۶/۰۵/۱۰ دفترخانه ۵۲ قم)م الف ۱۳۹۵۸(
کلاسه  پرونده  به  ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۱۵۲۱مربوط  شماره  رای   -۱۰
۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۸۶۰مربوط به تقاضای آقای سید علی موسوی فرزند جلال درسه دانگ مشاع 
از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ ۱۶۵/۵مترمربع شماره ۱۰۸۲۸ اصلی واقع در قم 
بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند رسمی شماره۳۹۳۲ مورخ ۱۳۸۶/۰۵/۱۰ دفترخانه ۵۲ قم)م 

الف ۱۳۹۵۹(
کلاسه  پرونده  به  ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۱۹۱۳مربوط  شماره  رای   -۱۱
۱۳۹۹۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۲۰۳۹مربوط به تقاضای آقای سید جواد نیکوکلام مظفر فرزند سید عباس در 
سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ ۱۶۱/۱۲ مترمربع پلاک شماره 
باقیمانده۱۱۱۳۴ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند مالکیت مشاعی صادره 
در دفتر ۴۶۲ صفحه ۳۴۰ خریداری به موجب سند رسمی شماره ۲۵۸۴۳ مورخ ۱۴۰۰/۰۹/۱۱ دفترخانه 

۷۴ قم)م الف ۱۳۹۹۴(
کلاسه  پرونده  به  ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۱۹۱۴مربوط  شماره  رای   -۱۲
۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۴۰۷مربوط به تقاضای خانم معصومه خاموشی فرزند علی در سه دانگ مشاع 

از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ ۱۶۱/۱۲ مترمربع پلاک شماره باقیمانده۱۱۱۳۴ 
اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر ۴۶۲ صفحه 
۳۴۰ خریداری به موجب سند رسمی شماره ۱۴۸۱۰۶ مورخ ۱۳۸۳/۰۷/۰۶ دفترخانه ۲۰ قم)م الف 

)۱۳۹۹۵
کلاسه  پرونده  به  ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۲۲۵۰مربوط  شماره  رای   -۱۳
۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۲۶۳مربوط به تقاضای آقای صدراله سعادتمندان فرزند حسین در ششدانگ یک 
باب ساختمان به مساحت ۱۲۹/۷۴ مترمربع پلاک شماره باقیمانده ۳۶۶۰ فرعی از ۴۴ اصلی واقع در قم 

بخش چهار حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند مالکیت صادره در دفتر ۴۴ صفحه ۴۴۸ )م الف ۱۳۹۹۷(
کلاسه  پرونده  به  ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۲۲۴۹مربوط  شماره  رای   -۱۴
۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۲۶۱مربوط به تقاضای آقای صدراله سعادتمندان فرزند حسین در ششدانگ یک 
باب ساختمان به مساحت ۱۴۸/۰۶ مترمربع پلاک شماره باقیمانده ۳۶۶۰ فرعی از ۴۴ اصلی واقع در قم 

بخش چهار حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند مالکیت صادره در دفتر ۴۴ صفحه ۴۴۸ )م الف ۱۳۹۹۸(
۱۵- رای شماره ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۲۳۲۱ مربوط به پرونده کلاسه ۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۵۵۳مربوط 
به تقاضای شرکت حامد گستر پویای درخشان در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۹۰ مترمربع پلاک 
شماره ۱۱۰۳۹ اصلی واقع در قم بخش چهار حوزه ثبت ملک اداره یک قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه 
از صندوق ذخیره علوی مالکیت مشاعی صادره در دفاتر ۲۳۰ و۳۸۱ و۲۳۹ صفحات ۴۵۳ و۵۰۱ و۵۹۳ 

خریداری به موجب سند ۱۶۹۹۴ مورخ ۱۳۹۱/۰۷/۰۹ دفترخانه ۱۱۲ قم )م الف ۱۴۰۰۱(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۴۰۱۶۰۳۳۰۰۰۱۰۰۲۳۷۳ شماره  رای   -۱۶
۱۴۰۰۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۰۳۱مربوط به تقاضای آقای احسان محمد ساقی فرزند ابوالفضل در ششدانگ 
یک باب تجاری به مساحت ۲۸ مترمربع پلاک شماره ۲۷ فرعی از ۱۱۰۳۸ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه 
ثبت ملک اداره یک قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از صندوق ذخیره علوی مالکیت مشاعی صادره در دفتر 

۶۸ صفحه ۴۶۳ خریداری به موجب سند ۵۶۷۷۵ مورخ ۱۳۶۵/۰۹/۲۹ دفترخانه ۶ قم )م الف ۱۴۰۰۴(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت 
رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی تا 
چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض 
خود را به اداره ثبت اسناد منطقه یک قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به 
اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آن را به این اداره تحویل 
نمایند لازم به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
)ایمان و یادگار امروز(
نوبت اول: ۱4۰۱/۰4/۰۷
نوبت دوم: ۱4۰۱/۰4/22
مهدی زارع شحنه-رییس ثبت منطقه یک قم

آگهی ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی 
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محمودصادقی: 

گشت ارشاد به جای مسئولان برای 
مردم فعال تر شده است

رئیسی حرف  آقای  اسلامی گفت:  پیشین مجلس شورای  نماینده   یک 
معروفی دارند که گفتند برای مسئولان گشت ارشاد خواهیم داشت؛ این حرف 
ایشان به آن معنا است که با فساد مسئولان برخورد می کنیم و گشت ارشاد بر 
عملکرد مسئولان می گذاریم اما در کمتر از یکسال گذشته گشت ارشاد برای 
مردم در خیابان ها به نام امر به معروف و نهی از منکر و برای برخورد با بی حجابی 
فعال تر شده و دستور اجرای بخشنامه شورای عالی انقلاب فرهنگی که زمان 
احمدی نژاد تصویب شد را می دهند و در اولویت قرار می گیرد در صورتی که با 

تخلفات مسئولان و مدیران برخورد مناسبی نمی شود. 
نگاه  معتقدند  برخی  اینکه  درباره  ایلنا،  با  گفت وگو  در  محمودصادقی 
رئیس جمهور به مسائل و مشکلات دستوری و ادبیات وی ادبیات بایدهاست 
بررسی  یک  معتقدم  گفت:  است،  اقدامات  این  مجری  خود  که  حالی  در 
تفضیلی برای بررسی وعده ها و شعارهایی که رئیس جمهور در زمان انتخابات 
داده اند، لازم است تا مشاهده کنیم چه مقدار از این وعده ها محقق شده یا 
چه مقدار در سمت و سوی آن ها قرار داریم؟ حال شاید یکسال برای ارزیابی 
کل عمکلردها کافی نباشد اما به اعتقاد من حداقل جهت گیری ها، سمت و 
سوها و رویکردهایی که طی این یکسال شده است می تواند ملاک خوبی برای 

چشم انداز آینده باشد. 
این نماینده پیشین مجلس شورای اسلامی خاطرنشان کرد: در مجموع 
فکر می کنم با توجه به حضور کم سابقه شرکت در انتخابات این دوره به نظر 
می آید دولت خودش را بی نیاز از پاسخگویی می داند و به طرز آشکاری برخی از 

عملکردهایش برخلاف وعده های داده شده در انتخابات است. 
وی یادآور شد: آقای رئیسی حرف معروفی دارند که گفتند برای مسئولان 
گشت ارشاد خواهیم داشت؛ این حرف ایشان به آن معنا است که با فساد 
مسئولان برخورد می کنیم و گشت ارشاد بر عملکرد مسئولان می گذاریم اما در 
کمتر از یکسال گذشته گشت ارشاد برای مردم در خیابان ها به نام امر به معروف 
و نهی از منکر و برای برخورد با بی حجابی فعال تر شده و دستور اجرای بخشنامه 
شورای عالی انقلاب فرهنگی که زمان احمدی نژاد تصویب شد را می دهند و 
در اولویت قرار می گیرد در صورتی که با تخلفات مسئولان و مدیران برخورد 
مناسبی نمی شود از جمله تخلف مربوط به واردات نهاده های دامی و فسادی که 
در زیرمجموعه وزارت کشاورزی اتفاق افتاد و صرفا با تغییر یک مسئول خواستند 
علاج کنند. صادقی ادامه داد: یکی از شعارهایی که آقای رئیسی دادند حل 
مشکلات معیشتی مردم بود و دائما دولت روحانی را به خاطر تورم شماتت 
می کردند و برای حل فوری مشکلات وعده می دادند و می گفتند تا پایان سال 
جاری فقر مطلق را از بین می برند، آیا برنامه هایی که در این مدت اجرا کردند، 
در این جهت بوده است؟ گاهی با خود فکر می کنم شاید دولت برای اصلاح 
ساختار اقتصادی، یارانه ها و واقعی کردن قیمت یک برنامه مدونی دارد که این ها 
یک نظریه است که طرفدارانی دارد و حدود ۳۰ سال است که اقداماتی هم در 
این جهت شده است اما آیا این با شعارهای یکی است؟ من از بعضی از افراد 
مرتبط با مجلس و دولت پرس و جو کردم آیا دولت برنامه مدونی دارد و یا آیا 
این موضوع جراحی اقتصادی و تعدیل ساختاری دولت و وزارت اقتصادی یک 

برنامه فکر شده است که گفتند برنامه ندارد.
عملکرد دولت در چارچوب یک برنامه مدون نیست 

و  نیست  مدون  برنامه  یک  در چارچوب  دولت  این که عملکرد  بیان  با  وی 
تصمیات هم چنین چیزی را نشان می دهد، افزود: آیا این تورم سرسام آوری 
که هر روز مردم با آن مواجه می شوند و قیمت ها تغییر می کند و به صورت 
شتابان افزایش پیدا می کند، در چارچوب یک برنامه ریزی است؟ به نظر می آید 
این گونه نباشد به طور مثال اگر برنامه مدونی بود در راس این برنامه باید اصلاح 
قیمت حامل های انرژی انجام می گرفت که بخش مهمی از تفاوت قیمت در 
آنجاست در حالی به این دست نمی زنند و ابتدایی عمل می کنند. البته آقای 
رئیسی گفته اند با هماهنگی مجلس بخشی از افزایش قیمت ها را برای آینده 
گذاشته ایم این هم نشان می دهد که فاقد برنامه هستند و به اقتضای شرایط 

عمل می کنند. 
شاهد انجام »مذاکره برای مذاکره« هستیم 

 این نماینده پیشین مجلس شورای اسلامی ادامه داد: از طرفی دیگر  آقای 
رئیسی در انتخابات گفتند ما تعامل با دنیا را در دستور کار داریم و به دنبال 
حل مسئله برجام هستیم در حالی که در زمانی که این ها آمدند ۳ الی ۴ ماه 
مذاکرات را معطل گذاشتند و بعد با همان روند و تیمی که در دولت احمدی نژاد 

بود مذاکرات را ادامه دادند که تا امروز هم هیچ دستاوری نداشته است.
وی تاکید کرد: امروز ۷ الی ۸ ماه از مذاکرات گذشته است و همین طور مذاکره 
برای مذاکره انجام می شود. به قول آقای ولایتی که به آقای جلیلی می گفتند؛ 

مذاکره جای فلسفه بافی نیست.
صادقی عنوان کرد:  بعضی از آقایان که در گذشته مخالفت آشکاری با برجام 
داشتند امروز در تیم مذاکره حضور دارند در این قسمت هم مشخص است 
برنامه ندارند آقای رئیسی می گفت ما برجام را احیا می کنیم اما امروز یک 

سردرگمی در حوزه سیاست خارجی مشاهده می شود.

مسعود پزشکیان:

 نباید کاری انجام دهیم که برادری
 به دشمنی تبدیل شود

نماینده مردم تبریز در مجلس شورای اسلامی صداقت را عامل وحدت و جذب 
مردم دانست و خاطرنشان کرد که با شعار چیزی درست نخواهد شد. 

مسعود پزشکیان در بخشی از نطق میان دستور خود در جلسه علنی روز 
سه شنبه مجلس شورای اسلامی یادآور شد: مثالی از سنت پیامبر اکرم )ص( 
بیان می کنیم، زمانی که حضرت محمد )ص( را از مکه بیرون کردند و به مدینه 
هجرت کرد، اولین کاری که در آنجا انجام داد این بود که اعلام کرد اقوام مختلف 
باید پیوند برادری با هم ببندند. برخی از اقوام و قبایلی را که با هم دشمن خونی 

بودند وادار کرد که با هم پیمان اخوت و برادری ببندند.
پزشکیان با اشاره به این که نباید کاری انجام دهیم که برادری به دشمنی تبدیل 
شود، خاطرنشان کرد: در طواف دور خانه کعبه همه اقوام و ملت ها با یک لباس 
با هم دور یک خانه می گردند و موقعیت، ملیت، قومیت، مذهب و نژاد کنار 
گذاشته می شود و فقط دور خانه خدا می گردند. صراط مستقیم چرخیدن دور 
کعبه است و نه هیچ خانه دیگر. رسول خدا )ص( زمان فتح مکه تمام مردم را 
جمع کردند و ایشان اشاره ای به مسلمان و غیر مسلمان بودن یا چپ و راست  
نمی کنند. هیچ برتری بین نژاد، قوم، رنگ و قیافه وجود ندارد مگر اینکه  تقوا 

باشد.
وی تاکید کرد: تقوی در زبان علی)ع( و زبان قرآن، حرکتی بدون خطا در 
مدیریت، سیاست، اقتصاد، طبابت و در همه چیز است. تقوی انسان را به 
بهشت می برد. اگر تقوای اصلی در جامعه وجود داشته باشد سرزمین یک 
جامعه تشنه نمی ماند و جامعه گرفتار نابودی و فقر نمی شود، در خانه های خود 
پنهان شوید و اختلافات خود را اصلاح کنید. روایات می گوید هیچ کس غیر 
از خدا کسی را ستایش نکند و اگر ملامت می کنید خودتان را ملامت کنید، 

گناه از ما است.
وی تقوی را نشانه برتری افراد دانست و در عین حال گفت که مدیریت کشور  

تجربه، علم و توان می خواهد.
وی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به موضوع تحقیق و تفحص در 
خصوص ستاد احیای دریاچه ارومیه و تاکید بر ضرورت در نظر گرفتن بودجه 
برای این موضوع بیان کرد: دولت دوازدهم سد درست کرده و حدود ۳۷ کیلومتر 
تونل ایجاد کرده است و برای ۵۰ متر ۱۷۰ میلیون متر مکعب در پشت سدها آب 
وجود دارد.  ولی تمام این کارها متوقف شده و دستورات اجرا نشده است، چرا؟
پزشکیان در پایان با اشاره به آیات قرآن  صداقت را عامل وحدت و جذب مردم 
دانست و خاطرنشان کرد که  با شعار، فریاد زدن و زد و بند چیزی درست نخواهد 

شد. مردم صداقت را درک می کنند.

سخنگوی دولت گفت: نباید هیچ گونه دسته بندی در مورد مردم صورت گیرد و 
همه مردم باید از تمامی حقوق خود بهره مند شوند.

علی بهادری جهرمی روز سه شنبه در نشست خبری با خبرنگاران ضمن تبریک 
اعیاد قربان و غدیر و همچنین هفته تامین اجتماعی گفت: در ماه های اخیر 
سازمان تامین اجتماعی موفق شد گام های مثبت و رو به جلو بردارد و خلاف روال 
ماهای منتهی به سال گذشته که بخش زیادی از پرداختی های این سازمان از محل 
استقراض بانکی انجام می شود و موجب تورم و خلق پول می شد از آذر ماه سازمان 
تامین اجتماعی بدون استقراض و با تامین از سایر منابع پرداخت های خود را انجام 

دهد.
وی افزود: دولت در حرکت جهادی ۸۸ هزار میلیارد تومان بدهی تامین اجتماعی 
را تسویه کرد و امسال هم در بودجه، تسویه ۹۰ هزار میلیارد تومان پیش بینی شده 

و در کمیسیون اقتصادی دولت این برنامه در دستور کار قرار دارد.
سخنگوی دولت تصریح کرد: امیدواریم با همت جهادی در مجموعه دولت به ویژه 
وزارت نیرو برای حل بحران آبی شاهد اخبار خوش در این حوزه باشیم که یکی از 
این برنامه ها طرح آبرسانی غدیر است و دولت سعی کرد مدت ۳۰ ماهه اجرای این 
طرح را به یک سوم زمان کاهش دهد تا این طرح کمک حال مردم در خوزستان 

برای حل مشکلات آبی این استان باشد.
مردم باید استانداردها در مقابله با کرونا جدی بگیرند

وی با اشاره به شیوع کرونا در کشور اظهار داشت: از مردم می خواهم استانداردها 
را جدی بگیرند، واکسن یادآور را کسانی که ۶ ماه از تزریق دز قبلی واکسن شان 
گذشته است را حتما تزریق کنیم. مراکز سلامت هم نمونه گیری و واکسن را با 

سرعت انجام می دهند.
بررسی اعتراضات در مورد یارانه ها به اتمام رسید

رییس شورای اطلاع رسانی دولت درباره آخرین وضعیت یارانه گفت: بررسی 
اعتراضات به پایان رسید. در همین مرحله افرادی که مستحق تشخیص داده 
شدند یارانه به حساب سرپرست خانوار واریز می شود و این یارانه از ماه اول به آنها 

پرداخت می شود.
وی ادامه داد: افرادی بودند که پیش از این از یارانه حذف شده اند و افرادی هم 
اصلا از قبل هم یارانه دریافت نمی کردند و برخی از این افراد در دهک یک تا ۹ قرار 

گرفتند و یارانه به آنان تخصیص داده شد.
دولت در تصمیم گیری فنی فوتبال دخالت نمی کند 

سخنگوی دولت درباره وضعیت تیم ملی فوتبال و تغییر سرمربی گفت: موفقیت 
تیم ملی خواسته همگانی و پیروزی تیم ملی افتخار همه مردم و دولت است. 
دولت  که  داشت  دولت  از  درخواست هایی  موضوع،  متولی  فوتبال  فدراسیون 
حمایت از تیم ملی را وظیفه خود  دانست و جلساتی با وزارت ورزش برگزار کرد. و 
وزیر ورزش در اردوی تیم ملی حاضر شد و گزارش را به دولت و خواسته های آنان 
را مطرح کرد.ملاقاتی با معاون اول انجام نشد اما ملاقاتهایی با برخی افراد نهاد بود 

که خودم نشست هایی داشتم و دغدغه آنها را شنیدم.
بهادری جهرمی مردمی بودن را از ویژگی های این دولت دانست و خاطرنشان 
کرد: قبلا هم گروه های مختلف مسائل خود را مطرح کردند، دولت در بحث فنی 
و تخصصی ورود نکرده و نخواهد کرد جز حمایت لذا تصمیم گیری بر عهده تیم و 

فدراسیون است و همه آرزوی موفقیت برای تیم ملی در جام جهانی را داریم.
سخنگوی دولت ادامه داد که در این زمینه مذاکراتی با حضور فدراسیون فوتبال، 
وزیر ورزش، معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای، سازمان برنامه و بودجه و 
نماینده وزارت خارجه و من برای حمایت از جام جهانی ۲۰۲۲ قطر در دفتر ریاست 

جمهوری برگزار شد.
از صحبتهای رییس جمهور سوبرداشت شد 

سخنگوی دولت در پاسخ به سوال خبرنگار ایرنا مبنی بر اینکه با توجه به دستور 
رییس جمهور بر افزایش یک قلم کالا، شاهد افزایش قیمت دیگر کالاها هستیم، 
گفت: سیاست دولت در اصلاح نظام پرداخت یارانه ها از پرداخت به دلالان که با 
آفت های فراوانی مواجه بود، به سمت خود مردم رفت که به عادلانه سازی یارانه 
ها منتهی می شد که در نتیجه آن موجب افزایش قیمت کالاهای وارداتی شد. لذا 
برخی کالاها هم به تاثیر از این کالاهای اساسی دچار افزایش قیمت می شوند و 
دولت مکلف به اجرای آن بود که در کوتاه مدت آثار گرانی برای مردم خواهد داشت 

اما در بلند مدت آثار خوبی دارد.
بهادری جهرمی خاطرنشان کرد: تورم جاری موجود در کشور که سالهاست 
با تورم ۳۰ تا ۴۰ درصدی در سال برای هر کالا مواجه هستیم و تا موفق نشویم 
این ریشه ها را از بین ببریم این افزایش قیمت را خواهیم داشت. همزمان برخی 

مصوبات، خود موجب افزایش قیمت در کالاها می شود.
افزایش  تورم درخواست  و  افزایش قیمت  به  با توجه  وی اضافه کرد: اصناف 
قیمت در صنف خود دارند و اتحادیه ها ملزم شدند قیمت ها را مستند و مستدل در 
سامانه ۱۲۴ بارگذاری کنند و با ارائه هر قیمت خلاف، برخورد و مکلف می شوند تا 

قیمت ها را به قبل برگردانند.
سخنگوی دولت گفت: محکومیت های متعددی از یک شرکت فروش اینترنتی 
معروف در فروش روغن موتور، پوشک و شکر به برگشت قیمت و ۱۴۰ میلیارد 

جزای نقدی را شاهد بودیم. همچنین دولت برای اصلاح آثار تورمی برخی قوانین، 
لوایحی تقدیم مجلس کرد که از مجلس درخواست همکاری دارد. متاسفانه از 
صحبتهای رییس جمهور سوبرداشت شد که تورم جدید در راه است در حالیکه با 

این لوایح انتظار می رود شاهد آثار تورمی مقررات و قوانین نباشیم.
طرح تشکیل وزارت بازرگانی در انتظار تصمیم مجلس 

رییس شورای اطلاع رسانی دولت درباره اینکه وزیر رفاه چه زمانی به مجلس 
معرفی می شود و آیا همزمان وزرای بازرگانی و صنعت معدن هم معرفی خواهند 
شد، گفت: قانون موعد سه ماهه را مشخص کرد که در همان مهلت قانونی وزیر 

رفاه به مجلس معرفی می شود.
وی افزود: طرح تشکیل وزارت بازرگانی در مجلس قبل مطرح و با اشکالاتی 
در شورای نگهبان مواجه شد و به کمیسیون اجتماعی مجلس برگشت. در چند 

قسمت نظر دولت را خواستند که دولت موافقت کرد.
بهادری جهرمی با بیان اینکه این طرح در مجلس گذشته بود، اضافه کرد:  باید 
دید مجلس چه تصمیمی در این باره اتخاذ می کند و نظر شورای نگهبان چیست و 

این که چگونه باید عمل شود و دولت طبق قانون عمل خواهد کرد.
بهادری جهرمی در مورد فعالیت کریدور شمال به جنوب، گفت:  ۳۰۰ ترانزیت 
فعال شد هم در حوزه زمان ترانزیت و هم در حوزه حمل بار با توجه به آن به صرفه 
بودن مسیر پیش بینی می شود، جایگزینی بسیاری از مسیرهای حمل و نقل های 

ترانزیتی موجود از سایر مسیرها باشد. 
امیدواریم در سال جاری رکورد ترانزیت را شکسته شود

وی افزود: این خبر خوش و مسرت بخش کمک می کند تا کشور ما به آن جایگاه 
تاریخی خود که بهره برداری مناسب از موقعیت جغرافیایی در حوزه حمل و نقل 
می باشد، بازگردد. جاده ابریشم به عنوان نماد هویت بخشی و منابع اقتصاد و پایدار 
و درآمدزایی در کشور ما به شمار می رفت ولی متاسفانه به خاطر شرایط ظرفیت 

جغرافیای نادیده گرفته شد یا کمتر به آن توجه شد.
سخنگوی دولت یکی از اولویت های سیاست های جدید دولت هم در حوزه 
اقتصاد و هم در سیاست خارجی را توجه به موقعیت جغرافیایی کشور و فعال سازی 
ظرفیت ها و از جمله ظرفیت ها همین ظرفیت مسیر شمال به جنوب دانست و 
خاطرنشان کرد:  سایر مسیرهای فعال شده هم تاکنون خبرهای خوشی را به همراه 
داشته است، دو برابر مشابه در سال ۱۳۹۲ و ۱۳۹۸ ترانزیت صورت گرفته است و 
در سال ۱۴۰۰ هم هزار ترانزیت کالا صورت گرفته که امیدواریم امسال بتوانیم رکورد 

میزان حمل و نقل و ترانزیت کالا را بشکنیم.
تحریم ها تاثیری بر اراده جمهوری اسلامی ایران ندارد 

رئیس شورای اطلاع رسانی دولت در واکنش به تحریم ایران از سوی دولت آمریکا 
پس از نشست دوحه و تاکید همزمان آمریکا با بازگشت ایران به مذاکرات گفت: 
اعتیاد دولت های ایالات متحده به تحریم ها مسری شده و از دولتی به دولت بعد 

منتقل می شود.
وی با بیان اینکه این تحریم ها تاثیری بر اراده جمهوری اسلامی ایران ندارد، 
خاطرنشان کرد: ایران اجازه نمی دهد این دست اندازها بر پیشرفت کشور تاثیر 

بگذارد البته در عین حال با جدیت مسیر رفع تحریم ها را در پیش خواهد گرفت .
بهادری جهرمی درباره تخلف شرکت نهاده های دامی با تاکید بر اینکه براساس 

گزارش ها هیچ اختلاسی در این شرکت انجام نشده است، گفت: عنوان مجرمانه را 
نمی توان به یک نهاد نسبت داد.برخی تخلفات از نظام اداری در این شرکت اتفاق 

افتاد که با ورود به موقع وزارت اطلاعات از بروز مشکلات بعدی جلوگیری شد.
وی تاکید کرد: مقابله با فساد از اولویت های دولت است و برای همین اقدامات 

پیشگیرانه و نظارتی انجام می دهد.
آیین نامه کولبران نهایی و به زودی ابلاغ می شود

وی همچنین درباره ساماندهی کولبران گفت: آیین نامه ساماندهی کولبران یا 
آیین نامه ته لنجی، نهایی شد و به زودی ابلاغ می شود و در حال ویرایش نهایی 

است. 
سخنگوی دولت ادامه داد: در هر دو حوزه، قواعدی برای حمایت از ملوانان و 
کولبران پیش بینی شده و هم اینکه این کار به قاچاق منتهی نشود.اقداماتی در این 
راستا همزمان مانند مذاکرات متعدد برای فعالسازی بازارچه های مرزی و پیگیری 
برای مجاب کردن کشورهای مقابل برای بازگشایی این بازارچه ها محقق شده است  
تا کالاهای قانونی در روش و مسر قانونی و حفظ کرامت و امنیت کولبران و ملوانان 

جا به جا شود.
رئیس شورای اطلاع رسانی دولت در پاسخ به اینکه آیا قرار است شاهد افزایش 
قیمت نان باشیم گفت: بحث افزایش قیمت نان اصلا مطرح نیست، بلکه اصلاح 
در تخصیص یارانه ها مطرح است و هیچ افزایش قیمت نان برای مشتری و پرداخت 

از جیب مشتری در نان نخواهیم داشت. 
وی افزود: نحوه اختصاص آرد پیش بینی شده و دستگاه های جدید در حال 
نصب در نانوایی های سراسر کشور است و ۶۰ درصد زیرساخت ها تکمیل شده که 

آثار آن تا اینجای کار ملموس بود. 
بهادری جهرمی ادامه داد: قبل از اجرای طرح، اطلاع رسانی انجام می شود و 

مجری آن وزارت اقتصاد است.
پرداخت از جیب مردم در بحث دارو نداریم

وی با بیان اینکه در بحث دارو هم شاهد پرداخت از جیب مردم نخواهیم بود، 
اظهار داشت:  وزارت بهداشت در این زمینه اطلاع رسانی اجمالی داشت و بنده 
هم تاکید می کنم پرداخت از جیب در مراجعه به داروخانه ها نداریم بلکه برعکس 
توسعه و تکمیل نسخه الکترونیک و هم پوشش بیمه ای همگانی را خواهیم داشت.
بهادری جهرمی ادامه داد: شهروند با مراجعه به مرکز درمانی به طور خودکار 
تحت پوشش است. اتباعی هم که در سامانه ثبت نام کرده اند از خدمات بیمه ای 

استفاده خواهند کرد.
رئیس شورای اطلاع رسانی دولت در پاسخ به اینکه آیا قرار است شاهد افزایش 
قیمت نان باشبم گفت: بحث افزایش قیمت نان اصلا مطرح نیست بلکه اصلاح در  
تخصیص یارانه ها مطرح است و هیچ افزایش قیمت نان برای مشتری و پرداخت از 

جیب مشتری در نان نخواهیم داشت. 
دولت با دسته بندی مردم برای ارائه خدمات شهروندی، مخالف است 

سخنگوی دولت درباره اجرای قانون عفاف و حجاب از سوی دولت گفت: این 
قانون  مصوب سال ۸۴ است و ابلاغ جدیدی نیست. همه ما مکلف به اجرای قانون 
هستیم و پیشرفت امور مستلزم توجه به قانون و تحقق نظم شهری است و تحقق 

حقوق شهروندی نیز مستلزم توجه به همین قانون است. 
وی ادامه داد: نباید هیچ گونه دسته بندی در مورد مردم صورت گیرد و همه مردم 

باید از تمامی حقوق خود بهره مند شوند.
سیاست دولت در واردات خودرو ممانعت از انحصارگرایی است

بهادری جهرمی در رابطه با اظهارنظر مدیر اجرایی زر ماکارون برای ورود به واردات 
صنعت خودرو، گفت: اساسا یکی از دلایل سیاست دولت برای صدور واردات خودرو 
ممانعت از انحصار خودرو بوده است. طبیعتا مطابق آئین نامه دولت استانداردها و 
ضوابط قانونی مشخصی برای همه سرمایه گذارانی که علاقه مند به ورود به این 
حوزه هستند تعبیه شده است؛ تمام کسانی که شرایط چارچوب های پیش بینی 
شده را داشته باشند، مجاز هستند اعلام آمادگی کنند و می توانند در مسیر واردات 
خودرو، ورود کنند. رئیس شورای اطلاع رسانی دولت با اشاره به آخرین وضعیت 
افزایش حقوق بازنشستگان، گفت: عادلانه کردن پرداخت حقوق بازنشستگان 
و شاغل بخش های عمومی و کارگران جزو وعده های دولت بوده است و عادلانه 
کردن حقوق برای آن است که افرادی که حقوق کمتری دریافت می کنند، افزایش 
حقوق داشته باشد. وی افزود:  اجرای سیاست پلکانی معکوس در این زمینه کمک 
می کرد که متأسفانه مجلس با آن موافقت نکرد. وقتی در کشور تورم وجود دارد فشار 
تورم برای دهک های پایین بیشتر از دهک های بالای جامعه است و به همین دلیل 
انتظار می رود افزایش حقوق دهک های پایین بیش از دهک های بالا باشد و غیر آن 
عادلانه نخواهد بود. سخنگوی دولت اضافه کرد: تصمیم دولت پیش از این در مورد 
بازنشستگان گرفته شد و پس از مکاتبه بازنشستگان، رئیس جمهور دستور دادند 

سازمان تأمین اجتماعی با تدابیر خود پرداخت ها را انجام دهند.
بهادری جهرمی در رابطه با تصمیم نهایی دولت برای ارائه کالابرگ الکترونیکی، 
تصریح کرد: قانون گذار در قانون بودجه تکلیف این موضوع را مشخص کرده است، 
اما تا زمانی که زیرساخت لازم برای تأمین کالابرگ الکترونیک فراهم نشود همین 

مسیر پرداخت نقدی یارانه ادامه پیدا خواهد کرد.

سخنگوی دولت :

نباید هیچ گونه دسته بندی در مورد مردم صورت گیرد 

یک کارشناس مسائل آمریکا گفت: معتقدم احیای توافق 
هسته ای یک ضرورت است و گزینه ای برای ایران بهتر از 
این شرایط در جهت کاهش تنش با کشورهای عربی و البته 

شکست پروژه ایران هراسی اسرائیل وجود ندارد. 
تحلیل  در  ایلنا،  خبرنگار  با  گفت وگو  در  مکی  مرتضی 
یادداشت جو بایدن در نشریه »واشنگتن پست« در آستانه 
سفر به اسرائیل و عربستان که در بخشی از آن به موضوع 
ایران و مذاکرات برای احیای برجام پرداخته است و در پاسخ 
به این سوال که آیا این مباحث در جهت مصارف داخلی و 
انتخاباتی مطرح شده است، گفت: آقای جو بایدن با اهداف 
متنوع و چندمنظوره ای عازم منطقه خاورمیانه خواهد شد و 
موضوع ایران هم در چارچوب سیاست خاورمیانه ای آمریکا 
باید مورد تحلیل قرار بگیرد. با توجه به فاصله نزدیک به چهار 
ماه تا انتخابات کنگره آمریکا، همه چیز چه در داخل آمریکا و 
چه عرصه خارجی می تواند برای دموکرات ها جنبه انتخاباتی 
و تبلیغاتی داشته باشد و به منظور جمع آوری دستاورد برای 
مقابل جمهوری خواهان  کارآمد جلوه دادن عملکرد خود 
مورد بهره برداری قرار گیرد تا بتوانند همچنان اکثریت کنگره 

را حفظ کنند.
سیاست های  از  نباید  ما  حال  این  با  داد:  ادامه  وی 
کوتاه مدت، میان مدت و بلندمدت خاورمیانه ای آمریکایی ها 
غافل باشیم. ایالات متحده یکی از بازیگران مهم در منطقه 
هم  تحولات  روند  بر  آن  سیاست های  و  است  خاورمیانه 
منطقه و هم کشورهای منطقه اثر مستقیم و غیرمستقیم 

دارد.
ژوئیه  شانزدهم  و  پانزدهم  در  بایدن  آقای  افزود:  مکی 
پایه های  از  که  طرفی  دو  است  عربستان  و  اسرائیل  عازم 
مهم سیاست خاورمیانه ای آمریکا هستند؛ اسرائیل دارای 
پیوندهای عمیقی با آمریکاست و یکی از اهداف سیاست 
عادی سازی  و  اسرائیل  امنیت  تامین  آمریکا  خاورمیانه ای 
روابط با کشورهای منطقه است. موضوع ایران در مناسبات 

آمریکا و اسرائیل بسیار تعیین کننده است.
این تحلیل گر سیاست خارجی گفت: در دوران باراک اوباما 
شاهد تنش زیادی میان وی و بنیامین نتانیاهو، نخست وزیر 
وقت اسرائیل بودیم چراکه تل آویو به شدت با کاهش تنش 

میان ایران و آمریکا و اجرای برجام مخالف بود و تمام تلاش 
خود را برای جلوگیری از انعقاد این توافق به کار بست. این 
تنش تا جایی پیش رفت که در سفر نخست وزیر اسرائیل به 
آمریکا برای سخنرانی در کنگره، اوباما حاضر به ملاقات با وی 
نشد. در دوران ریاست جمهوری ترامپ اما اسرائیل به بخشی 
از هدف خود برای فروپاشی برجام دست پیدا کرد و با تشویق 
و ترغیب رئیس جمهور وقت آمریکا، این کشور از برجام خارج 

شد.
وی ادامه داد: با روی کار آمدن مجدد دموکرات ها در آمریکا 
موضوع احیای برجام به موضوع پرتنشی میان آمریکا و برخی 
متحدینش به خصوص اسرائیل بدل شد. آن ها باز تلاش خود 
را برای جلوگیری از احیای توافق هست  ای آغاز کردند. این 
مذاکرات اما برخلاف تصورات به شدت طولانی شد و این 
حداکثر  تا  داد  اسرائیلی ها  دست  به  را  عالی  فرصت  روند 
استفاده را از این شرایط برای تداوم سیاست ایران هراسی و 
جلوگیری از اجرای برجام ببرند و این موضوع همچنان در 

دستور کار اسرائیلی ها است. 

مذاکرات ایران و عربستان تحت الشعاع
 برجام قرار دارد 

 این کارشناس مسائل بین الملل افزود: سفر آقای بایدن به 
عربستان از جنبه هایی مهم تر از سفر به اسرائیل است؛ این 
سفر در شرایطی انجام می شود که دموکرات ها در سال های 
اخیر انتقادات بسیار تندی را علیه اقدامات ناقض حقوق 
ریاست  دوران  در  بایدن  آقای  کرده اند.  مطرح  ریاض  بشر 
جمهوری ترامپ و انعکاس خبر قتل جمال خاشقچی در 
عرصه جهانی، از محمد بن سلمان به عنوان یک چهره منفور 
یاد کرده بود اما اکنون با توجه به تحولاتی که در عرصه منطقه 
و جهان رخ داده در تلاش است تا از عربستان یک متحد و 
شریک استراتژیک ایجاد کند و سفر به او این کشور در تضاد با 
اظهارات و رویکرد پیشین رئیس جمهور ایالات متحده است. 

مکی گفت: موضوع ایران هم در روح مناسبات عربستان 
ایران و عربستان تحت  بسیار مهم است. اکنون مذاکرات 
الشعاع برجام قرار گرفته به این معنا که اگر برجام احیا شود، 
قطعا کاهش تنش میان تهران و ریاض هم سرعت خواهد 

گرفت و اگر برجام اجرا نشود، در روند مذاکرات دو کشور هم 
اثر خواهد گذاشت.  وی ادامه داد: در یادداشتی که آقای 
بایدن در واشنگتن پست نوشته اشاره شده که می کوشند 
تا سیاست چماغ و هویج را در قبال ایران حفظ کنند به این 
معنا که همزمان هم از فشار اقتصادی و دیپلماتیک بر ایران و 
هم از اراده واشنگتن برای احیای برجام سخن می گویند. این 
موضوعی است که آمریکایی ها طی دو دهه گذشته همواره 
پیش برده اند و از این ابزار  همچنان استفاده می کنند چراکه 
معتقدند احیای برجام می تواند سیاست خاورمیانه ای آمریکا 
را ارتقا ببخشد که در ساده ترین مصداق آن، ورود نفت ایران 
به بازار انرژی جهان می تواند از سوءاستفاده روسیه از ابزار 

فروش نفت و گاز جلوگیری کند. 
آمریکا به دنبال یک موازنه قدرت

 در منطقه خاورمیانه است 
وی افزود: از جنبه امنیتی نیز معتقدم آمریکا به دنبال یک 
موازنه قدرت در منطقه خاورمیانه است؛ هرچند در این موازنه 
قدرت نمی خواهد یک قدرت مهارنشده از جمهوری اسلامی 
ایران بسازد اما قطعا اگر این توازن منطقه ای به صورت مدیریت 
شده شکل بگیرد، آمریکا به راحتی می تواند ترکیه و عربستان 
را از سرکشی در قبال خود کنترل کند. این نکته ای است که 
باید مدنظر داشت، درست است که صحبت های تندی را در 
یادداشت آقای بایدن نسبت به ایران شاهد هستیم اما معتقدم 
جمهوری اسلامی ایران باید یک بازنگری در تاکتیک خود در 
منطقه برای بهره برداری از فرصت های موجود داشته باشد. این 
کارشناس مسائل بین الملل گفت: به هر صورت ورود ایران به بازار 
جهانی انرژی و کاهش تنش با عربستان و سایر کشورهای منطقه 
بسیاری از فرصت ها را از رژیم صهیونیستی برای بسط سیاست 
ایران هراسی خواهد گرفت که از این فرصت ها برای عادی سازی 
روابط با کشورهای عربی استفاده کرده است. باید جنبه های 
مختلف صحبت های آقای بایدن مورد بررسی قرار بگیرد و به 
صورت بلندمدت به سیاست بایدن در خاورمیانه نگاه کرد و تلاش 
شود تا از فضای موجود حداکثر استفاده صورت بگیرد. معتقدم 
احیای توافق هسته ای یک ضرورت است و گزینه ای برای ایران 
بهتر از این شرایط در جهت کاهش تنش با کشورهای عربی و 

البته شکست پروژه ایران هراسی اسرائیل وجود ندارد. 

مکی تحلیل گر سیاست خارجی:
احیای توافق هسته ای یک ضرورت است 
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ای بندگان خدا! پیش از آنکه اعمال شما را 
بسنجند و وزن کنند، شما خود آنها را بسنجید؛ 
پیش از آنکه اعمالتان حسابرسی شود از خود 

حساب بکشید.

چهار  شنبه -22 تیر ماه 1401 - سال بیست وپنجم- شماره 5538

نهج البلاغه، خطبه ۴۰

مجمع عمومی موسسین صراط سیصد و سیزده صالح به 
شماره ثبت ۲156 و شناسه ملی 14۰۰۷۲۷1۰64

بدینوسیله از کلیه موسسین، اعضا و یا نمایندگان آنها دعوت 
بعمل می آید تا در جلسه مجمع عمومی موسسین مورخ  
۱4۰۱/۰5/۰3 ساعت  ۱4:۰۰ که با دستور به شرح ذیل 
در محل قانونی موسسه تشکیل میگردد حضور بهم رسانند. 
محل قانونی: استان قم، شهرستان قم، بخش مرکزي، شهر 
قم، جهان بیني، کوچه جهان بیني ۱)شهیدان موسوي(، 
کوچه صدوقي ۱، پلاك ۸۸، ساختمان آواي ۱، طبقه ۶، 

واحد ۱۲ کد پستی ۳۷۱۶۶۴۷۸۹۰
 دستور جلسه: انتخاب مدیران )هیئت امنا(

جزییات سفر هفته آینده پوتین به تهران 
سخنگوی کرملین جزئیات سفر آتی رییس جمهور روسیه به ایران را برای شرکت در نشست سه جانبه با همتایان 
ایرانی و ترکیه ای اش اعلام کرد. به گزارش ایسنا به نقل از خبرگزاری اسپوتنیک، سخنگوی کرملین اطلاع داد که 
ولادیمیر پوتین، رییس جمهور روسیه هفته آینده ۱۹ ژوئیه]۲۸تیر[ به تهران سفر می کند. پوتین در اجلاس سه جانبه 
با سید ابراهیم رئیسی، رییس جمهور ایران و رجب طیب اردوغان، رییس جمهور ترکیه در تهران حضور خواهد یافت 
و نشست های دوجانبه نیز برگزار خواهد کرد.پیش  از این، رییس کمیسیون اقتصادی مجلس ایران خبر داده بود که 
رئیس جمهور روسیه هفته آینده به ایران سفر می کند.چندی پیش ولادیمیر پوتین رئیس جمهور روسیه با رییس جمهور 
ایران در حاشیه اجلاس سران خزر در عشق آباد دیدار کرد. دیدار قبلی روسای جمهور ایران و روسیه در ۱۹ ژانویه در 
کرملین برگزار شد. در این دیدار پیشرفت در اجرای توافق بر سر برنامه هسته ای ایران، وضعیت افغانستان و مبارزه با 

تروریسم مطرح شد.

اختلاس و ارتشاء یک شرکت نهاده های دامی صحت ندارد 
وزارت اطلاعات درباره بررسی ادعای تخلفات یک شرکت نهاده های دامی طی اطلاعیه ای اعلام کرد: بروز اختلاس 
و ارتشاء صحت نداشته و مستندی در این زمینه به دست نیامده است.به گزارش خبرگزاری صداوسیما، با توجه به 
شایعات و اخبار منتشره در خصوص فساد مالی به ویژه اختلاس و ارتشاء در فرایند توزیع نهاده های دامی در وزارت 
جهادکشاورزی و در راستای اجرای دستور رئیس جمهور مبنی بر بررسی موضوع، به این وسیله اعلام می دارد؛ بر اساس 
بررسی و رصد اطلاعاتی، ادعای بروز اختلاس و ارتشاء صحت نداشته و مستندی در این زمینه به دست نیامده است، و 
با توجه به کشف مصادیقی از سوءجریان و برخی تخلفات، ضمن ممانعت از تداوم آن، با متخلفین برخورد لازم صورت 
پذیرفت.وزارت اطلاعات با تأکید مجدد بر عدم اغماض نسبت به هرگونه تخلف یا فساد اطمینان می دهند در چارچوب 
وظایف ذاتی خود، نسبت به حفظ ارتقاء امنیت اقتصادی و تقویت امید و آرامش مردم در اجرای قانون اقدام مینمایند.

حمله زورگیران به بازیکن سابق تیم ملی
هاشم بیک زاده، ستاره سابق استقلال و مربی کنونی گل گهر سیرجان در مرکز شهر تهران مورد حمله خفت گیر ها و 
سارقان قرار گرفت. هاشم بیک زاده، بازیکن سابق تیم ملی فوتبال و استقلال، مدتی است وارد عرصه مربیگری شده و 
اخیرا به عنوان یکی از دستیاران امیر قلعه نویی در گل گهر کار خود را شروع کرده است. هاشم بیک زاده که برای انجام 
یک کار اداری به خیابان مطهری تهران رفته بود، در مسیر یک اتفاق تلخ را تجربه کرد و در این خصوص گفت: »متاسفانه 
صبح روزسه شنبه  چنین اتفاق تلخی برایم رخ داد، من هنوز هم شوکه هستم. ۴ موتور سوار که ترک دو موتورسیکلت 
بودند به سمت من آمدند و با زور چاقو و قمه تهدیدم کردند که هرچه وسایل قیمتی دارم به آن ها بدهم. با توجه به شرایط 

موجود من هم تسلیم شدم و گوشی تلفن همراهم و برخی وسایل دیگرم را به سرقت بردند.«

وکیل تاج زاده: پرونده موکلم را ندیده ام
امیر حسین آبادی وکیل مصطفی تاج زاده گفت: بنده اطلاعی از عناوین اتهامی موکلم ندارم. با همسر ایشان تماس 
گرفتند که دارو و نسخه ایشان را همراه خود ببرد، اما در پاسخ به این پرسش که آیا وکیل آقای تاج زاده می تواند حضور 
داشته باشد، گفته بودند در حال حاضر نیازی به حضور وکیل نیست و به ایشان هم اتهام را نگفته بودند و حتی اجازه 
تماس تلفنی هم ندادند. او گفت: در ساعت ۱۲ نیمه شب جمعه خانم محتشمی پور همسر آقای تاج زاده با من تماس 
گرفتند و گفتند ساعت ۱۱ که بنده در منزل نبودم، آمده  و ایشان را برده اند و سرایدار گفته است نزدیک ۸ تا ۱۰ نفر به 
منزل مراجعه کرده اند. یکی از قواعد این است و در آیین نامه زندان ها هم آمده که امکان تماس متهم باید فراهم شود. 

آنچه در فضای مجازی آمده را بنده نمی توانم به عنوان وکیل تایید کنم چون ما پرونده را ندیده ایم.

همزمان با دهه ولایت انجام شد؛

تقدیر معاون فرهنگی حرم بانوی کرامت
 از جهادگر عرصه اقامه نماز

راستای  بانوی کرامت در  معاون فرهنگی حرم 
به  دادن  اهمیت  و  اسلامی  زندگی  سبک  ترویج 
اقامه نماز اول وقت از آقای ذوالفقاری که به صورت 
نزدیکی  در  واقع  قم  بازار  جمعه  در  خودجوش 
مسجد مقدس جمکران نمازخانه برپا کرده است با 

اهدای متبرکات فاطمی تقدیر کرد. 
حجت الاسلام مهدی احمدی معاون فرهنگی 
حرم مطهر بانوی کرامت در راستای ترویج سبک 
زندگی اسلامی و اهمیت دادن به اقامه نماز اول 

وقت در نشستی صمیمی از ذوالفقاری جهادگر عرصه اقامه نماز که در جمعه بازار قم اقدام به برپایی نمازخانه 
کرده است، تقدیر کرد. وی برپایی جایگاه نماز در بازار روز و دیگر محل های تجمع مردم به صورت خودجوش 
را شایسته تقدیر و ترویج دانست و گفت: این نوع کارها که در مسیر اقامه نماز و دیگر ارزش های دینی است و با 
سالم سازی سبک زندگی ما ارتباط مستقیم دارد باید تقویت و فرهنگ سازی شود. وی افزود: امیدواریم بتوانیم 
در عرصه ترویج معارف الهی و سبک زندگی اهل بیت علیهم السلام بیش از پیش گام برداریم تا بتوانیم رضایت 
خداوند متعال و اهل بیت علیهم السلام به ویژه حضرت معصومه سلام الله علیها را به دست آوریم. همچنین در 
این دیدار ذوالفقاری جهادگر عرصه اقامه نماز با بیان اینکه شغل من مهندس ساختمان است، گفت: دغدغه 
من این بود که وقتی با خانواده در بازار روز بودیم، موقع اذان جایی برای اقامه نماز وجود نداشت و خود من 
هم زیر انداز کوچکی داشتم و نمازم را فرادا می خواندم و می دیدم که چند نفری هم در اطراف نمازشان را 
به صورت فرادا اقامه می کنند. وی با بیان اینکه برخی دست فروش ها هم کارتن می انداختند و نماز می 
خواندند، گفت: فکر کردم که در شأن این کاسب ها نیست که اینگونه نماز بخوانند بنابراین یک موکت بزرگ 
آوردم و از یک موکت شروع کردم و اذان را هم از بلندگوهای ماشین خود پخش کردم و محلی را برای اقامه نماز 
فراهم کردم. این جهادگر عرصه اقامه نماز افزود: بعد از مدتی با همسایه های اطراف جمعه بازار صحبت کردم 
و با تأمین امکانات، یک خیمه درست کردم و به تدریج مورد استقبال مردم قرار گرفت و نماز جماعت با شکوهی 
برگزار می شود. وی با بیان اینکه این خیمه را به نام حضرت مهدی عجل الله تعالی فرجه الشریف بنا کرده 
ام و چند پرچم یا مهدی هم نصب کرده ام گفت: ما مسلمانان باید بیشتر به نماز اول وقت اهمیت دهیم که 
متأسفانه برخی بی توجهی ها در بوستان ها و دیگر محل های تجمع مردم دیده می شود که باید برطرف شود.

 
 رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان قم اعلام کرد:

 برنامه های پیش بینی شده برای عید غدیردرقم
 رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان قم گفت: برنامه های متنوعی از جمله پیاده روی و برگزاری 

کاروان خودرویی برای گرامیداشت روز عیدغدیر امسال در قم پیش بینی شده است. 
حجت الاسلام و المسلمین محمدحسن ذاکری عصر سه شنبه در جلسه ستاد برگزاری مراسم دهه امامت 
و ولایت با حضور دستگاه ها و سازمان های عضو شورا و ستادهای مردمی برگزاری جشن های غدیر استان قم 
اظهار داشت: برنامه پیاده روی روز غدیر دوشنبه آینده از ساعت ۱۸ در بلوار پیامبر اعظم و کاروان خودرویی 
شب عید غدیر از برنامه های پیش بینی شده امسال برای این عید است. وی بیان کرد: از دیگر برنامه های این 
ایام، برگزاری جشن در ۱۵ نقطه از جمله مساجد و بوستان ها، اطعام عیدغدیر، برپایی ایستگاه های صلواتی، 
نورافشانی در مساجد منتخب، پویش هر خانه یک پرچم و مسابقات متعدد فرهنگی است. رئیس شورای 
هماهنگی تبلیغات اسلامی استان قم با اشاره به اهمیت بزرگداشت ایام دهه امامت و ولایت و تلاش برای 
برگزاری پروشورتر این مناسبت افزود: طبق ابلاغ نماینده ولی فقیه و رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی 
کشور، امسال برگزاری مراسم دهه امامت و ولایت نیز با عنوان یکی از مناسبت های مذهبی در دستور کار 
وظایف شورا قرار گرفته است. وی هماهنگی دستگاه های اجرایی و سازمان ها را برای برگزاری مطلوب مراسم 
و همچنین استفاده از ظرفیت آن ها برای کمک به برنامه های ستادهای مردمی را لازم دانست و تلاش برای 

رسیدن به این مهم را خواستار شد.

شهردار قم :

مسئولیت اولیه فرهنگ شهروندی
 با شهرداری است 

شهردار قم با تأکید بر اهمیت توجه بر ارتقاء و ترویج فرهنگ شهروندی، گفت: 
ترافیکی، مدیریت  مانند موضوعات  به فرهنگ شهروندی  امور مربوط  از  بسیاری 
پسماند، اخلاق همسایگی، ایمنی و آتش نشانی و فضای سبز متولی ای مشخصی جز 

شهرداری ندارد.
دکتر سید مرتضی سقائیان نژاد در جلسه شورای سازمان فرهنگی اجتماعی و 
ورزشی شهرداری قم: اظهارداشت: مسئولیت اولیه فرهنگ شهروندی با شهرداری 
است و شایسته است تا نسبت به ارتقای این حوزه توجه و برنامه ریزی های عملیاتی لازم 
صورت بگیرد. وی بابیان اینکه فرهنگ شهروندی به علت حجم گسترده ای که دارد از 
موضوعات روی زمین مانده است، اضافه کرد: به هر میزان که در این مباحث هزینه 

شود درواقع سرمایه گذاری شده است.
ترویج فرهنگ شهروندی از مدارس آغاز شود

عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر قم  نیز دراین جلسه اهمیت ترویج فرهنگ 
فرهنگ  ترویج  و  آموزش  گفت:  و  داد  قرار  موردتوجه  را  جدید  نسل  در  شهروندی 
شهروندی برای تأثیرگذاری بیشتر باید از سطح مدارس در قالب برنامه های جذاب 
هنری آغاز شود. نرجس نیازمند طی سخنانی بیان کرد: زمینه برای همکاری و تعامل 

با آموزش وپرورش جهت توسعه مباحث مربوط به فرهنگ شهروندی فراهم است. 
عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر قم با تأکید بر اهمیت اقدامات زیربنایی در 
حوزه آموزش فرهنگ شهروندی ادامه داد: در هر موضوع و مسئله ای که از ظرفیت 
کودکان و دانش آموزان پای کار آمده، شاهد بهبود شرایط فرهنگی و استقبال بیشتر 
خانواده ها بوده ایم. نیازمند، ادامه داد: سرود “سلام فرمانده” ازجمله مصادیق بارز 
و موفق در پای کار آوردن نسل جوان در مباحث فرهنگی و ترویج ارزش های دینی و 

اسلامی است.

 سرپرست سازمان فرهنگی اجتماعی و ورزشی شهرداری قم:

استقبال قمی ها از ترویج سبک زندگی 
ایرانی-اسلامی

سرپرست سازمان فرهنگی اجتماعی و ورزشی شهرداری قم گفت: طرح هایی 
ازجمله ارائه آموزش شهروندی در سطح مدارس در قالب زنگ شهروندی، شبکه 
این  مهم  اقدامات  به همراه شناسنامه شهروندی  سفیران مجتمع های مسکونی 
سازمان در خصوص ارتقای فرهنگ شهروندی و بهبود فضای زیست شهری شهروندان 
بوده است. حجت الاسلام سید احمد طباطبایی نژاد در جلسه شورای این سازمان بیان 
کرد: به رغم شرایط بودجه ای حاکم بر مجموعه مدیریت شهری قم، بودجه سازمان 

فرهنگی اجتماعی و ورزشی شهرداری قم در سال ۱۴۰۱ انبساطی دیده شده است.
ورزشی  و  اجتماعی  فرهنگی  سازمان  مجازی  فرهنگ سرای  اینکه  بابیان  وی 
شهرداری قم به زودی راه اندازی خواهد شد، گفت: اقدامات این سازمان بعد از کنترل 
نسبی بیماری کرونا رونق دوباره ای گرفته است. سرپرست سازمان فرهنگی اجتماعی 
و ورزشی شهرداری قم گفت: بودجه این سازمان از حیث درآمد و هزینه کرد در سال 
۱۴۰۰ حدود ۱۳ میلیارد تومان بود که به همین میزان نیز تحقق بودجه اتفاق افتاده 
است. وی خاطرنشان کرد: مراحل تأسیس اولین موسسه مردم نهاد فرهنگ شهروندی 
باهدف آموزش مباحث به شهروندان در قالب برنامه های میدانی مختلف باهمت 
سازمان فرهنگی اجتماعی و ورزشی شهرداری قم نهایی شده است. طباطبایی نژاد 
افزود: ترویج سبک زندگی شهروندی بر اساس مبانی مفاهیم و ارزش های ایرانی و 
اسلامی در شهر مقدس قم دارای جذابیت و علاقه عموم مردم است و به همین جهت 
برنامه های ویژه ای از سوی سازمان برای این مفاهیم در نظر گرفته شده است. سرپرست 
آموزش  ارائه  افزود: طرح های  و ورزشی شهرداری قم  سازمان فرهنگی اجتماعی 
شهروندی در سطح مدارس در قالب زنگ شهروندی، شبکه سفیران مجتمع های 
مسکونی به همراه شناسنامه شهروندی ازجمله اقدامات مهم این سازمان در خصوص 

ارتقای فرهنگ شهروندی و بهبود فضای زیست شهری بوده است.

رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی شهر قم:

ضرورت تمرکز برنامه های فرهنگی
 بر موضوعات فرهنگ شهروندی

رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی شهر قم با اشاره به اهمیت 
هزینه های  می تواند  شهروندی  فرهنگ  ارتقای  گفت:  شهروندی،  فرهنگ  ترویج 
مدیریت شهری را کاهش دهد. به گزارش ندای قم به نقل از روابط عمومی شهرداری 
قم، مصطفی ملایی در جلسه شورای سازمان فرهنگی اجتماعی و ورزشی شهرداری 
قم، بیان کرد: توسعه بیشتر فعالیت و اقدامات فرهنگی مجموعه مدیریت شهری قم 
با محوریت سازمان فرهنگی شهرداری قم باید مدنظر قرار گیرد. رئیس کمیسیون 
فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی شهر قم ادامه داد: به رغم فعالیت های قابل قبول 
این سازمان در عرصه هویت، فرهنگ ایثار و شهادت و سایر برنامه های فرهنگی و 
ورزشی، اقدامات انجام شده درزمینه فرهنگ شهروندی باید بیشتر موردتوجه قرار 
گیرد. عضو شورای اسلامی شهر قم تصریح کرد: شایسته است تا سازمان فرهنگی 
شهروندی  فرهنگ  کیفی  و  کمی  ارتقای  برای  قم  شهرداری  ورزشی  و  اجتماعی 
فرآیند  به  اشاره  با  بیاورد. ملایی  در  اجرا  به  را در سطح شهر  اثرگذاری  برنامه های 
این  در  آن  رفع  راهکارهای  و  مسئله  احصای  داشت:  اظهار  شهروندی  رفتارهای 
خصوص می بایست در مرحله اول انجام و بعدازآن در قالب های هنری و جذاب باید 
نسبت به ترویج و نهادینه کردن آن ها اقدام گردد. وی مشارکت گیری در امور فرهنگی 
را در پیشبرد اهداف فرهنگی ضروری دانست و یادآور شد: نتیجه و اثرگذاری اقدامات 

فرهنگی نیز باید در قالب آمار مشخص قابل ارزیابی داشته باشد.
 

سرپرست سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری قم:

نصب 3۵ کارت خوان در خطوط 
تاکسی خیابان ۱۹ دی

سرپرست سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری قم گفت با اعلام خبر 
اجرای طرح تجهیز تاکسی های خطوط شهر قم به دستگاه کارت خوان، گفت: در 
مرحله نخست تعداد ۳۵ دستگاه کارت خوان بر روی تاکسی های خط چهارراه بازار – 

فرهنگیان نصب شده و رانندگان ملزم به اخذ کرایه طبق نرخ مصوب هستند.
اظهار  تاکسی ها  نقدی در  پرداخت های  اهمیت حذف  بر  تأکید  با   ، نیک  علی 
داشت: در راستای خدمت رسانی به شهروندان و مسافران، طرح حذف کرایه نقدی از 

تاکسی ها با نصب کارت خوان بر روی تاکسی های خطوط در شهر قم آغاز شد.
وی نخستین مسیر حذف پرداخت کرایه نقدی را خط چهارراه بازار – فرهنگیان اعلام 
کرد و افزود: تعداد ۳۵ دستگاه کارت خوان بر روی تاکسی های این خط نصب شده و 
اطلاع رسانی لازم در ایستگاه های تجمعی و همچنین در داخل تاکسی ها انجام شده 
است. مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری قم تصریح کرد: 
اجرای این طرح به عنوان نمونه اولیه در خطوط تاکسی خیابان ۱۹ دی اجرا و سپس در 

سایر خطوط و دیگر تاکسی ها اعم از گردشی و بی سیم انجام خواهد شد.
و  تأکید  شهر  اسلامی  شورای  مصوبه  نرخ  اساس  بر  تاکسی  کرایه  اخذ  بر  وی 
و  قرار داشته  دید مسافرین  در معرض  کارت خوان  خاطرنشان کرد: دستگاه های 
رانندگان ملزم به اخذ کرایه طبق نرخ مصوب هستند. نیک در پایان حضور بازرسان 
و ناظران سازمان را یادآور شد و بیان کرد: بازرسان و ناظران در خطوط حضورداشته و 
شهروندان می توانند مراتب شکایت و انتقادات خود را با سامانه ۱۳۷ و یا شماره تلفن 

۳۶۶۲۸۸۰۰ اداره بازرسی و نظارت تاکسیرانی اطلاع دهند.
 

رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم :

۷۰ درصد تست های کرونا درقم 
مثبت می شود

رئیس دانشگاه علوم پزشکی گفت: در حال حاضر حدود ۷۰ درصد تست های کرونا 
در قم مثبت می شود و این در حالی است که طی هفته های گذشته این آمار فقط ۷ 
درصد بود. دکتر مصری درجلسه اضطراری ستاد کرونا دانشگاه علوم پزشکی قم افزود 
:میزان استفاده از ماسک نیز در استان به شدت کاهش یافته و کمتر از ۱۰ درصد مردم 
قم به صورت میانگین از ماسک استفاده می کنند. رییس دانشگاه علوم پزشکی قم به 
میزان بستری بیماران کرونایی اشاره کرد و گفت:  در حال حاضر میزان بستری بیماران 
سه برابر شده است و به همین منظور تمامی بیمارستان ها فعال شده اند تا بخشی از 

بیمارستان به بیماران کرونایی اختصاص یابد.

معاون اجرایی رییس جمهور و سرپرست نهاد ریاست جمهوری، به منظور 
نظارت میدانی، رفع موانع احتمالی و پیگیری و بررسی آخرین وضعیت اجرای 
مصوبات سفر استانی رییس جمهور، به استان قم سفر کرد و مصوبات آن سفر را 

مورد بررسی و پایش قرار داد. 
تخصیص ارز مورد نیاز کارخانه در حال ساخت تولید چادر مشکی 

براساس این گزارش ،سید صولت مرتضویی صبح روز سه شنبه در ابتدای سفر 
خود به استان قم، در بازدید از محل احداث واحد صنعتی تولیدکننده چادر 
مشکی در شهرک صنعتی شکوهیه قم، نسبت به تامین ارز مورد نیاز این طرح 

برای خرید و نصب ماشین آلات نساجی تاکید کرد.
سید صولت مرتضوی افزود: دولت بر اساس تعهدات انجام شده در خصوص 

تامین ارز مورد نیاز این طرح آمادگی دارد.
معاون اجرایی کارخانه چادر مشکی قم نیز در این بازدید گفت: این طرح در 
یک عرصه ۱۶ هکتاری و اعیانی ۵۰ هزار متر مربعی در قالب سه سوله خط تولید 
در حال احداث می باشد و هم اکنون دیوارکشی های آن به صورت کامل انجام 
شده است. حسین زمانی با بیان اینکه برای احداث این طرح ۲ هزار و ۵۰۰ تن 
اسکلت فلزی به کار خواهد رفت، خاطرنشان کرد: در این واحد تولیدی ۴۰۰ 
دستگاه ماشین آلات نساجی در ۳۵ ردیف انواع چادر مشکی تولید خواهد کرد. 
وی بیان داشت: ۱۸ میلیون متر مربع پارچه هر سال در این واحد تولید می شود 
که ۴۰ درصد نیاز کشور را تامین می کند، تاکنون ۱۶۰ میلیارد تومان در این طرح 
هزینه شده است.  وی ادامه داد: همچنین ۳۲.۵ میلیون دلار اعتبار ارزی برای 

این طرح نهایی شده است.
تکمیل آزادراه شهید سلیمانی با جدیت دنبال شود

معاون اجرایی رییس جمهور در ادامه سفر خود در بازدید از طرح آزادراه شهید 
حاج قاسم سلیمانی )کمربندی شهر قم( گفت: همه دستگاه های متولی به وی  ژه 
بانک های ملی و مسکن در کنار سرمایه گذار باید با جدیت تکمیل و بهره برداری از 
طرح آزادراه شهید حاج قاسم سلیمانی را دنبال کنند. مرتضوی خاطرنشان کرد: 
پیگیری مسئولان از لوازم اصلی رسیدن طرح های عمرانی به نقطه مطلوب است. 
وی ادامه داد: این طرح مانند طرح کارخانه چادر مشکی قم با برخی مشکل های 

ارزی روبرو است، اما این مباحث نباید به مانعی در پیشبرد آن تبدیل شود.
وی با تاکید بر استفاده از ظرفیت سرمایه گذاران بخش خصوصی اظهار داشت: 
دولت سیزدهم نگاه مثبت و حمایت گرایانه ای از این گونه طرح های عمرانی دارد.
همچنین معاون شرکت ساخت و توسعه زیربناهای حمل و نقل کشور، پیرامون 
این طرح گفت: آزادراه شهید سلیمانی بخشی از آزادراه بزرگ تهران- بندر امام و 

ارزان ترین مسیر برای اتصال تهران به آب های آزاد است.
خیرالله خادمی افزود: یکی از مباحث مهم در اجرای این طرح پایبندی دقیق 
بانک ملی در مشارکت ۳۰ درصدی در عملیات اجرایی آن است، دولت نیز باید ۳۰ 

درصد از هزینه ساخت این آزادراه را تامین کند.
وی گفت: تاکنون ۲۴۰ میلیارد تومان برای تجهیز کارگاه و آغاز عملیات عمرانی و 

روسازی بتنی در این طرح توسط سرمایه گذار هزینه شده  است.
گفتنی است،  عملیات اجرایی آزادراه قم - سلفچگان - راهجرد - اراک با عنوان 

سردار حاج قاسلم سلیمانی سال ۱۳۹۹ آغاز شده  است.  
 واگن مورد نیاز متروی قم تامین می شود

معاون اجرایی رییس جمهور در بازدید از طرح قطارشهری قم، با اشاره به اهمیت 
بهره برداری از این طرح گفت: چندین راه متنوع برای تامین واگن مورد نیاز قطار 

شهری قم وجود دارد و این موضوع در دستورکار است.
مرتضوی اظهار داشت: یکی از راه های تامین واگن قطار شهری قم، خرید یا 

اجاره دو رام از تهران است که بستر این کار به طور کامل فراهم است.
وی خاطرنشان کرد: امکان تامین واگن قطار شهری از محل تهاتر نفت نیز وجود 

دارد و مقدمات خرید چند رام قطار از یکی از کشورها انجام گرفته است.
وی ادامه داد: همچنین امکان و ظرفیت استفاده از دو رام قطار شهری خط دو 

مشهد نیز در خط یک متروی قم در قالب خرید یا اجاره فراهم است.   
مرتضوی بیان کرد: به زودی برای تامین واگن قطار شهری قم جلسه ای با 

حضور شهرداران تهران و مشهد و مسئولان استان قم برگزار می شود.
خط یک مترو قم ۹۷ درصد پیشرفت فیزیکی دارد 

شهردار قم نیز در این بازدید، با بیان اینکه تامین واگن مهم ترین نیاز قطار شهری 
قم است، گفت: بهره برداری از خط یک مترو قم نیازمند تامین واگن مورد نیاز 
است. سید مرتضی سقاییان نژاد بیان کرد: خط یک مترو قم هم اکنون ۹۷ درصد 
پیشرفت فیزیکی دارد. وی با بیان اینکه متروی قم در مجموع به ۱۱۳ رام قطار 
نیازمند است، تصریح کرد: از ۸۰ واگن تعهدی دولت هنوز هیچ واگنی تامین 
نشده و در اختیار شهرداری قم قرار نگرفته  است. وی ادامه داد: در فاصله سه 
سال تا بهره برداری از خط دو متروی مشهد می توان از دو رام قطار شهری مشهد 
به  صورت اجاره یا خرید استفاده شود.     سقاییان نژاد اظهار داشت: شهرداری 
قم از چند ماه گذشته در تلاش است تا دو رام قطار از متروی تهران به  صورت 
خرید یا اجاره تامین کند که تاکنون در این زمینه نیز موفقیتی حاصل نشده  است. 
شهردار قم ادامه داد: در قالب توافقنامه ها و همکاری های چندجانبه بین دولت 
و کلان شهرها امکان تامین قطار و بهره برداری از متروی قم در آینده نزدیک وجود 

دارد.
هر سال یک میلیون واحد مسکونی در کشور ساخته می شود

معاون اجرایی رییس جمهور همچنین  در بازدید از طرح نهضت ملی مسکن در 

شهرک پردیسان قم، تامین مسکن مناسب را یکی از سیاست های اصلی دولت 
برشمرد و گفت: در این راستا هر سال یک میلیون واحد مسکونی احداث می شود.
مرتضوی اظهار داشت: در خصوص اقساط طرح نهضت ملی مسکن هم تلاش 
می شود تا زمینه ای ایجاد شود تا اقشار ضعیف بتوانند به صورت معمول آن را 

پرداخت کنند.
وی با اشاره به وضعیت طرح نهضت ملی مسکن گفت: برای متقاضیان مسکن 

در قم زمین مورد نیاز تامین خواهد شد.
وی اضافه کرد: هم اکنون برای ۵۰ درصد از متقاضیان استان قم زمین تامین 

شده و برای بقیه آن ها نیز اراضی مورد نیاز پیش بینی شده است.
  4۰ هزار واحد نهضت ملی مسکن قم نیازمند تامین زمین است

مدیرکل راه و شهرسازی استان قم نیز در این بازدید گفت: هم اکنون ۴۰ هزار 
واحد مسکونی طرح نهضت ملی مسکن در این استان نیازمند تامین زمین مورد 
نیاز است. محمد صادقی افزود: از ۱۳۱ هزار ثبت نام شده طرح ملی مسکن در 
قم ۹۱ هزار نفر واجد شرایط لازم هستند. وی ادامه داد: عملیات عمرانی و احداث 
۵ هزار و ۵۰۰ واحد مسکونی این طرح در قم آغاز شده است. وی تصریح کرد: اگر 
طبق دستور و تاکید رییس جمهوری یکهزار زمین حبس شده موسسات مختلف 
در استان قم آزاد شود، زمین مورد نیاز برای احداث مسکن برای تمام متقاضیان 

در قم فراهم می شود.
 ضرورت اهتمام دولت به رفع محرومیت های قم

نماینده ولی فقیه در استان قم در دیدار معاون اجرایی رییس جمهور، عقب 
افتادگی های ادواری قم را مورد توجه قرار داد و گفت: قم از بسیاری از امکاناتی که 
در شهرهای دیگر وجود دارد، محروم است و انتظار می رود در دولت کنونی بخش 
مهمی از این کمبودها و محرومیت ها برطرف شود. آیت الله سیدمحمد سعیدی 
افزود: مونوریل به عنوان یک طرح ناپخته بر چهره قم باقی مانده و سوالات زیادی 
در بین مردم و زائران به وجود آورده و لازم است در خصوص تعیین تکلیف این طرح 
و فرودگاه تصمیمات لازم صورت بگیرد. امام جمعه قم در بخش دیگری از سخنان 
خود، با اشاره به اهمیت دادن وعده های قابل تحقق توسط دولتمردان عنوان 
کرد: آنچه که تاکنون از دولت سیزدهم مشاهده شده است، رفع نابسامانی ها و 

انجام کار است و خلف وعده ای از این دولت ندیده ایم.
وی ادامه داد: مردم صدق وعده و کلام دولتمردان را پیشبرد طرح های عمرانی و 
توسعه ای می بینند، مردم محرم ترین افراد به دولت هستند و دولت باید به صورت 

شفاف با مردم حرف بزند و پیگیری ها نیز تا رسیدن به نتیجه نهایی تداوم یابد.  
وی همچنین اظهار داشت: دنیای معاصر نیاز به رهبری عزیز و مدبری مانند 

مقام معظم رهبری دارد و باید شاکر و قدردان این نعمت باشیم. 
بافت پیرامون حرم مطهر حضرت معصومه)س( ساماندهی می شود

استاندار قم نیز در دیدار با نماینده ولی فقیه در استان قم گفت: ساماندهی 
بافت پیرامونی حرم مطهر حضرت فاطمه معصومه )س( و خروج این محدوده از 

وضعیت کنونی از اولویت های مهم عمرانی قم است.
سید محمد تقی شاهچراغی با اشاره به بافت های پیرامون حرم مطهر بیان کرد: 

طی ادوار مختلف نسبت به وضعیت این بافت ها کم توجهی صورت گرفته  است.
وی خاطرنشان کرد: در قالب سفر سال گذشته رییس جمهور به قم تصمیمات 

کارآمدی برای ساماندهی این بافت ها انجام گرفته است.
وی یادآور شد: برای ساماندهی بافت های فرسوده شهری، دولت چندین مصوبه 

ممتاز داشته و تاکنون نیز اقدامات مطلوبی در این خصوص انجام شده  است.
اطراف ریل های متروک قم تبدیل به فضای سبز می شود

معاون اجرایی رییس جمهور در دیدار با آیت الله سید محمد سعیدی نماینده 
ولی فقیه در استان قم گفت: ریل های متروک شهر قم که سال  ها مغفول مانده 

است،  به زودی توسط شهرداری قم به بلوار سبز مفرح شهری تبدیل می شود.
مرتضوی خاطرنشان کرد: حدود ۱۵ کیلومتر ریل متروک در سطح شهر قم در 
حال جمع آوری است. وی بیان کرد: در قالب سفر سال گذشته رییس جمهور به 
استان قم مصوبات و تصمیمات خوبی در حوزه های گوناگون تصویب شده و سال 
۱۴۰۰، ۲۶ درصد بیشتر از  تعهدات انجام شده سفر رییس جمهور اعتبار به این 
استان اختصاص یافته  است. وی اظهار داشت: راه اندازی کارخانه چادر مشکی 
با ظرفیت تولید سالانه ۱۸ ملیون متر مربع پارچه از طرح های شاخص استانی در 
قالب سرمایه گذاری ۳۲ میلیون دلاری است. معاون اجرایی رییس جمهور گفت: 
با راه اندازی کارخانه چادر مشکی قم، شهرکرد و اصفهان نیاز کشور به صورت 

کامل برطرف می شود.
وی یادآور شد: هم اکنون برای ۵۰ درصد متقاضیان زمین در طرح نهضت ملی 
زمین تامین شده است و با الحاق اراضی ۵۶۰ هکتاری درقم  زمین مورد نیاز 
برای سایر متقاضیان نیز برطرف می شود. مرتضوی افزود: برای ساماندهی ضلع 
شرقی حرم مطهر حضرت فاطمه معصومه)س( نیز تصمیمات خوبی در قالب 

سفر رییس جمهور گرفته شده  است.
فرودگاه قم باید از بن بست کنونی خارج شود 

وی با بیان اینکه طرح های مترو، مونوریل و فرودگاه سه طرح کلان قم هستند 
که در این سفر نسبت به آنان تصمیم گیری می شود، اضافه کرد: داشتن فرودگاه 
برای قم یک ضرورت است و باید وضعیت این طرح از بن بست کنونی خارج شود.
وی در بخش دیگری از سخنان خود، گفت: یکی از اولویت ها و سیاست های 
دولت، احیای دریاچه نمک است و هم اکنون یک ماده قانونی درباره آن فعال 

شده  است.

در سفر یک  روزه معاون اجرایی رئیس جمهور به قم بررسی شد؛

آخرین وضعیت پروژه های عمرانی استان قم


